
Ένα πλούσιο καλλιτεχνικό πρόγραμμα αλλά 
και τα παραδοσιακά 
θαλάσσια αγωνίσμα-
τα ετοίμασε ο Δήμος 
Πάφου για το φετινό 
τετραήμερο του Κα-
τακλυσμού, που φέ-
τος άρχισε από την 

Παρασκευή...
Σελ. 14
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Της Πάφου
Αδεσμευτος

Μ. Κουρούπη

Όλα τα στοιχεία δείχνουν πως το 2023 το αερο-
δρόμιο Πάφου θα σημειώσει νέο ρεκόρ επιβατι-
κής κίνησης με πάνω από 3,5 εκ. επαβάτες…

Σελ. 04

Π. Ζαφείρης

Όλοι οι φοιτητές του ΑΞΙΚ που εντάχθηκε στο 
ΤΕΠΑΚ με την ακαδημία τουριστικών επαγγελ-
μάτων θα είναι στην Πάφο το Σεπτέμβριο…

Σελ. 06

Χ. Παπαδοπούλου

Δεν αποκλείεται, αλλά ούτε και αποδεικνύεται 
ότι η πυρκαγιά του Σαββάτου στην Πυκνή προ-
κλήθηκε από καλώδια της ΑΗΚ…

Σελ. 14

www.cosmosnews.com.cy

Σελ. 16

“Πώς με κέρδισε η ιατρική”…
Ο δρ. Αντώνης Οικονομίδης μιλά στον 

Αδέσμευ-
το για τα 
παιδικά του 
χρόνια, την 
πορεία του 
στην ιατρι-
κή, την αγά-
πη του στη 
μουσική και 

στο αθλητισμό, θυμάται και νοσταλ-
γεί την Πάφο των παιδικών και νεανι-
κών του χρόνων…

Αντώνης Οικονομίδης:

ΛΑΤΣΙ
Εξασφαλίστηκε όπως αναμενόταν η πολεο-

δομική άδεια για 
την μεγάλη του-
ριστική ανάπτυξη 
στο Λατσί στην 
οποία μεταξύ άλ-
λων προβλέπο-
νται καταλύματα 

δυναμικότητας 900 κλινών. Η ανάπτυξη γί-
νεται στον χώρο του πρώην ξενοδοχείο Elias 
και Ζening  το οποίο κατεδαφίστηκε…

Σελ. 04

Η κοινότητα Κονιών στο πρόσφατοι παρελθόν ήταν όπως όλες οι κοινότητες της Πά-
φου. Χωρίς καμιά ουσιαστικά υποδομή, με στενά δρομάκια και παλιά σπίτια, με μια 
όμως ιδιομορφία. Λόγω έλλειψης καλλιεργήσιμης γης οι περισσότεροι κάτοικοι της, 
δεν είχαν ως κύρια ασχολία τους την γεωργία αλλά δούλευαν σε διάφορους τομείς 
στον γειτονικό δήμο της Πάφου.
Αυτό δεν άλλαξε βέβαια μέχρι και σήμερα. Αυτό που άλλαξε είναι ο πληθυσμός της 
κοινότητας αφού σε λίγα χρόνια από 9 μόνιμους κατοίκους η κοινότητα έφτασε τις πε-
ντέμισι χιλιάδες ενώ υπολογίζεται ότι μέχρι το 2030 θα ξεπεράσει τις δεκαπέντε…

Σελ. 06

Ο εξώστης της Πάφου τα Κονιά

Σε κατάργηση της μιας από τις τρεις βάρδιες στο Τμή-
μα Ατυχημάτων και Επειγόντων Περιστατικών (ΤΑΕΠ) 
Πάφου θα προχωρήσουν οι γιατροί, αν ο ΟΚΥπΥ δεν δι-
ευθετήσει την κάλυψη του Τμήματος με το απαραίτητο 
ιατρικό προσωπικό. 
Ο Πρόεδρος της ΠΑΣΥΚΙ Σωτήρης Κούμας επιβεβαίωσε 
πληροφορίες του radicosmos, λέγοντας πως ο ΟΚΥπΥ 
ενημερώθηκε έγκαιρα για τον κίνδυνο από την ερχόμε-
νη εβδομάδα να καταργηθεί η μία από τις τρεις βάρδι-
ες στο ΤΑΕΠ, διότι δεν μπορούν να βγουν οι υπηρεσίες. 
Με επτά γιατρούς και την υπεύθυνη είπε και με τις ά-
δειες που θα πρέπει να πάρει το προσωπικό, είτε θα κα-
ταργηθεί όπως είπε η πρωινή βάρδια είτε η νυχτερινή...

Σελ. 07

ΤΑΕΠ Γ. Ν. Πάφου

«Κάνναβη και χάπια βρίσκεις παντού»
Η συγκλονιστική εξομολόγηση πρώην χρήστη 
ναρκωτικών ουσιών…
Θα μπορούσε να είναι ο καθένας. Ο γείτονας μας, ο φίλος 
μας, ο συγγενής μας ακόμα και το δικό μας παιδί.
Αρκετά αποκαλυπτικός ήταν ο πρώην χρήστης ναρκωτικών 
που «εξομολογήθηκε» στον Αδέσμευτο την περιπέτεια έξι 
ετών που βίωσε κάνοντας χρήση ελαφρών ναρκωτικών ου-
σιών. Όπως ο ίδιος αναφέρει, κάπνιζε χόρτο για να ξεχνά 
τα προβλήματά του. Όλα ξεκίνησαν με τις κακές παρέες… 
Έξι χρόνια μετά δηλώνει ότι είναι «καθαρός» και δίνει τη 
δική του συμβουλή στους νέους…

Σελ. 05

Ο κόμπος έφτασε στο χτένι
Οι γιατροί απειλούν να καταργήσουν την μία από τις τρεις βάρδιες από τη Δευτέρα 
καθώς δεν βρέθηκαν γιατροί για να στελεχώσουν το Τμήμα…

Από 900 κατοίκους η κοινότητα έφτασε τις πεντέμισι 
χιλιάδες μέσα σε λίγα χρόνια…

Συνέντευξη
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Γιώργος Σαξατέ

Τον 21ο αιώνα η ανθρωπότητα ακόμα δεν έχει κα-
τανοήσει την ανάγκη προστασίας του πλανήτη από 

τον ίδιο τον άνθρωπο.
Την ώρα που εκατομμύρια πεθαίνουν καθημερινά από 
πείνα και αρρώστιες, που η κλιματική αλλαγή απειλεί 
ολόκληρο τον πλανήτη, οι κυβερνήσεις εξακολουθούν 
να ξοδεύουν δισεκατομμύρια για να ενισχύσουν τα 
οπλοστάσιά τους, να ανακαλύψουν νέα όπλα, ενώ όλα 
αυτά τα χρήματα θα ήταν υπέρ αρκετά για να εξαλεί-
ψουν πείνα, δυστυχία και αρρώστιες.
Γιατί συμβαίνουν όλα αυτά; Δεν μας χωράει όλους αυ-
τός ο πλανήτης;
Σαφώς και μας χωρά.
Γιατί λοιπόν σήμερα έχουμε ένα πόλεμο που έχει χωρί-
σει τον κόσμο στα δύο και απειλεί με άλλη μια παγκό-
σμια ανάφλεξη την ανθρωπότητα;
Ο πόλεμος στην Ουκρανία ενώ μοιάζει με έναν τοπικό 
πόλεμο και από στενά στρατιωτική άποψη είναι τοπι-
κός, εν τέλει είναι ένα παγκόσμιο γεγονός που εμπλέκει 
με όρους γεωοικονομίας και γεωπολιτικής τις βασικές 
δυνάμεις του πλανήτη και έχει μοιράσει τις χώρες σε 
δύο στρατόπεδα.
Έχουν γίνει αμέτρητες αναλύσεις για τα αίτια αυτού ει-
δικά του πολέμου και έχουν γραφτεί πάρα πολλά με 
την προπαγάνδα να δίνει τα ρέστα της αλλά η αλήθεια 
δεν μπορεί να κρυφτεί και αυτή είναι ότι η βασική του 
αιτία είναι κυρίως οικονομική και δευτερευόντως γεω-
πολιτική. Είναι η επιδίωξη του μεγάλου, κυρίως αμερι-
κανικού κεφαλαίου, να διεισδύσει στην Ρωσία, να την 
επαναφέρει στην κατάσταση διάλυσης της περιόδου 
Γιέλτσιν, προκειμένου να εκμεταλλευτεί τους τεράστι-
ους φυσικούς της πόρους.
Σε αυτή την προσπάθεια η Ηνωμένες Πολιτείες σε αυτή 
την προσπάθεια, έχουν στο πλευρό τους ολόκληρο τον 
Δυτικό κόσμο δημιουργώντας για πρώτη φορά τις προ-
ϋποθέσεις ενός άλλου γεωπολιτικού και γεωοικονομι-
κού πόλου, με χώρες όπως η Ρωσία, η Κίνα, η Ινδία, η 
Νότιος Αφρική, η Βραζιλία…
Γιατί λοιπόν οι ανθρωπότητα με τους παγκόσμιους 
ηγέτες οι οποίοι κόπτονται για την ειρήνη, οδηγείται σε 
τόσο επικίνδυνα μονοπάτια μήπως η απειλή ενός τρί-
του παγκόσμιου πολέμου; 
Ο απλούστερος τρόπος για να βρεθούν οι υπεύθυνοι 
αυτής της κρίσης, είναι να ακολουθήσει κανείς το χρή-
μα. Ποιοι κερδίζουν από όλο αυτό το χαμό;
Ποιοι παίζουν με τις τύχες και τις ζωές της ανθρωπότη-
τας, αδιαφορώντας για τους εκατοντάδες χιλιάδες νε-
κρούς;
Ποια αρρωστημένα μυαλά βρίσκονται πίσω από όλα 
αυτά; Πού πάει τελικά η ανθρωπότητα;

Πού πάει η ανθρωπότητα;

Παραπολιτικά
Σχόλια, σφήνες Σάτιρα και 
μικρές ειδήσεις, από την 
επικαιρότητα δοσμένα με 
χιούμορ και καυστική κρι-
τική από τους συντάκτες 
του Αδέσμευτου...

ΣΕΛΙΔΕΣ 8,10&11

Αθλητικά
Οι αιτίες που άφησαν την 
Πάφος fc χωρίς τίτλο, αλ-
λά και χωρίς εισιτήριο για 
έξοδο στην Ευρώπη. Οι ευ-
θύνες του Μπεργκ και της 
διοίκησης.

ΣΕΛΙΔΑ 24

Πολιτισμός
Ιστορίες και θέματα που 
αναδεικνύουν την ιστορία, 
την παράδοση και τον πο-
λιτισμό της επαρχίας μας 
και όλη η πολιτιστική κίνη-
ση της Πάφου… 

ΣΕΛΙΔΑ 15

Επικαιρότητα
Ο κόμπος έφτασε στο χτένι 
στο ΤΑΕΠ Ν. Πάφου. Οι για-
τροί απειλούν να καταργή-
σουν την μία από τις τρεις 
βάρδιες καθώς δεν βρέθηκαν 
γιατροί για να στελεχώσουν 

το Τμήμα…
ΣΕΛΙΔΑ 7

Επικαιρότητα
Ένα πλούσιο καλλιτεχνικό πρό-
γραμμα αλλά και τα παραδο-
σιακά αγωνίσματα ετοιμάζει ο 
Δήμος Πάφου για το φετινό τε-
τραήμερο του Κατακλυσμού.                                                      

ΣΕΛΙΔΑ  14

Αυτοκίνητο
Όλα τα νέα για τους φίλους 
του μηχανοκίνητου αθλητι-
σμού από τον συνεργάτη μας 
Γιώργο Παντελίδη…

ΣΕΛΙΔΑ 22

Αγγελίες
Αγγελίες εργασίας και ανακοι-
νώσεις που μπορεί να σας εν-
διαφέρουν σε ένα δισέλιδο...

   
ΣΕΛΙΔΕΣ 20-21

ΣΑΝ
     ΣΗΜΕΡΑ...

1381-Εξέγερση των Χωρικών
Ξεσπά η Εξέγερση των Χωρικών (Peasants’ Revolt), η 
πρώτη μεγάλη λαϊκή εξέγερση στην Αγγλία, με κύριο 
αίτιο το δυσβάστακτο χαράτσι, που επέβαλε στους υ-
πηκόους του ο νεαρός βασιλιάς Ριχάρδος Β’.

1828-Ο τσάρος Νικόλαος Α’
Ο τσάρος Νικόλαος Α’ αποστέλλει στον Ιωάννη Καπο-
δίστρια 500.000 ρούβλια για τη στήριξη του νεοσύστα-
του ελληνικού κράτους.

1917-Αλέξανδρος Α’
Ο Αλέξανδρος Α’ ανεβαίνει στο θρόνο του Βασιλείου 
της Ελλάδος, μετά την παραίτηση του πατέρα του Κων-
σταντίνου.

1941-Η γερμανική σημαία στην Ακρόπολη
Δύο 19χρονοι φοιτητές, ο Μανώλης Γλέζος και ο Από-
στολος Σάντας, με μία παράτολμη ενέργειά τους, κα-
τεβάζουν από την Ακρόπολη τη γερμανική σημαία και 
αναρτούν την ελληνική.

1941-Μάχη της Κρήτης
Λήγει η Μάχη της Κρήτης, με την κατάληψη όλου του 
νησιού από τους Γερμανούς.

1990-Ιπποκράτειο Γ.Ν.
Η πρώτη μεταμόσχευση ήπατος στην Ελλάδα πραγμα-
τοποιείται στο Ιπποκράτειο Νοσοκομείο της Θεσσαλο-
νίκης από την ομάδα του καθηγητή Αντώνη Αντωνιάδη 
και διαρκεί 5,5 ώρες.
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“Η διαφήμιση 
είναι τυπωμένες 

πωλήσεις”

Daniel Starch
Διαφημιστής

ΙΟΥΝΙΟΥ
ΣΑΒΒΑΤΟ03

ΔΙΑΝΥΚΤΕΡΕΥΟΝΤΑ ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΠΑΦΟΥ

Εφημερ εύ ον τες Οδ ον τίατρ οι 
Οι Εφημερεύοντες Οδοντίατροι Πάφου για το Σαββατοκύριακο είναι:

ΣΑΒΒΑΤΟ 03/06/2023-ΤΖΑΝΙΔΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ TΗΛ 97671117
ΚΥΡΙΑΚΗ 04/06/2023-ΤΣΙΑΚΟΛΗ ΜΑΡΙΑ  ΤΗΛ 99603235

ΔΕΥΤΕΡΑ 05/06/2023-ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΥΣ ΑΡΙΑΔΝΗ ΤΗΛ 99667980

Χρήσιμα Τηλέφωνα

ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26806060
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΠΑΦΟΥ  26803100
ΠΡΩΤΕΣΒΟΗΘΕΙΕΣ  26803145
ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΗΠΑΦΟΥ  26806272
ΥΔΑΤΟΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 26943045/99603622
ΑΗΚΠΑΦΟΣ  26206000
ΑΗΚΒΛΑΒΕΣ  1800
ΑΤΗΚΒΛΑΒΕΣ  80000197
ΑΡΧΗΓΕΙΟΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ 22808080
ΑΝΑΦΟΡΑΔΑΣΙΚΩΝΠΥΡΚΑΓΙΩΝ 26422641
ΕΚΤΑΚΤΗΑΝΑΓΚΗ  12-199
ΔΗΜΟΣΠΑΦΟΥ  26822270
ΔΗΜΟΣΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ  26962324

ΔΗΜΟΣΠΟΛΕΩΣ  26321321
ΔΗΜΟΣΠΕΓΕΙΑΣ  26621244
ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26811580
ΓΡΑΜΜΗΤΟΥΠΟΛΙΤΗ  1460
ΒΙΑΣΤΗΝΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑ 1440
ΚΕΝΤΡΟΔΗΛΗΤΗΡΙΑΣΕΩΝ 1401
ΣΥΝΔ.ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ&ΦΙΛΩΝ 26819268
ΑΜΕΣΗΑΝΤΑΠΟΚΡΙΣΗΝΑΡΚΩΤΙΚΑ 1410
ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟΠΑΦΟΥ  26306385
ΕΠΑΡΧΙΑΚΗΔΙΟΙΚΗΣΗ  26801101
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΑΚΥΠΡΟΥ  77778833
ΠΟΛΙΤΙΚΗΑΜΥΝΑ  26818470
ΓΡΑΦΕΙΟΕΥΗΜΕΡΙΑΣ  26821602

Στις Βαλτικές χώρες η ΕΤΑΠ 

Σήμερα, 3 Ιουνίου είναι της οσίας Ιερίας, Αγίου Υ-
πατίου μάρτυρος, δηλαδή γιορτάζουν οι: Ιερία, Ιέ-
ρεια, Υπατία, Υπατή, Υπατούλα, Πατούλα.

Ε κπρόσωπος της ΕΤΑΠ Πάφου και αριθμός ξενοδό-
χων της Επαρχίας βρίσκονται στις Βαλτικές χώρες  

για να συμμετάσχουν σε εργαστήρια που διοργανώνο-
νται σε συνεργασία με εξειδικευμένο οίκο δημοσίων 
σχέσεων και προσκεκλημένους πέραν των 150 τουρι-
στικών πρακτόρων από τις χώρες αυτές. 
Τα εργαστήρια θα διεξαχθούν στις πόλεις Βίλνιους-
Λιθουανίας , Ρίγα-Λετονίας, και Τάλλιν-Εσθονίας. 
Στόχος είναι η ενημέρωση εμπορικών συνεργατών για 
τον προορισμό “Πάφος” αλλά και η γνωστοποίηση της 
διάκρισης της Πάφου ως Ευρωπαϊκή Πρωτεύουσα Έξυ-
πνου Τουρισμού 2023. 
Ο Διευθυντής της ΕΤΑΠ Νάσος Χατζηγεωργίου μιλώ-
ντας στο radiocosmos ανέφερε ότι τα τελευταία χρόνια 
οι τουρίστες από αυτές τις χώρες έχουν αυξηθεί σημα-
ντικά λόγω και των πτήσεων που εκτελούνται από την 
Ryanair. 
Τα εργαστήρια/παρουσιάσεις στις Βαλτικές θα διε-
ξαχθούν στις 30, 31 Μαΐου και 1η Ιουνίου  2023 στις 
πόλεις Βίλνιους-Λιθουανίας , Ρίγα-Λετονίας, και Τάλ-
λιν-Εσθονίας.  
Σύμφωνα με ανακοίνωση της ΕΤΑΠ στόχος των εργα-

στηρίων αυτών είναι η ενημέρωση εμπορικών συνερ-
γατών  για τον προορισμό “Πάφος” αλλά και η γνω-

στοποίηση της διάκρισης της Πάφου ως Ευρωπαϊκή 
Πρωτεύουσα Έξυπνου Τουρισμού 2023. 
Σημειώνουμε ότι η Ryanair για την καλοκαιρινή περί-
οδο 2023 εκτελεί ανά βδομάδα προς Πάφο  3 πτήσεις  
από Καούνας και 2 από Ρίγα. Στο αεροδρόμιο  Λάρνα-
κας εκτελούνται από την Wizz air 2 πτήσεις ανά βδομά-
δα από το Βίλνιους και από την Αir Baltic, 2/βδομάδα 
από την Ρίγα. 
Όπως διαφαίνεται από τα στατιστικά στοιχεία οι αγο-
ρές αυτές έχουν καταγράψει ικανοποιητικές αυξήσεις 
τα τελευταία χρόνια με το μεγαλύτερο ποσοστό να εί-
ναι μεμονωμένοι επισκέπτες(FIT). Η όλη προσπάθεια 
συμμετοχής σε εκθέσεις και εργαστήρια, η φιλοξενία 
τουριστικών πρακτόρων και δημοσιογράφων, ενέργει-
ες Δημοσίων σχέσεων και άλλες προωθητικές δράσεις 
εντάσσονται σε ένα ευρύτερο πλαίσιο των κοινών προ-
σπαθειών των φορέων και επιχειρηματιών της Πάφου, 
του Υφυπουργείου Τουρισμού και άλλων, για ανάκαμ-
ψη του τουρισμού και προσέλκυση επισκεπτών σε ολό-
χρονη βάση.

3/6/23 ΣΑββΑΤΟ Ταλιώτου Μαρία Αλεξάνδρου Παπάγου 57 Round about Τε-
χνικής Σχολής προς RIO CINEMA Πάφος 26910276 26932950
3/6/23 ΣΑββΑΤΟ Μαληκκίδου - Καραολίδου Πίτσα Νικοδήμου Μυλωνά 1 
Απέναντι από CAFÉ NERO στην Αγορά Πάφος 26935495 99490987
4/6/23 ΚυρΙΑΚή Περικέντη Λεία Αποστόλου Παύλου 44 Β Εναντι περίπτερου 
ZIPEX Πάφος 26944070 26933248
4/6/23 ΚυρΙΑΚή Δημητρίου Γιώργος Κινύρα 30 Δρόμος από Δικαστήριο προς 
Τεχνική Σχολή (Δίπλα απο Travel Express) Πάφος 26942131  26951370
5/6/23 ΔΕυΤΕρΑ Φιλιππίδου - Γεωργιάδου Κωνσταντία Ευαγόρα Παλληκαρίδη 
93 Έναντι καταστήματος ρούχων ΝΟΥΜΕΡΟ Πάφος 26949259 26222670
5/6/23 ΔΕυΤΕρΑ Βαρναβίδου Σταυρούλλα Νικολάου Νικολαϊδη 62 
100m από το Λύκειο Κύκκου προς τα Δικαστήρια Πάφος 26943424  26949727
6/6/23 ΤρΙΤή Επαμεινώνδα Ελένη Αμπελοκήπων 12 0 Πάφος 26953800
7/6/23 ΤΕΤΑρΤή Μακαρίου Γεώργιος Νεαπόλεως 20 Τέρμα δρόμου εκκλησίας 
Αποστόλου Παύλου Πάφος 26936989 26938949
7/6/23 ΤΕΤΑρΤή Ηλιάδης Ηλίας Ανεξαρτησίας 11 & Επτανήσου 1 Δίπλα από 
Τεχνική Σχολή Πάφος 26941100 26944544
8/6/23 ΠΕΜΠΤή Ροίδη Σοφία Αγίων Αναργύρων 21 Έναντι εκκλησίας Αγίων Α-
ναργύρων Κάτω Πάφος 26221300 26931985
9/6/23 ΠΑρΑΣΚΕυή Σαββίδης Πανίκος Ευαγόρα Παλληκαρίδη 61  Δίπλα από 
Μέγαρο Τράπεζας Κύπρου Πάφος 26933568 26934034





“Αδέσμευτος” 03 Ιουνίου 2023Σελίδα 04 ε π ι κ α ι ρ ό τ η τ α

  Ριπές
ΓεΣΥ είμαστε εμείς 

Σ υμπληρώθηκαν προχθές 4 χρόνια από την ημέ-
ρα εφαρμογής του ΓεΣΥ, το οποίο επέφερε μεγά-
λες αλλαγές στον τρόπο παροχής υπηρεσιών ια-

τροφαρμακευτικής περίθαλψης 
από το κράτος στους ασθενείς. 
Δεν υπάρχει καμιά αμφιβολία, ότι 
πρόκειται για μία από τις σημα-
ντικότερες μεταρρυθμίσεις που 
έγιναν στον τόπο μας. Χρειάστη-
καν σχεδόν 30 χρόνια για να συμ-
φωνηθεί και να υλοποιηθεί αυτός 
ο σχεδιασμός. Έγιναν μάχες και 
πολιτικοί συμβιβασμοί για να δι-
αμορφωθεί το ΓεΣΥ, με τρόπο που 
να είναι δίκαιο και να υπηρετεί 

την κοινωνική του αποστολή. 
Οι πολέμιοι του ΓεΣΥ μπορεί να έχασαν την μάχη αυτή 
αλλά παραμένουν στα χαρακώματα και αξιοποιούν 
κάθε ευκαιρία για την υπονόμευση του. Πολλές από τις 
αδυναμίες του ΓεΣΥ έχουν να κάνουν με τον υπόγειο 
πόλεμο που διεξάγεται από ομάδες συμφερόντων στον 
χώρο  της υγείας. 
Οι προκλήσεις για τον ΟΑΥ είναι πολλές και μεγάλες. 
Στην περίπτωση του δεν φθάνουν οι καλές προθέσεις 
και οι διαβεβαιώσεις ότι οι αποφάσεις που λαμβάνο-
νται αποσκοπούν στην βελτίωση του συστήματος και 
στην προστασίας της φιλοσοφίας του ΓεΣΥ. Ο οργανι-
σμός οφείλει να επαγρυπνεί καθημερινά και να ελέγ-
χεται από ανεξάρτητους θεσμούς και βέβαια από την 
ίδια την κοινωνία διότι στο τέλος της ημέρας ΓεΣΥ είμα-
στε εμείς. Δεν μπορεί για παράδειγμα ο οργανισμός να 
βλέπει ότι οι οικονομικοί πόροι του ΟΑΥ καταληστεύ-
ονται από γιατρούς και κλινικές και να μένει αδρανής. 
Πολύ κρίσιμης σημασίας για το μέλλον του ΓεΣΥ είναι 
και ο ρόλος των δημόσιων νοσηλευτηρίων. Χωρίς ένα 
ισχυρό σύστημα δημόσιων νοσηλευτηρίων αργά ή γρή-
γορα το ΓεΣΥ όπως είναι σήμερα θα καταρρεύσει. Φα-
νταστείτε λοιπόν τι θα γίνει αν δεν υπάρχουν δημόσια 
νοσηλευτήρια και καταρρεύσει το ΓεΣΥ. Μέχρι τώρα η 
πολιτεία τόσο η προηγούμενη κυβέρνηση όσο και η 
παρούσα δεν δείχνουν να αντιλαμβάνονται τον κρίσι-
μο ρόλο που έχουν να διαδραματίσουν τα νοσηλευτή-
ρια του ΟΚΥπΥ στην ποιοτική αναβάθμιση του ΓεΣΥ. Τα 
δημόσια νοσηλευτήρια παραμένουν υποστελεχωμέ-
να από γιατρούς και νοσηλευτές,  υστερούν σε  ιατρι-
κό εξοπλισμό και οι κτιριακές τους εγκαταστάσεις είναι 
απαρχαιωμένες. Δεν είναι τυχαίο ότι οι ασθενείς φεύ-
γουν από τα νοσηλευτήρια του ΟΚΥπΥ και κατευθύνο-
νται στα ιδιωτικά που είναι συμβεβλημένα με το ΓεΣΥ.  
Σε μεγάλο βαθμό τα δημόσια νοσηλευτήρια έχουν με-
τατραπεί σε γηροκομεία. Αν δεν αλλάξει άμεσα αυτή η 
κατάσταση τότε το μέλλον των δημόσιων νοσηλευτη-
ρίων είναι προδιαγεγραμμένο και συνέπεια αυτού θα 
είναι και η κατάρρευση του ΓεΣΥ. Έχει δίκαιο η αρμόδια 
Υπουργός στην ιεράρχηση των προκλήσεων για το ΓεΣΥ 
όπως τι παρέθεσε με αφορμή την συμπλήρωση των 4 
χρόνων. Ο έλεγχος και εποπτεία της χρήσης του Συστή-
ματος, τόσο από τους παρόχους όσο και από το Υπουρ-
γείο Υγείας αλλά και ο αυστηρός έλεγχος σε θέματα 
που αφορούν στα δικαιώματα των ασθενών. Η επάρ-
κεια φαρμακευτικών και ιατροτεχνολογικών προϊόντων 
και πρόσβαση στα καινοτόμα φάρμακα. Σε ότι αφορά 
στον Οργανισμό Κρατικών Υπηρεσιών Υγείας η μεγαλύ-
τερη πρόκληση που έχει να αντιμετωπίσει είναι αυτή 
της οικονομικής και διοικητικής αυτονομίας. Η εφαρ-
μογή αποτελεσματικότερων μηχανισμών οργάνωσης 
και ελέγχων είναι επιβεβλημένη. 
Ο ΟΚΥπΥ έχει αναλάβει την υλοποίηση αναπτυξιακών 
έργων στα Δημόσια Νοσηλευτήρια με χρηματοδότηση 
από το Σχέδιο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας ύψους 
περίπου 47.7 εκατομμυρίων. Επίσης η αναβάθμιση και 
εκσυγχρονισμός των Δημόσιων Νοσηλευτηρίων. Η δι-
απίστευση νοσηλευτηρίων ώστε να διασφαλιστεί η 
ποιοτική παροχή υπηρεσιών υγείας. Η αντικατάσταση 
και αγορά νέου καινοτόμου ιατροτεχνολογικού εξοπλι-
σμού. Η διαχρονική αξιολόγηση των αναγκών υγείας 
και της επάρκειας των διαθέσιμων πόρων για την κάλυ-
ψή τους. Αύξηση εξειδικευμένων ιατρών στο ΓεΣΥ, κυ-
ρίως σε ειδικότητες που υπάρχει ζήτηση, με στόχο τη 
μείωση των λιστών αναμονής».

Γράφει
ο Κώστας Νάνος

Αρχισυντάκτης
του “Ράδιο Cosmos”

Α νάστατοι είναι οι κάτοικοι της 
Επισκοπής μετά την τυχαία 
ανακάλυψή τους, ότι περιοχή 

που γειτνιάζει με την οικιστική και σε 
πολύ κοντινή απόσταση από το Περι-
βαλλοντικό Κέντρο έχει επιταχθεί για 
την μεταφορά μπάζων που παράγο-
νται από τις χωματουργικές εργασίες 
κατά την κατασκευή του αυτοκινητό-
δρομου Πάφου –Πόλεως Χρυσοχούς. 
Ο κοινοτάρχης Χαράλαμπος Χαραλά-
μπους, μιλώντας στο Radiocosmos, 
χαρακτήρισε έγκλημα αυτό που γίνε-
ται για την κοινότητα του. Ήδη όπως 
ανέφερε, έχουν αποσταλεί επιστολές 
διαμαρτυρίας στον Υπουργό Μετα-
φορών, το Τμήμα Περιβάλλοντος και 
στα Επαρχιακά Γραφεία του Τμήμα-
τος Δημοσίων Έργων, ενώ παράλληλα 
ενημερώνονται και οι βουλευτές της 

επαρχίας. 
Οι κάτοικοι, είπε, είναι έτοιμοι να κά-
νουν τα πάντα για να αποτρέψουν 
αυτό τον σχεδιασμό που θα επιβαρύ-
νει και θα καταστρέψει την κοινότη-
τα, θα αλλοιώσει την εικόνα της με τα 
βουνά από μπάζα τα οποία θα φθά-
νουν σε ύψος από 30 έως 50 μέτρα. Ο 
κ. Χαραλάμπους τόνισε ότι δεν υπήρ-
ξε καμιά διαβούλευση ή ενημέρωση 
της κοινότητας για την επιλογή αυτής 
της περιοχής και το πληροφορήθηκαν 
πριν λίγες μέρες τυχαία όταν υπάλλη-
λοι της εταιρίας που κατασκευάζει το 
έργο επισκέφθηκαν την περιοχή για να 
οριοθετήσουν τον χώρο και να κάνουν 
τις διευθετήσεις για την μεταφορά των 
μπαζών. Από έρευνα της κοινότητας 
διαπίστωσαν ότι η περιοχή αυτή είχε 
επιλεγεί και επιταχθεί από το 2004 

και στη συνέχεια επικαιροποιήθηκε 
το 2018. Το 2004 πρόσθεσε, τα δεδο-
μένα στην κοινότητα ήταν πολύ δια-
φορετικά αφού τότε ήταν ακόμη υπό 
μελέτη το αίτημα της κοινότητας για 
την μεταφορά της λόγω κατολισθήσε-
ων στο σημείο που βρίσκεται σήμερα. 
Τα χρόνια που ακολούθησαν συνέχισε, 
η κοινότητα αναπτύχθηκε , επεκτάθη-
κε έγιναν υποδομές κατασκευάστηκε 
το Περιβαλλοντικό Κέντρο διαμορφώ-
θηκε το κέντρο της και βελτιώθηκε το 
οδικό δίκτυο. 
Η Επισκοπή είπε ήταν η 4η επιλογή για 
την μεταφορά μπαζών. Επειδή κατέλη-
ξε υπήρξαν αντιδράσεις από άλλες κοι-
νότητες για τα μπάζα θέλουν τώρα να 
τα μεταφέρουν στην Επισκοπή. 
Παρόμοιο πρόβλημα παρουσιάστηκε 
στο Μέσα Χωριό από την επιλογή για 

μεταφορά μπάζων. Η περιοχή που είχε 
επιλεγεί είναι εύφορη με εκτάσεις από 
δενδροκαλλιέργειες και φυτείες. Από 
τις δύο αυτές επιλογές, προκύπτει το 
συμπέρασμα ότι η επιλογή των χώρων 
για την απόθεση των μπαζών δεν έγι-
νε στη βάση ειδικής μελέτης και σίγου-
ρα δεν είχαν ληφθεί υπόψη στις αρχές 
της δεκαετίας του 2000 διάφοροι πε-
ριβαλλοντικοί παράμετροι καθώς και 
η ανάπτυξη των κοινοτήτων. Βουλευ-
τές της Πάφου χαρακτήρισαν δικαιο-
λογημένες τις αντιδράσεις των κατοί-
κων της Επισκοπής. Πρέπει όπως είπαν 
να βρεθούν λύσεις για να αποτραπεί η 
περιβαλλοντική καταστροφή στην κοι-
νότητα αλλά και να εξευρεθούν κατάλ-
ληλοι χώροι για μεταφορά των μπάζων 
ώστε να μην υπάρξουν προσκόμματα 
για υλοποίηση του έργου.

Ξεσηκώνεται η Επισκοπή  
Βουνά από μπάζα δίπλα στο Περιβαλλοντικό Κέντρο 

Π ερισσότεροι από 3,5 εκατομμύρια επιβάτες 
αναμένεται να διακινηθούν φέτος από και 
προς το αεροδρόμιο Πάφου σύμφωνα με 

την υπεύθυνη αεροπορικής ανάπτυξης της Hermes 
Μαρία Κουρούπη. Όλα τα στοιχεία δείχνουν πως το 
2023 το αεροδρόμιο Πάφου θα σημειώσει νέο ρεκόρ 
επιβατικής κίνησης. Σε δηλώσεις στο radiocosmos η 
διευθύντρια αεροπορικής ανάπτυξης και επικοινω-
νίας της Hermes Μαρία Κουρούπη, ανέφερε ότι από 
και προς το αεροδρόμιο Πάφου γίνονται 59 δρομο-
λόγια από 15 αεροπορικές εταιρείες σε 22 χώρες. 
Σύμφωνα με την κ. Κουρούπη, προγραμματίζονται 
νέα δρομολόγια και επιπρόσθετες πτήσεις για Ιτα-
λία, Γαλλία, Γερμανία και τις Σκανδιναβικές χώρες. 
Η αεροπορική κίνηση απογειώνεται τους μήνες Ιού-
λιο, Αύγουστο και Σεπτέμβριο. 
Χαρακτηριστικά ανέφερε, ότι τους μήνες Ιούλιο, Αύ-
γουστο και Σεπτέμβρη, οι διαθέσιμες αεροπορικές 
θέσεις επιβατών θα είναι πάνω από 400 χιλιάδες 
για κάθε μήνα. 
Μέσω του αεροδρομίου Πάφου, υπολογίζεται ότι 
θα διακινηθεί φέτος το 31% της συνολικής επιβα-
τικής κίνησης που αναμένεται από χώρες όπως οι 
Βρετανία, η Γαλλία, η Πολωνία, το τουριστικό ρεύμα 
από τις οποίες παρουσιάζει αύξηση, αλλά και νέες 

αγορές, με τις εκτιμήσεις να υπολογίζουν ότι θα ξε-
περάσουμε την διακίνηση επιβατών του 2019.

Διευκολύνσεις 
Οι μέρες αιχμής στο αεροδρόμιο Πάφου είναι οι Τε-
τάρτες και τα Σαββατοκύριακα. Τα τελευταία χρόνια 
η διαχειρίστρια εταιρία των αεροδρομίων, προσπα-
θεί να βρει λύσεις σε συνεργασία με τις αεροπορι-
κές εταιρίες, ώστε να μην συμπίπτουν πολλές πτή-
σεις μαζί, αλλά δεν μπορεί το πρόβλημα να επιλυθεί 
παρά μόνον να περιοριστεί σε κάποιο βαθμό. 
Πολλές πτήσεις συμπίπτουν, διότι οι μέρες των δια-
κοπών είναι συγκεκριμένες όπως και τα πακέτα που 
προσφέρονται. 

Σημαντικό ρόλο διαδραματίζει και η απόσταση της 
Κύπρου από τις χώρες άφιξης των επιβατών, γεγο-
νός που περιορίζει και τον σχεδιασμό των πτητικών 
προγραμμάτων των αεροπορικών εταιριών. Όλοι 
αναγνωρίζουν, ότι οι υφιστάμενες εγκαταστάσεις 
του αεροδρομίου δεν επαρκούν πλέον για την εξυ-
πηρέτηση της επιβατικής κίνησης. 
Για την ανάγκη επέκτασης των υποδομών του αε-
ροδρομίου Πάφου, η διευθύντρια αεροπορικής 
ανάπτυξης της Hermes Μαρία Κουρούπη δήλωσε 
ότι γίνονται διαβουλεύσεις με το κράτος προσθέτο-
ντας ότι παράλληλα εφαρμόζονται διάφορα μέτρα 
με την συνεργασία όλων των εμπλεκόμενων φορε-
ών και υπηρεσιών για διευκόλυνση της επιβατικής 
Κίνησης. 
Για την διευκόλυνση και απρόσκοπτη ροή των 
επισκεπτών τόσο στις αφίξεις, όσο και στις ανα-
χωρήσεις είπε ο κ. Κουρούπη, εφαρμόζονται νέες 
μέθοδοι με την χρήση νέων τεχνολογιών, ώστε να 
αποφεύγεται η ταλαιπωρία των επιβατών. 
Στο αεροδρόμιο Πάφου για τους επιβάτες της Jet2 
εφαρμόζεται η διαδικασία του resort check in και με 
αυτό τον τρόπο διευκολύνεται η επιβατική κίνηση. 
Με αυτή τη μέθοδο οι επιβάτες δεν χρειάζεται να 
περιμένουν για να δώσουν τις αποσκευές τους.

Πάει για νέο ρεκόρ επιβατών
Resort check in στο αεροδρόμιο Πάφου

Πήρε άδεια το ξενοδοχείο μαμούθ στο Λατσί 
Ανεγείρεται στη θέση όπου λειτουργούσε και παλαιότερα ξενοδοχείο και θα είναι δυναμικότητας  εννιακοσίων κλινών… 

Ε ξασφαλίστηκε όπως αναμενό-
ταν η πολεοδομική άδεια για 

την μεγάλη τουριστική ανάπτυξη 
στο Λατσί στην οποία μεταξύ άλ-
λων προβλέπονται καταλύματα 
δυναμικότητας 900 κλινών. Η ανά-
πτυξη γίνεται στον χώρο του πρώ-
ην ξενοδοχείο Elias και Ζening  το 
οποίο κατεδαφίστηκε. Τι επιβεβαί-
ωσε ο Δήμαρχος της Πόλης Χρυσο-
χούς Γιώτης Παπαχριστοφή σημει-
ώνοντας πως η πολεοδομική άδεια 
αφορά την 1η φάση του έργου που 
προβλέπει 450 κλίνες. Στόχος όπως 
είπε είναι η μονάδα να λειτουργή-

σει το Καλοκαίρι του 2024. H πολε-
οδομική άδεια είπε κατατέθηκε για 
απόψεις και στον Δήμο. Για την ανέ-
γερση της μονάδας είχαν γίνει κα-
ταγγελίες ότι είχαν ξεκινήσει οι ερ-
γασίες δίχως να προηγηθεί η άδεια. 
Η εταιρία τότε είχε προβάλλει το 
επιχείρημα ότι οι μεταλλικές κα-
τασκευές που είχαν ανεγεθεί ήταν 
δείγματα και διαβεβαίωναν ότι θα 
ακολουθούνταν οι προβλεπόμενες 
διαδικασίες. Η επένδυση των Ισρα-
ηλινών ιδιοκτητών είπε ανέρχεται 
σε περίπου 80 εκατομμύρια ευρώ 
και το ξενοδοχείο θα είναι 5 αστέ-

ρων. Ανάλογες επενδύσεις έκανε η 
Ισραηλίτικη εταιρία και στην Πάφο 
αγοράζοντας και ανακαινίζοντας 
παλιά ξενοδοχεία. Στο Λατσί η 2η 
φάση προβλέπεται να ολοκληρω-
θεί το 2026.. Για το 2024 προβλέ-
πεται να λειτουργήσει και η ξενο-
δοχειακή μονάδα που ξεκίνησε να 
ανεγείρεται πριν από 6 χρόνια για 
την οποία είχαν εκδοθεί διατάγμα-
τα αναστολής εργασιών λόγω υπέρ-
βασης των πολεοδομικών όρων. Οι 
προσθήκες κατεδαφίστηκαν όμως η 
μονάδα παρέμεινε ημιτελής λόγω 
διαφορών που προέκυψαν μετα-

ξύ των επενδυτών. Τα προβλήματα 
αυτά ξεπεράστηκαν και οι σχεδια-
σμοί ήταν να λειτουργήσει η μονά-
δα την επόμενη χρονιά. Πρόσφατα 
πάντως η ιδιοκτήτρια εταιρία αυ-
τού το ξενοδοχείου αγόρασε γειτο-
νικό τεμάχιο και διαπραγματεύεται 
2ο τεμάχιο γης. Οι αναπτύξεις ξενο-
δοχείων είναι ο διακαής πόθος των 
παραγόντων της περιοχής οι οποίοι 
εκτιμούν πως με την λειτουργία αυ-
τών των δύο μονάδων θα αυξηθεί 
το τουριστικό ρεύμα προς την περι-
οχή και η κίνηση ολόχρονα δεν θα 
περιορίζεται στα Σαββατοκύριακα.



Θ α μπορούσε να είναι ο καθένας. 
Ο γείτονας μας, ο φίλος μας, ο 
συγγενής μας ακόμα και το δικό 

μας παιδί.
Αρκετά αποκαλυπτικός ήταν ο πρώην χρή-
στης εξαρτησιογόνων ουσιών που «εξο-
μολογήθηκε» στον Αδέσμευτο την περιπέ-
τεια έξι ετών που βίωσε κάνοντας χρήση 
ελαφρών ναρκωτικών ουσιών. 
Όπως ο ίδιος αναφέρει, κάπνιζε χόρτο για 
να ξεχνά τα προβλήματά του και έφτασε 
μέχρι τα χημικά ναρκωτικά έκσταση. Όλα 
ξεκίνησαν με τις κακές παρέες… 
Έξι χρόνια μετά δηλώνει ότι είναι «κα-
θαρός» και δίνει τη δική του συμβουλή 
στους νέους. 
Αίσθηση προκάλεσε όταν είπε ότι εξαρτη-
σιογόνες ουσίες- ναρκωτικά, μπορείς να 
βρεις παντού, είτε στο Κτήμα, είτε στην 
Κάτω Πάφο, σε μέρη που δεν μπορείς να 
φανταστείς. 
Διαπίστωση: προσοχή στα παιδιά μας!!
Να είμαστε πάντα δίπλα τους, δεν θέλει 
και πολύ. Ένας λάθος φίλος, μια λάθος 
συμβουλή μια απλή έξοδος…
Στην περίπτωση του συνομιλητή μας το 
τέλος ήταν καλό, αλλά δυστυχώς δεν είναι 
πάντα έτσι. Τις περισσότερες φορές δεν 
είναι έτσι. Δεν μπορούν όλοι να ξεκόψουν 
και δεν μπορούν όλοι να αντισταθούν σε 
σκληρότερες και πιο επικίνδυνες ουσίες…
 
Ερ.: Πώς ξεκίνησες τη χρήση ναρκωτι-
κών;
Απ.: Βγαίναμε έξω με φίλους, μια παρέα. 
Λίγο ποτό, λίγο τσιγάρο… κάπως έτσι ξεκι-
νήσαμε όλοι. 

Ερ.: Όταν λες τσιγάρο..;
Απ.: Χόρτο… 

Ερ.: Πού τα βρίσκατε; 
Απ.: Τώρα τα βρίσκεις ακόμα και από φί-
λους, παλαιότερα τα έβρισκες σε μαγα-
ζιά της νύχτας. Ξέρουμε ποιος πουλά και 
τι πουλά.

Ερ.: Πόσα πληρώνατε για ένα τσιγάρο; 
Απ.: Για χόρτο πληρώναμε τότε δέκα λίρες 
και μετά 20 ευρώ. 

Ερ.: Όταν καπνίζατε νοιώθατε καλύτερα; 
Απ.: Ξεχνούσα τα προβλήματα μου…

Ερ.: Αναφέρεσαι σε προβλήματα… Τι εί-
δους; 
Απ.: Προβλήματα είχα και τον καιρό που 
πήγαινα σχολείο. Δέχθηκα αρκετές φορές 
μπούλιγκ επειδή οι γονείς μου ήταν χωρι-
σμένοι. Ήμασταν στιγματισμένοι χωρίς να 
κάμουμε κάτι. 
Από 13 ετών ξεκίνησα το τσιγάρο, όπως 
όλοι οι συνομήλικοι μου. Χρήση έκανα 
μετά τον στρατό. 

Ερ.: Κινδύνεψες να πάθεις κάτι με τη χρή-
ση αυτών των εξαρτησιογόνων ουσιών; 
Απ.: Δεν ξέρω τι παθαίνουν οι άλλοι με 
τη χρήση ναρκωτικών. Εγώ πάντως δεν 
ένοιωσα κάποια στιγμή να κινδυνεύω.

Ερ.: Αυτά που ακούμε για υπερβολική 
δόση; 
Απ.: Αυτά αδελφέ είναι ενέσιμα. Αυτά δεν 
τα χρησιμοποιούσα. Μόνο χόρτο. Κάποιες 
φορές έπαιρνα και χάπια έκσταση. Έκστα-
ση παίρνεις σε ειδικές περιπτώσεις, άμα 
έχεις να πας σε ένα πάρτι και θέλεις να 
«φτιαχτείς». 

Ερ.: Χάπια που έβρισκες;
Απ.: Παντού. Βρίσκεις ακόμα και στο δι-
αδίκτυο. Υπάρχουν ομάδες στα κοινωνικά 
δίκτυα με χρήστες. 

Ερ.: Είχε μέρες που ζητούσε δόση ο ορ-
γανισμός σου; 
Απ.: Όχι, μας έλεγαν ότι αν δεν πάρεις τη 
δόση σου δεν θα είσαι καλά, αυτά είναι 
ανοησίες. Είτε έπαιρνα τη δόση μου, είτε 
όχι, το ίδιο ήταν για μένα. Απλά ξεχνούσα 
τα προβλήματά μου. 

Ερ.: Γιατί συνέχιζες; 
Απ.: Αδελφέ, ήταν οι κακές παρέες. Βγαί-
ναμε έξω πίναμε τα ποτά μας και κάναμε 
χρήση ουσιών. 

Ερ.: Υπήρξαν φορές που σε κυνηγούσαν 
οι έμποροι να σου πουλήσουν τις ουσί-
ες; 
Απ.: Περισσότερο με κυνηγούσαν οι αστυ-
νομικοί παρά οι έμποροι… 

Ερ.: Σε σταμάτησε αρκετές φορές η αστυ-
νομία; 
Απ.: Με σταμάτησαν αρκετές φορές και 

με ρωτούσαν διάφορα. Θυμάμαι μια 
φορά μας σταμάτησαν για έλεγχο, εγώ 
δεν είχα τίποτε πάνω μου, είχε όμως ο άλ-
λος, ο οποίος ήταν γνωστός στην κοινω-
νία της Πάφου και για να μην μπλέξει είπα 
ότι ήταν δικά μου. Γενικά είχα αρκετούς 
ελέγχους από την αστυνομία. Σωματικούς 
ελέγχους. Ποτέ δεν είχα κάτι πάνω μου 
δημόσια. Χρήση έκανα είτε στα μαγαζιά 
είτε στο σπίτι. Ποτέ δεν είχα επάνω μου. 

Ερ.: Πόσοι έμποροι είναι στην Πάφο;
Απ.: Πολλοί… 

Ερ.: Πώς καθάρισες από όλα αυτά;
Απ.: Για να ξεμπερδέψω με όλα αυτά, 
έπρεπε να τους διώξω όλους από δίπλα 
μου, όπως και έκανα. Σταμάτησα να κάνω 
παρέα με αυτούς, σταμάτησα να καπνίζω 
κάνναβη, σταμάτησα το ποτό. Σήμερα εί-
μαι πλήρως απεξαρτημένος από όλα και 
δεν χρειάζομαι καμιά ουσία για να είμαι 
καλύτερα.

Ερ.: Θυμάσαι πώς έμπλεξες με αυτά; 
Απ.: Αδελφέ, άλλοι έμπλεκαν με το κου-
μάρι και έχασαν τις περιουσίες τους. Εγώ 
έμπλεξα με ναρκωτικά και πορνεία. Όλοι 
σε κάποια ηλικία κάνουμε λάθη στη ζωή 
μας. 

Ερ.: Σε κυνηγούν τώρα για να σου που-
λήσουν; 
Απ.: Όχι, δεν με ενόχλησαν ούτε τότε, 
ούτε τώρα. Ότι έκανα τα έκανα από μό-
νος μου. 

Ερ.: Να πιστέψω ότι δεν σε αναζήτησαν; 
Απ.: Όχι, δεν με αναζήτησαν. Αυτά γίνο-
νται μόνο στα έργα. Ο καθένας ότι κάνει, 
το κάνει με τη θέλησή του. 

Ερ.: Ξέρεις κάτι για τα περιβόητα περι-

στέρια; 
Απ.: Δεν έχω υπόψιν μου τέτοια περιστέ-
ρια, ούτε έχω ακούσει, ούτε έχω δει. 

Ερ.: Άμα θέλει να πάρει ένας ναρκωτικά, 
πού θα τα αναζητήσει;
Απ.: Παντού! Ναρκωτικά υπάρχουν πα-
ντού. Και στην Πάνω Πάφο και στην Κάτω 
Πάφο. Μπορεί να πας σε ένα μαγαζί και 
να ρωτήσεις. Αν ξέρει, θα σε κατευθύνει. 

Ερ.: Οι τιμές τώρα πού κυμαίνονται;
Απ.: Δεν ξέρω, δεν έχω ασχοληθεί ξανά 
από τότε που σταμάτησα. 

Ερ.: Τι άλλα ναρκωτικά κυκλοφορούν 
στην αγορά; 
Απ.: Έχει κόκα, κρίσταλ μεθ τα οποία προ-
ωθούν αλλοδαποί από αραβικές χώρες. 

Ερ.: Πού τα βρίσκουν αυτοί; 
Απ.: Δεν ξέρω φίλε. 

Ερ.: Δηλαδή, κουμάντο στα κρίσταλ μεθ 
κάνουν αλλοδαποί;  
Απ.: Ναι. 

Ερ.: Έχεις υπόψη σου κάποια μέρη που 
γίνεται χρήση; 
Απ.: Ναι, υπάρχει μια πολυκατοικία στο 
κέντρο της Πάφου. Εκεί γίνεται χρήση. Δεν 
ξέρω για αλλού. 

Ερ.: Γνωρίζεις μια άλλη πολυκατοικία 
που σφράγισε πρόσφατα η αστυνομία 
γιατί γινόταν συστηματική χρήση εκεί; 
Απ.: Όχι. 

Ερ.: Οι γονείς σου δεν ήξεραν ότι έκανες 
χρήση να σε σταματήσουν; 
Απ.: Όχι, δεν γνώριζαν ότι έκανα χρήση 
ουσιών. 
Ερ.: Στον χώρο εργασίας σου δεν σε έβλε-

παν ότι δεν ήσουν καλά; 
Απ.: Στην δουλειά μου πήγαινα καθαρός. 

Ερ.: Χρήση πότε έκανες; 
Απ.: Όποτε τύχαινε. Δεν είχαμε ώρες. 

Ερ.: Χρήστες είναι πλούσιοι άνθρωποι, 
αυτοί που έχουν λεφτά να αγοράσουν; 
Απ.: Παραπάνω έμπλεκαν οι φτωχοί. 

Ερ.: Θα έδιναν δωρεάν σε μερικούς για 
να τους προσελκύσουν; 
Απ.: Όχι, δεν δίνουν δωρεάν σε κανένα. 
Αν δεν είχαν λεφτά, απλά δεν έψαχναν τη 
δόση τους. 

Ερ.: Και εν πάση περιπτώσει, ποιοι κά-
νουν περισσότερη χρήση;
Απ.: Έχω συναντήσει ακόμα και ευυπόλη-
πτούς  που κάνουν χρήση. 

Ερ.: Έχει και από άλλα γνωστά επαγγέλ-
ματα; 
Απ.: Ναι, έχει και ανθρώπους που υπηρε-
τούν σε καίριες θέσεις ακόμη και σε υπη-
ρεσίες που εμπλέκονται στην τήρηση και 
την εφαρμογή του νόμου ή την απονομή 
της δικαιοσύνης , οι οποίοι κάποιες φο-
ρές, όταν με σταματούσαν για έλεγχο, 
ήταν παραπάνω «φτιαγμένοι» από εμέ-
να. 

Ερ.: Άλλοι; 
Απ.: Υπάρχει άνθρωπος που έχει διάφορα 
μαγαζιά και πουλά σε όλα… 

Ερ.: Φαντάζομαι είσαι ευχαριστημένος 
τώρα που δεν κάνεις χρήση…
Απ.: Ασφαλώς, νοιώθω καλύτερα. 

Ερ.: Ήταν εύκολο να σταματήσεις τη χρή-
ση ουσιών ; 
Απ.:. Πιστεύω όλοι μπορούν να κόψουν 
τα ναρκωτικά. Όσοι λένε ότι δεν μπορούν 
σημαίνει δεν προσπάθησαν. Για μένα 
ήταν εύκολο.

Ερ..: Πόσα χρόνια έχει που τα σταμάτη-
σες; 
Απ.: Σχεδόν τρία χρόνια. Ούτε τα ζητά ο 
οργανισμός μου, ούτε θέλω ξανά. Τα έκο-
ψα μια και καλή. Για να καταλάβεις, δου-
λεύω σε μπαρ και ενώ θα μπορούσα να 
έπινα αρκετά, δεν πίνω ούτε ένα ποτήρι. 

Ερ.: Καπνίζεις κάτι τώρα;
Απ.: Μόνο τσιγάρο κανονικό, όπως όλος ο 
κόσμος. Καπνίζω από 13 ετών. Ναρκωτικά 
έπαιρνα από τα 24 μου έως τα 30. 

Ερ.: Θέλεις να δώσεις κάποια συμβουλή 
στους νέους; 
Απ.: Να αθλούνται και να μείνουν μακριά 
από ναρκωτικές ουσίες. 
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

«Κάνναβη και χάπια 
βρίσκεις παντού...»

Ρεπορτάζ
Μάριος Ευριπίδου Η συγκλονιστική εξομολόγηση ενός Παφίτη πρώην χρήστη εξαρτησιογόνων ουσιών…



“Αδέσμευτος” 03 Ιουνίου 2023Σελίδα 06 ε π ι κ α ι ρ ό τ η τ α

Η κοινότητα Κονιών στο πρόσφατοι πα-
ρελθόν ήταν όπως όλες οι κοινότητες 
της Πάφου. Χωρίς καμιά ουσιαστικά 

υποδομή, με στενά δρομάκια και παλιά σπί-
τια, με μια όμως ιδιομορφία. Λόγω έλλειψης 
καλλιεργήσιμης γης οι περισσότεροι κάτοικοι 
της, δεν είχαν ως κύρια ασχολία τους την γε-
ωργία αλλά δούλευαν σε διάφορους τομείς 
στον γειτονικό δήμο της Πάφου.
Αυτό δεν άλλαξε βέβαια μέχρι και σήμερα. 
Αυτό που άλλαξε είναι ο πληθυσμός της κοι-
νότητας αφού σε λίγα χρόνια από 9 μόνιμους 
κατοίκους η κοινότητα έφτασε τις πεντέμισι χι-
λιάδες ενώ υπολογίζεται ότι μέχρι το 2030 θα 
ξεπεράσει τις δεκαπέντε.
Πλήθος ζευγαριών κυρίως νεαρών προτιμούν 
την κοινότητα Κονιών για την ανέγερση της 
κατοικίας τους ενώ η ανέγερση και πολλών 
πολυτελών κατοικιών σε συνδυασμό με το 
υψόμετρο της κοινότητας της έχουν δώσει το 
παρατσούκλι το Κολονάκι της Πάφου; 
Αυτό μας κολακεύει μεν μας λέει ο πρόεδρος 
της κοινότητας, αλλά μας γεμίζει και με ευθύ-
νες για την όσο καλύτερη εξυπηρέτηση των 
κατοίκων, καθώς η ραγδαία αύξηση του πλη-
θυσμού, έφερε διάφορα προβλήματα, λόγω 
των ανύπαρκτων υποδομών που το κοινοτικό 
συμβούλιο δεν μπορούσε να αντιμετωπίσει 
και βρισκόταν μπροστά σε μια μεγάλη πρό-
κληση.
Έπρεπε το κοινοτικό συμβούλιο και οι υπηρε-
σίες που προσέφερε να αναδιοργανωθούν εκ 
βάθρων, ώστε να μπορούν να εξυπηρετούν 
τους χιλιάδες πλέον κατοίκους. 
Και αυτό είναι το κυριότερο επίτευγμα του 
όπως μας εξομολογήθηκε ο πρόεδρος του 
Κυριάκος Κυριάκου ο οποίος μας εξομολογή-
θηκε ότι όταν ανέλαβε καθήκοντα το κοινοτι-
κό συμβούλιο δεν είχε καν όχι γραφεία αλλά 
γραφείο.
Με τόση ανάπτυξη όμως η δημιουργία υπο-

δομών ήταν και είναι μονόδρομος. Σήμερα η 
κοινότητα διαθέτει αποχετευτικό σύστημα, 
έχει ανεγείρει άλλο ένα ντεπόζιτο υδατοπρο-
μήθειας ώστε να μπορεί να παρέχει νερό και 
στις οικιστικές περιοχές με μεγαλύτερο υψό-
μετρο, έχουν ανεγερθεί γραφεία του κοινοτι-
κού συμβουλίου στο κέντρο της κοινότητας και 
σε οικόπεδα που αγοράστηκαν ή απαλλοτριώ-
θηκαν, ετοιμάζεται επέκταση του Νηπιαγωγεί-
ου και του Δημοτικού Σχολείου τα οποία δεν 
μπορούν να εξυπηρετήσουν όλα τα παιδιά της 
κοινότητας ενώ υπάρχουν σχέδια για λειτουρ-
γία και βρεφοκομικού σταθμού, μιας και στη 
συντριπτική πλειοψηφία των κατοίκων είναι 
νεαρά ζευγάρια.
Με επίμονες προσπάθειες του προέδρου και 
του κοινοτικού συμβουλίου, έχει γίνει ανάπλα-
ση στο παραδοσιακό κέντρο της κοινότητες και 

γίνονται συνεχείς προσπάθειες για διατήρηση 
και ανάδειξη του παραδοσιακού χαρακτήρα 
της περιοχής.
Ταυτόχρονα έχουν κατασκευαστεί πάρκα και 
χώροι στάθμευσης, ενώ οι προσπάθειες για 
την προσφορά και άλλων υπηρεσιών είναι συ-

νεχείς.
Και όλα αυτά γίνονται ενώ το κοινοτικό συμ-
βούλιο διαθέτει μόλις ένα μόνιμο εργάτη και 
ένα έκτακτο.

Προβλήματα
Ο μεγάλος οικοδομικός οργασμός στην κοινό-
τητα προκαλεί βεβαίως και προβλήματα καθώς 
όπως μας ανέφερε ο κ. Κυριάκου, παρουσιά-
ζονται διαρροές από αγωγούς της υδατορπο-
μήθειας το δίκτυο της οποία επεκτείνεται δι-
αρκώς. Η κοινότητα μάλιστα αναγκάστηκε αν 
κατασκευάσει και δεύτερο ντεπόζιτο, καθώς 
το υφιστάμενο δεν κάλυπτε πολλές περιοχές 
που αναπτύχθηκαν τα τελευταία χρόνια σε με-
γαλύτερο υψόμετρο από το παλαιό ντεπόζιτο.
Δεν υπήρχαν δρόμοι στην μεγάλη οικιστική 
περιοχή των Κονιών και έπρεπε να κατασκευ-
αστεί ικανοποιητικό οδικό δίκτυο, ενώ για 
μηχανογράφηση των υπηρεσιών, πάρκα και 
άλλες υπηρεσίες ούτε λόγος.
Σήμερα το σύστημα φορολογιών έχει πλή-
ρως μηχανογραφηθεί, έχουν κατασκευαστεί 
δρόμοι, πάρκα και έγιναν πολλά έργα εντός 
της κοινότητας τα οποία συνεχίζονται καθώς 
υπάρχει και όραμα και θέληση. Έργα τα οποία 
όλοι ελπίζουμε ότι θα προωθηθούν με την 
ένταξη της κοινότητας στο Δήμο Ανατολικής 
Πάφου.

Ο εξώστης της Πάφου τα Κονιά
Από 900 κατοίκους η κοινότητα έφτασε τις πεντέμισι χιλιάδες μέσα σε λίγα χρόνια… Άθλος 
του κοινοτικού συμβουλίου η δημιουργία υποδομών και εξυπηρέτηση των κατοίκων…

Από τον ερχόμενο Σεπτέμβριο το ΤΕΠΑΚ 
θα είναι στην Πάφο με περίπου 300 φοι-

τητές τόνισε σε δηλώσεις στο Radiocosmos 
o πρύτανης του Πανεπιστημίου Παναγιώτης 
Ζαφείρης. 
Συγκεκριμένα είπε, όλοι οι φοιτητές του ΑΞΙΚ 
που εντάχθηκε στο ΤΕΠΑΚ με την ακαδημία 
τουριστικών επαγγελμάτων θα είναι στην 
Πάφο και θα παραχωρούνται τα σχετικά δι-
πλώματα ενώ θα είναι και οι φοιτητές από 
δύο τμήματα της αντίστοιχης σχολής διοίκη-
σης και φιλοξενίας. Υπολογίζεται όπως είπε ο 
πρύτανης του ΤΕΠΑΚ, ότι οι φοιτητές θα είναι 
μεταξύ 200 και 300. 
Για τις εγκαταστάσεις, είπε ότι ο Δήμος Πά-
φου δεσμεύτηκε να τις παραδώσει στο ΤΕ-
ΠΑΚ μέχρι τέλος Ιουνίου και ο στόχος αυτός 
είναι πολύ κοντά στο να επιτευχθεί. 
Από τη στιγμή συνέχισε ο κ. Ζαφείρης που θα 
μας παραδοθεί το κτίριο θα αρχίσει η δική 
μας κούρσα για ετοιμασία των εργαστηρίων 
και όλων των αναλωσίμων που είναι απαραί-

τητα.
Σε ότι αφορά την στέγαση των φοιτητών, ο 
κ. Ζαφείρης  παραδέχθηκε ότι υπήρξε μικρό 
ενδιαφέρον στην πρόσκληση ενδιαφέροντας 
για χώρους διαμονής των φοιτητών, όμως 
είπε, είναι αισιόδοξος ότι θα υπάρξει ενδια-
φέρον και από ξενοδόχους και ότι το πρόβλη-
μα θα αντιμετωπιστεί. 
Από την επόμενη χρονιά πρόσθεσε που θα εί-
ναι έτοιμες οι φοιτητικές εστίες στη Πάφο, το 
πρόβλημα θα είναι πιο εύκολο να επιλυθεί.  

TEΠΑΚ
Ο κύβος ερρίφθη. Από το Σεπτέμβριο 
200 με 300 φοιτητές στην Πάφο… 
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Ο κόμπος έφτασε στο χτένι στο ΤΑΕΠ Ν. Πάφου
Οι γιατροί απειλούν να καταργήσουν την μία από τις τρεις βάρδιες,
καθώς δεν βρέθηκαν γιατροί για να στελεχώσουν το Τμήμα…

Σ ε κατάργηση της μιας από τις τρεις βάρ-
διες στο Τμήμα Ατυχημάτων και Επει-
γόντων Περιστατικών (ΤΑΕΠ) Πάφου 

θα προχωρήσουν οι γιατροί, αν ο ΟΚΥπΥ δεν 
διευθετήσει την κάλυψη του Τμήματος με το 
απαραίτητο ιατρικό προσωπικό. 
Ο Πρόεδρος της ΠΑΣΥΚΙ Σωτήρης Κούμας επι-
βεβαίωσε πληροφορίες του radicosmos, λέ-
γοντας πως ο ΟΚΥπΥ ενημερώθηκε έγκαιρα 
για τον κίνδυνο από την ερχόμενη εβδομάδα 
να καταργηθεί η μία από τις τρεις βάρδιες στο 
ΤΑΕΠ, διότι δεν μπορούν να βγουν οι υπηρεσί-
ες. Με επτά γιατρούς και την υπεύθυνη είπε 
και με τις άδειες που θα πρέπει να πάρει το 
προσωπικό, είτε θα καταργηθεί όπως είπε η 
πρωινή βάρδια είτε η νυχτερινή. 
Ο κ. Κούμας επιβεβαίωσε ότι έχουν σταλεί 
επιστολές στον ΟΚΥπΥ με το πρόγραμμα της 
επόμενης εβδομάδας για το ΤΑΕΠ, με τις δύο 
επιλογές για κατάργηση της βάρδιας. Ο κ. 
Κούμας τόνισε ότι για τους επόμενους μήνες 
δεν προβλέπεται να αυξηθεί ο αριθμός των 
γιατρών στο ΤΑΕΠ. Στην καλύτερη περίπτωση 
είπε, θα προσληφθεί ένας γιατρός τον Αύγου-
στο. Ο κ. Κούμας διερωτήθηκε, τι θα γίνει τους 
δύο μήνες που μεσολαβούν, όταν θα χρειαστεί 
να απουσιάσουν και με άδειες οι γιατροί. 
Αξίζει να σημειωθεί, ότι ιδιαίτερα κατά τους 
δύο αυτούς μήνες δηλαδή Ιούλιο και Αύγου-

στο, η κίνηση στο Τμήμα Ατυχημάτων και 
Επειγόντων περιστατικών του Γενικού Νοσοκο-
μείου Πάφου αυξάνεται κατά πολύ λόγω του 
μεγάλου αριθμού επισκεπτών που φιλοξενεί η 
επαρχία μας.
Στο ενδεχόμενο αυτό καλούνται όλοι οι παρά-
γοντες της Πάφου να αντιδράσουν δυναμικά 
και να πιέσουν προς όλες τις κατευθύνσεις, 
καθώς κινδυνεύει ολόκληρη η επαρχία να πα-
ραμείνει χωρίς Τμήμα Πρώτον Βοηθειών είτε 
κατά τη διάρκεια της ημέρας, είτε κατά τη δι-

άρκεια της νύχτας.
Από τον Δεκέμβριο τόνισε ο κ. Κούμας βιώσα-
με δύο στάσεις εργασίας με αφορμή την υπο-
στελέχωση που αγγίζει τα όρια του επικίνδυ-
νου και οι ευθύνες πρέπει να αποδοθούν μιας 
και οι αρμόδιοι δεν είναι διατεθειμένοι να τις 
αναλάβουν.
Αναμένουμε σήμερα (χτες) κατέληξε ο κ. Κού-
μας που είναι η τελευταία εργάσιμη μέρα της 
εβδομάδας, απάντηση από τον ΟΚΥπΥ και εάν 
δεν δοθεί λύση στο πρόβλημα από τη Δευτέρα 

θα ισχύσει εάν από τα δύο προγράμματα που 
τους αποστείλαμε, είτε με κατάργηση της πρω-
ινής, είτε της νυχτερινής βάρδιας.

Ναι μεν αλλά…
Ο εκπρόσωπος τύπου του ΟΚΥπΥ Χαράλαμπος 
Χαριλάου, σχολιάζοντας τις αναφορές του 
προέδρου της ΠΑΣΥΚΙ στο Radiocosmos, πα-
ραδέχτηκε ότι είναι γνωστό το πρόβλημα της 
υποστελέχωσης στο ΤΑΕΠ του Γενικού Νοσο-
κομείο Πάφου και δεν είναι σημερινό, τόνισε 
όμως, ότι δεν μπορεί να μείνει δίχως ΤΑΕΠ σε 
μία από τις τρεις βάρδιες το Νοσοκομείο για-
τί σε ένα τέτοιο ενδεχόμενο θα κινδυνεύσουν 
ζωές, καθώς δεν υπάρχει άλλο ΤΑΕΠ εντός ΓεΣΥ 
στην επαρχία Πάφου. 
Αυτό που μας ξενίζει πρόσθεσε είναι γιατί 
τώρα; 
Θα καταβληθούν όπως είπε προσπάθειες, είτε 
με αγορά υπηρεσιών είτε με αποσπάσεις για-
τρών από άλλα τμήματα ώστε να καλυφθούν 
οι ανάγκες, μέχρι τον Αύγουστο οπόταν οι δύο 
γιατροί που έχουν προσληφθεί να αναλάβουν 
καθήκοντα.
Η προσπάθειά μας κατέληξε ο κ. Χαριλάου, εί-
ναι να ενισχυθεί το ΤΑΕΠ του Γ. Ν. Πάφου όχι 
μόνο με τους δύο γιατρούς που έχουν προσλη-
φθεί και οι προσπάθειες προς αυτή την κατεύ-
θυνση είναι συνεχείς.

Επαρχιακή Εκλογική Συνέλευση - 10 Ιουνίου 2023
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αιρετίζουμεΧ

Ο Δίκαιος

Το Καλοκαίρι που ήρθε για να φέρει μα-
ζί του ελπίζουμε και τις στρατιές τουρι-
στών και να εισρεύσει ζεστό χρήμα στην 
Κύπρο, δίνοντας και μια καλή οικονομική 
ανάσα ιδιαίτερα σε όσους ταλαιπωρήθη-
καν τα τελευταία χρόνια από την πανδη-
μία κλπ…

Τον Μάιο που φέτος δεν θύμιζε Καλο-
καίρι και να θυμόα,μστε κάτι από αυτόν 
εδώ στην Πάφο είναι κυρίως η σκόνη…

Τους κατακλυσμένους και κατακλυσμένες 
που θα βουλιάξουν την Πάφο αυτό το τρι-
ήμερο και ειδικά την περιοχή του Λιμα-
νιού στην Κάτω Πάφο…

Τις παραλιακές περιοχές της Κύπρου 
που έχουν την τιμητική τους αυτό το τρι-
ήμερο λόγω Κατακλυσμού λέμε…

Τους κλέφτες του απατεώνες και τα λαμό-
για που βρίσκουν ευκαιρία πάντα να δρά-
σουν σε κάτι τέτοιες συγκυρίες, γι’ αυτό 
να είμαστε όλοι προσεκτικοί…

Την αστυνομία, την τροχονομία και ό-
λους τους άλλους αρμοδίους που θα 
βρουν μεγάλο μπελά αυτό το τριήμερο…

Τις πιτσίκλες (πού να ξέρουν οι νεότεροι 
τι είναι) που φτιάχναμε όταν είμασταν 
παιδιά κάθε Κατακλυσμού και παίζαμε 
καταβρέχοντας τους πάντες… 

Τον Πάμπορο που αποτελεί πλέον μα-
κρινή ανάμνηση για τους παλαιότερους 
και δεν ήταν παρά η καθιερωμένες βαρ-
κάδες που έκανε σχεδόν κάθε οικογένεια 
το τριήμερο του Κατακλυσμού…

Τα διάφορα ευτράπελα που βλέπουμε 
καθημερινά στην πολιτική ζωή του τόπου 
και δυστυχώς δεν μας προκαλούν γέλιο…

Την Πάφο μας, που σύμφωνα με όλα τα 
στοιχεία είναι ο δημοφιλέστερος προο-
ρισμός για τους ντόπιους τουρίστες…

Τις τοπικές αρχές στην Κυπριακή ύπαιθρο 
που μεταξύ άλλων αυτή την εποχή καλού-
νται να επαγρυπνούν και για το ενδεχό-
μενο έκρηξης πυρκαγιών…

Τους φοιτητές μας που ήδη άρχισαν να 
φτάνουν για τις καλοκαιρινές τους δια-
κοπές και θα δώσουν περισσότερη ζωή 
στην πόλη μας…

Τους Νόμους μας που καθημερινά δια-
πιστώνουμε ότι χρειάζονται ένα γερό ξε-
σκόνισμα και φρεσκάρισμα… Τι να τους 
κάνεις όμως όταν εφαρμόζονται κατά το 
δοκούν;

Τα νερά στη θάλασσα που είναι ακόμα 
κρύα για μας. Άμα δεν βγουν οι κουρ-
κούνες στα ρηχά εμείς δεν μπαίνουμε…

Τους ευσυνείδητους εκπαιδευτικούς που 
αγωνίζονται να μάθουν γράμματα στα 
παιδιά μας έστω και με το υπάρχον και 
πάσχον εκπαιδευτικό πρόγραμμα…

Καλό τριήμερο και ο Θεός να φωτίσει το 
πνεύμα μας αφού είναι η γιορτή του Α-
γίου Πνεύματος…

Γιώτης Παπαχριστοφή 

Στα πάνω ο δήμαρχος Πόλε-
ως Χρυσοχούς για τις προ-
σπάθειες που καταβάλλει 
για τον ευπρεπισμό της πε-
ριοχής του ενόψει του κα-
λοκαιριού και της επίσκε-
ψης χιλιάδων ντόπιων και 
ξένων περιηγητών…

Κέντρα αναψυχής 

Στα πάνω τα κέντρα αναψυ-
χής της επαρχίας μας και οι 
εργαζόμενοι σε αυτά που 
αυτές τις μέρες αναμένεται 
να γεμίσουν ασφυκτικά από 
όσους θα επιλέξουν την Πά-
φο για το τριήμερο του κα-
τακλυσμού… 

Η ιστορία με τους κόκκινους φακέ-
λους ίσως να μην οδηγήσει τελικά 

πουθενά. Δεν εξηγείται αλλιώς το θρά-
σος μερικών. Την ώρα που αρμόδιοι δι-
εξήγαγαν έρευνες για κόκκινους φακέ-
λους, κάποιοι άλλοι «έστηναν» ακόμα 
ένα κόκκινο φάκελο λες και δεν έχουν 
να φοβηθούν κάτι. Παρεμπιπτόντως, 
εδώ και αρκετά χρόνια οι Αστυνομικές 
Αρχές διεξήγαγαν αρκετές φορές έλεγ-
χο, αλλά δεν βρήκαν κάτι παράνομο… 
Λέτε οι δικηγόροι να βρουν;  

Δεν φοβούνται…

Παναϋρκώτες 

Στα πάνω όλοι οι μικροπω-
λητές που αυτές τις μέρες 
γεμίζουν το παραλιακό μέ-
τωπο της Πάφου με διά-
φορα «καλούδια» -πρό-
κληση για τους επισκέπτες 
ντόπιους και ξένους…

Ανδρέας Θεμιστοκλέους

Στα κάτω ο ανεξάρτητος 
βουλευτής Λεμεσού, που 
συνεχίζει να προκαλεί με 
την  απρεπή συμπεριφο-
ρά του έναντι άλλων συ-
ναδέλφων του ακόμα και 
εντός του κτηρίου της 
βουλής… 

Καιρός 

Στα κάτω ο καιρός μας 
που τρελάθηκε τελευταί-
ως την μια μέρα σκάει ο 
τζίτζικας από τη ζέστη και 
την επόμενη έχουμε βρο-
χές και χαλάζι κατακαλό-
καιρα…

Αρκετά προβλήματα παρατηρούνται στην νεο-
κατασκευασμένη λεωφόρο Ελλάδος. Για πα-

ράδειγμα, σε κάποιους παρόδους δεν μπορείς να 
περάσεις απέναντι, ενώ ούτε μπορείς να στρί-
ψεις προς συγκεκριμένη κατεύθυνση. Έπρεπε 
δηλαδή σώνει και καλά εάν θέλω να στρίψω να 
πρέπει πρώτα να πάω στον πλησιέστερο κυκλι-
κό κόμβο; 
Στα προβλήματα συμπεριλαμβάνονται και οι δι-
αφορές που παρατηρούνται έξω από επιχειρή-
σεις μεταξύ πεζοδρομίων και δρόμου. Σε κάποιες 
περιπτώσεις υπάρχει σκαλί που ξεπερνά τα 40 ε-
κατοστά. Ας ελπίσουμε ότι, όταν παραδοθεί η λε-
ωφόρος να μην υπάρχουν αυτά τα προβλήματα. 

Λεωφόρος Ελλάδος...

Ερώτηση
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Είμαστε ικανοποιημένοι;

Ε
Το σημερινό μας ερώτημα απευθύνεται στα 

Υπουργεία που εμπλέκονται με την κατά-
σβεση των πυρκαγιών, εν όψει καλοκαιριού, 
της περιόδου δηλαδή που έχουμε αυξημένα 
περιστατικά.
Είμαστε ως κράτος ικανοποιημένοι από το μέ-
γεθος της ζημιάς που προκαλείται κάθε χρόνο 
από τις πολυάριθμες πυρκαγιές που ξεσπούν 
στον τόπο μας;
Ζούμε σε ένα νησί όπου οι κλιματική αλλα-
γή, έχει προκαλέσει μεγάλη αύξηση της θερ-
μοκρασίας και ειδικά κατά τους καλοκαιρινούς 
μήνες, ακόμα και ένα κομμάτι γυαλί, μπορεί 
να προκαλέσει πυρκαγιά και ανεπανόρθωτες 
ζημιές στην οικονομία και το περιβάλλον.
Αποδεδειγμένα όμως για τον συντριπτικά με-
γαλύτερο αριθμός πυρκαγιών ευθύνεται ο αν-
θρώπινος παράγοντας, κάτι που δυστυχώς δεν 
λέει αν αλλάξει παρά τις συνεχείς ανακοινώ-
σεις και προσπάθειες ευαισθητοποίησης. Και 
δεν εννοούμε τις περιπτώσεις εκείνες όπου έ-
νας παράφρων καίει κάποιες περιοχές για αν 
μετακινηθεί το θήραμα, ούτε τις περιπτώσεις 
ατυχήματος.
Μιλάμε για περιπτώσεις όπου ενώ οι συνθή-
κες είναι ιδανικές για την εξάπλωση μιας πυρ-
καγιάς (όπως οι δυνατοί άνεμοι και το ξηρό 
κλίμα) κάποιοι επιχειρούν να καψαλίσουν για 
παράδειγμα χόρτα στην ύπαιθρο!
Η ακόμα υπό τις ίδιες συνθήκες προκαλείται 
κάποιο βραχυκύκλωμα σε ηλεκτροφόρα κα-
λώδια. Μα καλά σε τέτοιες περιπτώσεις δεν 
θα έπρεπε η επαγρύπνηση να είναι πολύ με-
γαλύτερη, ιδιαίτερα στα σημεία όπου περ-
νούν τέτοια καλώδια από δασικές περιοχές; 
Δεν θα έπρεπε οι όποιες εκστρατείες ευαι-
σθητοποίησης να είναι στοχευμένες μεταξύ α-
γροτών π.χ., ή ακόμα να χρειάζεται ειδική ά-
δεια για καψάλισμα; Και εάν απαιτείται άδεια 
για καψάλισμα, πόσοι έχουν καταγγελθεί μέ-
χρι σήμερα για παράβαση του νόμου; Κακά τα 
ψέματα. Όλα αυτά είναι πολύ δύσκολο να ε-
λεγχθούν. Και όσο και αν λέμε ότι λαμβάνου-
με μέτρα, αποδεικνύεται ότι αυτά δεν είναι 
αρκετά. Χρειάζεται να έχουμε περισσότερους 
δασοπυροσβέστες, ποιο καλά στελεχωμένες 
δυνάμεις πυρόσβεσης και περισσότερα μέσα. 
Θα μου πείτε όλα αυτά στοιχίζουν. Ας τα αντι-
στοιχίσουμε με τις ζημιές που προκαλούν οι 
πυρκαγιές κάθε χρόνο…
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Πόσες φορές αστειευόμενοι είτε ακόμα 
ειρωνικά αναφέρουμε την Κύπρο ως 

ομφαλό της γης;
Και όμως υπάρχει ένα Ρωμαϊκός χάρτης του 
4ου αιώνα που παρουσιάζει όντως την Κύ-
προ στο κέντρο του τότε γνωστού κόσμου.
Αξίζει πάντως να σημειωθεί πως κατά την 
επικρατούσα αντίληψη της Αρχαιότητας 
«ὀμφαλός τῆς γῆς», δηλαδή κέντρο του κό-
σμου, ήταν οι Δελφοί. Εν τούτοις ο λεξικο-
γράφος Ησύχιος στο λήμμα του «γῆς ὀμφα-
λός», αναφέρει ως ομφαλό της γης πρώ-
τα την Πάφο και έπειτα τους Δελφούς: γῆς 
ὀμφαλός· ἡ Πάφος, καί Δελφοί. 
Ο χαρακτηρισμός της Πάφου ως κέντρου 
του κόσμου είναι πιθανόν να οφείλεται 

στην εκεί πανελλήνια λατρεία της Αφροδί-
της. Κατά άλλη ωστόσο άποψη είναι πιθα-
νόν να οφείλεται και στο κωνόσχημο είδω-
λο της Αφροδίτης που έμοιαζε με «ὀμφα-
λόν», όπως και ο αντίστοιχος λίθος στους 
Δελφούς.
Να λοιπόν που όχι μόνο η Κύπρος αλλά και 
η Πάφος είναι ο ομφαλός της γης.

Ομφαλός της Γης η Πάφος  

Η πολιτική σκηνή στην Κύπρο αλλά 
και παντού είναι απλά ένα παιχνίδι  
Survivor. Όποιος δεν αντέχει ας μην α-
σχοληθεί καθόλου…

Παπάς λέει οργάνωνε τους οπαδούς της 
Ομόνοιας στον τελικό κυπέλου και φώ-
ναζε συνθήματα και μετά από παρέμβα-
ση του Αρχιεπισκόπου ο οποίος δέχτηκε 
παράπονα από οπαδούς του ΑΠΟΕΛ τέ-
θηκε σε αργία!!!

Αυτό μας έλειπε τώρα, δεν φτάνει που 
το ποδόσφαιρο μπήκε στην πολιτική 
τώρα μπαίνει και στην εκκλησία…

Έλα μωρέ που υπάρχουν περιπτώσεις με 
στημένες ποδοσφαιρικές αναμετρήσεις 
στην Κύπρο. Δεν γίνονται τέτοια πράγμα-
τα εδώ… 

Την ώρα που καταγγέλλεται η Κυπρια-
κή Ομοσπονδία Ποδοσφαίρου ότι “κα-
τάπιε” δεκαέξι κόκκινους φακέλους που 
απέστειλε η ΟΥΕΦΑ, κάποιοι ασχολού-
νται με τον 21χρονο ιερωμένο που ορ-
γάνωνε την κερκίδα της Ομόνοιας!!!

Πολύ θα θέλαμε να δούμε και στην Κύ-
προ εκλογές όπως στην Τουρκία. Ο ένας 
υποψήφιος να στέλνει καρδούλες στους 
οπαδούς του, ο άλλος να τους τραγουδά, 
να βλέπεις βρακοφόρους να πηγαίνουν 
στην κάλπη για να ψηφίσουν…

Μυστήριο πράσινο χρώμα στα κανά-
λια της Βενετίας λέει η είδηση. Μα καλά 
που ζουν όλοι αυτοί. Είναι γιατί στην Ελ-
λάδα βγήκε στο Champions Lingue ο Πα-
ναθηναϊκός και στην Κύπρο πήρε πρω-
τάθλημα ο Άρης…

Τελικά ποιος αποφασίζει πώς κυβερνού-
μαστε ρε παιδιά; Η κυβέρνηση μας ή η 
Κομισιόν;

Στην πολιτική η Κύπρος είναι όπως και 
στο ποδόσφαιρο. Δεν μπορεί αν κερδί-
σει μεγάλα παιχνίδια και πανηγυρίζει 
κάποτε να τύχει αν εξασφαλίσει κάποια 
ισοπαλία…

Μπορεί κάποιος αρμόδιος να μας πει τι 
καλό είδαμε μέχρι σήμερα από όλους 
αυτούς τους ερευνώντες λειτουργούς 
που διορίζουμε κάθε τρεις και λίγο; Γιατί 
εάν δεν το γνωρίζετε τους πληρώνουμε…

Σοκαριστικά τα στατιστικά στοιχεία που 
κατατέθηκαν στην Ad hoc κοινοβουλευ-
τική Επιτροπή για το Μεταναστευτικό 
για την υπογεννητικότητα στην Κύπρο. 
Γεννάτε γιατί χανόμαστε κυριολεκτικά…

Ο Γενικός Ελεγκτής ζήτησε να ερευνήσει 
όλους τους φακέλους για την πρόσλη-
ψη συμβούλων από την κυβέρνηση. Έχει 
πλάκα να του κάνουν πρόταση να προ-
σλάβουν και τον ίδιο ως σύμβουλο…

Ξεκάθαρα κύριε Πρόεδρε η κυβέρνησή 
σας είναι εκτεθειμένη σε αυτή την ιστο-
ρία με τους διορισμούς συμβούλων…

Να δείτε που αν συμφωνήσουμε με το 
Ισραήλ για την κατασκευή αγωγού φυσι-
κού αερίου θα κακοφανίσουμε τους Αι-
γύπτιους με κίνδυνο να τα βρουν πάλι με 
την Τουρκία…

Γ. Παπαχριστοφή

Μάλλιασε η γλώσσα του δημάρχου Πόλε-
ως Χρυσοχούς Γιώτη Παπαχριστοφή, ο ο-

ποίος όπου σταθεί και ό-
που βρεθεί, τονίζει ότι ναι 
μεν η Πόλη Χρυσοχούς έ-
χει πάρα πολλούς φαν, τό-
σο Κύπριους όσο και ξέ-
νους, αλλά δεν υπάρχουν 
αρκετά καταλύματα για να 

τους φιλοξενήσουν.
Βρίσκεται βέβαια στα σκαριά μια μεγάλη 
ανάπτυξη στο Λατσί και στη θέση όπου 
προηγουμένως λειτουργούσε άλλο ξενο-
δοχείο, αλλά αυτή δεν θα είναι έτοιμη μέ-
χρι το 2026 οπόταν ζήσε Μάη μου.
Το θέμα όμως δήμαρχε είναι αν συνδυά-
σετε την ανάπτυξη με το πανέμορφο φυ-
σικό περιβάλλον της περιοχής για να μην 
χαλάσετε την μόστρα όπως λένε και στην 
αργκό…

Λ. Χριστοφόρου

Η Κυπριακή Δημοκρατία πρέπει να πετύχει 
την απορρόφηση των €960 εκ. σε χορηγίες 

και €260 εκ. σε δάνεια α-
πό την ΕΕ, είπε ο Λευτέρης 
Χριστοφόρου, μέλος του 
Ευρωπαϊκού Ελεγκτικού 
Συνεδρίου, μετά τη συνά-
ντησή του με τον Πρόε-
δρο της Δημοκρατίας, Νί-

κο Χριστοδουλίδη, στο Προεδρικό.
Ο κ. Χριστοφόρου επεσήμανε ότι είναι πο-
λύ σημαντικό να απορροφήσει η κύρος 
αυτά τα κονδύλια από την Ευρωπαϊκή Έ-
νωση.
Όχι κύριε Χριστοφόρου μου, το σημαντικό 
είναι να τα απορροφήσουμε και αν τα αξι-
οποιήσουμε γιατί και στην Ελλάδα απορ-
ρόφησαν κονδύλια για τον εκσυγχρονισμό 
του σιδηροδρομικού δικτύου, αλλά είδα-
με όλοι τι έγινε…

Γ. Παπαναστασίου

Εξαιρετική επιτυχία, χαρακτήρισε το εργα-
στήρι «The Cyprus Gateway: Natural Gas to 

Power and Liquefaction», 
ο Υπουργός Ενέργειας, Ε-
μπορίου και Βιομηχανίας, 
Γιώργος Παπαναστασίου, 
σημειώνοντας ότι οι εκ-
πρόσωποι των ξένων εται-
ρειών σχολίασαν το υψηλό 

επίπεδο των παρουσιάσεων που έγιναν α-
πό πλευράς Εταιρείας Υδρογονανθράκων 
Κύπρου (ΕΥΚ) και Υπουργείου Ενέργειας.
Ο Υπουργός ανέμενε ακόμα την Τετάρ-
τη, την εταιρεία New Med, που είναι μία 
εκ των εταίρων στο οικόπεδο «Αφροδί-
τη», και είναι ενταγμένη στο Χρηματιστή-
ριο του Τελ Αβίβ, να ανακοινώσει επίσημα 
την παράδοση του τροποποιημένου σχεδί-
ου ανάπτυξης και παραγωγής του «Αφρο-
δίτη. Σύμφωνα με τον Υπουργό, ξεκίνησε 
ήδη η μελέτη του σχεδίου για σχολιασμό 
από την Κυπριακή Δημοκρατία, ή απλή α-
ποδοχή του.
Το ενδεχόμενο να δυσαρεστηθούν οι Αιγύ-
πτιοι από την κατασκευή αγωγού που θα 
μεταφέρει από το Ισραήλ φυσικό αέριο 
για υγροποίηση στην Κύπρο το έχουμε λά-
βει υπόψιν κ. Υπουργέ; 

Ο Δίκαιος

Κοινωνική πρόνοια
Καθημερινά γίνομαι δέκτης πολλών παραπό-

νων από κατοίκους της επαρχίας μας για κα-
θυστέρηση στην εξέταση αιτημάτων κοινωνικής 
πρόνοιας. 
Παράπονα ότι χάνονται έγγραφα, παράπονα ό-
τι περιμένουν μέχρι και 18 μήνες για να πάρουν 
μια απάντηση, παράπονα ότι κανείς δεν απαντά 
τα τηλέφωνα, αναφέρει σε γραπτή ανακοίνωσή 
του ο βουλευτής Χρύσανθος Σαββίδης. 
Ο κ. Σαββίδης εκφράζει τη βεβαιότητα, ότι η νέα 
Υφυπουργός κοινωνικής πρόνοιας καταβάλει 
πολλές προσπάθειες βελτίωσης της κατάστασης 
και ότι τα πράγματα θα βελτιωθούν.
Ο ίδιος μάλιστα πιστεύει ότι μπορεί να συμβά-
λει στην βελτίωση της κατάστασης και ανακοίνω-

σε ότι θα έχει συνάντηση μαζί της για ανταλλαγή 
απόψεων.
Το πρόβλημα είναι γνωστό κ. Σαββίδη μου, όπως 
και οι συνεχείς εκκλήσεις των εργαζομένων στη 
συγκεκριμένη υπηρεσία για ενίσχυσή του με έμ-
ψυχο υλικό και γι’ αυτό αμφιβάλλουμε αν μπο-
ρείτε να βοηθήσετε…

Κατακλυσμός

Έρχεται ο Κατακλυσμός και θα κατακλυστούμε, 

θα άδει η Έλλη στο γιαλό κι όλοι θα λικνιστούμε…

Πάντα ετούτη η γιορτή φέρνει το καλοκαίρι, 

κι όλα όσα στην τσέπη μας, συνήθως βάζουν χέρι.

Θα τραγουδήσει το λοιπόν κι η Έλλη η Κοκκίνου 

κι απ’ τη χαρά θα με χωρά κι η τρύπα του κοσκίνου.

Θα κατεβούν απ’ τα χωριά όλοι στις παραλίες, 

θ’ αφήσουν τα αμπέλια τους, τις άλλες ασχολίες, 

θα έχει κοσμοσυρροή στις Πάφου το λιμάνι, 

με μπότες και με τσόκαρα αλλά θα ‘ναι αρμάνι…

Αλλάξανε οι εποχές και πάμπορο δεν έχει, 

χάθηκε η παράδοσης κι ο κόσμος το κατέχει…

Στα ύψη τα ασφάλιστρα
Τεράστια ποσά ζητούν οι ασφαλιστικές ε-

ταιρείες για να ασφαλίσουν το Δήμο Πά-
φου έναντι της ευθύνης του για ατυχήματα 
πολιτών ή υπαλλήλων.
Οι πολλές αγωγές που κινήθηκαν εναντίον 
των ασφαλιστικών εταιρειών από παραπο-
νούμενους πολίτες και τα προφανώς μεγά-
λα ποσά αποζημιώσεων που κέρδισαν, έκα-
νε τις ασφαλιστικές εταιρείες να ζητούν υ-
πέρογκα ασφάλιστρα από το Δήμο Πάφου.
Και μπορεί να πονοκεφαλιάζουν στο Δήμο 
τι θα πράξουν, αλλά δεν μπορούν να αφή-
σουν ανασφάλιστους του πολίτες.
Ένας καλός τρόπος και ο σωστότερος βέ-

βαια, είναι να μην αφήνουν λακκούβες 
στους δρόμους, να διορθώσουν τα προβλή-
ματα στα πεζοδρόμιά μας και βεβαίως να 
λαμβάνουν αυστηρότερα μέτρα ασφάλειας 
σε ότι τον αφορά…



Βραβείο για μαθητές 

Το 1ο βραβείο στην κατηγορία «Project» κατάφεραν να εξα-
σφαλίσουν το 5ο Δημοτικό Σχολείο Πάφου (Αγίου Δημητρί-

ου) και το 10ο Δημοτικό σχολείο Πάφου (Ευαγόρα Παλληκαρί-
δη), στον 7ο πανελλήνιο διαγωνισμό «Ποντιακός Ελληνισμός, 
μνήμες και όνειρα, παρελθόν, παρόν και μέλλον». Τα δύο σχο-
λεία συνεργάστηκαν, δημιουργώντας το τραγούδι, με τίτλο 
«Μια ποντιακή λύρα αφηγείται…». Αφορμή για τη δράση αυτή, 
στάθηκε το «ταξίδι» που πραγματοποίησαν παιδιά και εκπαι-
δευτικοί στην ιστορία του Ποντιακού Ελληνισμού. Μέσα από δι-
άφορες πηγές, αντλήθηκαν πληροφορίες για τη ζωή στον Πόντο 
σε περίοδο ειρήνης ,αλλά και τα δεινά που εξαναγκάστηκε να υ-
ποστεί ο Ελληνισμός μέχρι την ανταλλαγή πληθυσμών. Όλα αυ-
τά, τα αφηγείται μια ποντιακή λύρα, η οποία εξιστορεί την πο-
ρεία από τα όμορφα χρόνια μέχρι την προσφυγιά.

Ριζώνει το ΓεΣΥ

Το ΓεΣΥ είναι μια κοινωνική κατάκτηση που αφορά όλους τους πο-
λίτες και είναι χρέος μας να το διατηρήσουμε δυνατό για να εξυ-

πηρετεί τους δικαιούχους σήμερα αλλά και για τις επόμενες γενιές, 
τόνισε σε δηλώσεις στο Radiocosmos ο πρόεδρος του Δ.Σ. του Ορ-
γανισμού Ασφάλισης Υγείας (ΟΑΥ), Σταύρος Μιχαήλ. Σύμφωνα με α-
ναλογιστική μελέτη, είπε με τα σημερινά δεδομένα το ΓεΣΥ είναι βι-
ώσιμο έως το 2030, έχοντας μάλιστα ικανοποιητικό αποθεματικό. Ο 
ΟΑΥ πρόσθεσε οφείλει να θωρακίσει τις βασικές αρχές που υπηρετεί 
το σύστημα ενώ απαραίτητη είναι και η καλλιέργεια κουλτούρας ορ-
θολογιστικής χρήσης των υπηρεσιών από δικαιούχους και παρόχους. 
Με αφορμή την συμπλήρωση 4 χρόνων από την λειτουργία του ΓεΣυ 
ο πρόεδρος του ΟΑΥ ανέφερε ότι οι αριθμοί των δικαιούχων που έλα-
βαν υπηρεσίες καταδεικνύει ότι το σύστημα λειτουργεί με επιτυχία. 

Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ακατάχνωτα
Το ΓεΣΥ είναι μια κοινωνική κατάκτηση που μας 
αφορά όλους και είναι χρέος μας να το διατηρή-
σουμε δυνατό. Για να γίνει αυτό χρειάζεται επα-
γρύπνηση και κυρίως έλεγχος για τις δαπάνες και 
τις πράξεις που γίνονται. Γενικώς υπάρχει η αί-
σθηση ότι κάποιοι ληστεύουν το ΓεΣΥ... 

Σε κάποιους δεν αρέσει να βλέπουν το φως της δη-
μοσιότητας προβλήματα της πόλη μας. Θεωρούν ό-
τι θα πρέπει να προβάλλονται μόνον τα θετικά που 
γίνονται. Κοινώς θέλουν μόνον να τους επαινούμε 
και να τους χειροκροτούμε. Ευχαριστούμε αλλά δεν 
θα πάρουμε... 

Οι κακές γλώσσες λένε πως τελικά δεν θα προλά-
βει ο Δήμος  Πάφου να παραδώσει τις κτηριακές 
εγκαταστάσεις έγκαιρα στο ΤΕΠΑΚ ώστε να λει-
τουργήσουν οι σχολές τον Σεπτέμβριο. Ο Πρύτα-
νης ωστόσο του Πανεπιστημίου διαβεβαιώνει ότι 
το ΤΕΠΑΚ θα είναι στην Πάφο με περίπου 300 φοι-
τητές από τον Σεπτέμβριο. Θα δείξει...
 
Στο Νοσοκομείο  Πάφου γίνονται προσλήψεις εν 
κρυπτώ και παραβύστω καταγγέλλουν κάποιοι. Ε-
πίσης στα πηγαδάκια εντός και εκτός του Νοσοκο-
μείου κυκλοφορούν σχόλια ότι διάφορες θέσεις 
που δημιουργούνται δεν δημοσιοποιούνται και 
προσλαμβάνονται ημέτεροι...

Ωραία είναι τα εγκαίνια και οι θεμέλιοι λίθοι για 
τα πανεπιστήμια στην Πάφο αλλά τι θα γίνει με τα 
χόρτα που σκέπασαν τα πεζοδρόμια στο Αναβαρ-
γός και στις άλλες περιοχές; Θα ενδιαφερθεί κα-
νείς; Ή αυτά εμπίπτουν στα ασήμαντα και επουσι-
ώδη θέματα για να ασχοληθεί η τοπική αρχή;

«Φούρνο του Χότζα» κατάντησαν τα μπάζα από τα 
χωματουργικά έργα του αυτοκινητόδρομου Πάφου 
– Πόλης Χρυσοχούς. Τα παίρνουν από το Μέσα Χω-
ριό και τα μεταφέρουν στην Επισκοπή... 

Αυξάνονται οι υποθέσεις με διαρροές θεμάτων 
στις εξετάσεις τετραμήνων στα Λύκεια και τα Γυ-
μνάσια. Η κατάσταση άρχισε να γίνεται ανυπόφο-
ρη. Κάποιοι δεν έχουν ίχνος ντροπής... 

Για την πυρκαγιά στην Πυκνή είναι βάσιμες οι υπο-
ψίες ότι ευθύνονται τα καλώδια της ΑΗΚ παρότι μέ-
χρι τώρα αυτό δεν αποδείχθηκε. Δεν είναι πάντως 
η πρώτη φορά που θεωρούνται υπεύθυνα τα καλώ-
δια της ΑΗΚ για πυρκαγιές. Οι υπεύθυνοι της ΑΗΚ 
διαβεβαιώνουν ότι κάθε χρόνο ελέγχουν το δίκτυο 
τους και παίρνουν μέτρα ανάλογα με τις υποδείξεις 
του Τμήματος Δασών...

Στις παραλίες μας άρχισε η ωοτοκία των Χελωνών 
και συστήνεται προσοχή σε όσους επισκέπτονται 
ευαίσθητες περιοχές. Φέτος δεν θα είναι και ο 
προστάτης των χελωνών ο Ανδρέας Δημητρόπου-
λος που απεβίωσε πριν λίγους μήνες... 

Πολύ στο ελαφρολαϊκό το έριξαν οι Δήμοι για το 
τριήμερο του Κατακλυσμού και διερωτώμαι αν εί-
ναι όλοι κουρδισμένοι να μας τρελάνουν... 

Μπήκαμε πλέον και ημερολογιακά στο Καλοκαίρι 
αλλά προς τος παρόν ο καιρός έχει άλλες διαθέ-
σεις ιδιαίτερα τα Σαββατοκύριακα. Ελπίζουμε να 
μην συνεχιστεί αυτό το βιολί και ολόκληρο τον Ι-
ούνιο...

Η “μούγια”

Στάσιμη η Γεροσκήπου 

Η Γεροσκήπου έμεινε στάσιμη τα τελευταία χρόνια και είναι 
ο τελευταίος τροχός στο άρμα της ανάπτυξης που συντελεί-

ται στην  Πάφο υποστηρίζει ο Ζήνωνας Ζή-
νωνος. Μιλώντας στο Radiocomos o κ. Ζή-
νωνος αναφέρθηκε στην κατάσταση που 
επικρατεί στην κεντρική πλατεία λέγοντας 
πως για να αλλάξει η χρειάζεται όραμα με-
λέτες και επιστημονικές προσεγγίσεις ώστε 
να λαμβάνονται οι καλύτερες αποφάσεις 
και να αποφεύγονται λάθη.  Ο κεντρικός πυ-

ρήνας του Δήμου και η πλατεία είπε χρειάζονται αναμόρφωση 
για να μην μετατραπούν σε γκέτο. Αναφερόμενος στο ΚΕΝ και 
την αξιοποίηση του ο κ. Ζήνωνος τόνισε ότι σε κάθε περίπτωση 
χρειάζεται η επιστημονική γνώση των ειδικών. Δεν είναι δυνα-
τόν συνέχισε να καλούνται οι δημότες να εκφράσουν τις από-
ψεις τους δίχως να υπάρχει κατάθεση ενός σχεδιασμού που θα 
ήταν προϊόν ενός διεθνούς διαγωνισμού ιδεών και πρότασης α-
πό την Δημοτική Αρχή. Η δημιουργία του Δήμου Ανατολικής Πά-
φου είπε ο κ. Ζήνωνος επιβάλλει ριζικές αλλαγές στο μοντέλο 
διοίκησης του Δήμου που να πείθει και τις γειτονικές κοινότη-
τες ώστε οι υποθέσεις τους δεν θα αντιμετωπίζονται πρόχειρα 
και ερασιτεχνικά.  

Επαρχιακή Διοίκηση 

Μ ε 5 νέα οχήματα πυρόσβεσης ενισχύεται σύντομα η επαρχια-
κή διοίκηση Πάφου. Τα οχήματα σύμφωνα με την έπαρχο Πά-

φου Μαίρη Λάμπρου θα βρίσκονται υπό την ευθύνη προσωπικού της 
Επαρχιακής Διοίκησης σε συγκεκριμένα σημεία της επαρχίας για να 
μπορούν άμεσα να επιχειρούν εκεί και όπου υπάρχει ανάγκη. 
Για σκοπούς κατάσβεσης πυρκαγιών μπορούν να χρησιμοποιηθούν 
και τα 65 οχήματα κοινοτήτων  με αντλίες και ντεπόζιτα . Παράλληλα  
ανέφερε συνεργεία της  επαρχιακής διοίκησης καθαρίζουν δρόμους 
από  χόρτα και άγρια βλάστηση ,ενώ με ειδική εγκύκλιο καλεί και τις 
τοπικές αρχές να καθαρίζουν τα ξηρά χόρτα.

Τριτοκοσμική εικόνα 

Ο Δήμος Πάφου θα λάβει όλα τα δέοντα μέτρα για καθαρισμό 
και ευπρεπισμό της Αγίου Αντωνίου ανέφερε  μιλώντας στο 

radiocosmos  ο Δ/Σ της ΕΔΕΚ Βάσος Δημητρίου  
σχολιάζοντας το ρεπροτάζ του Αδέσμευτου στην 
περασμένη έκδοση . Η  εικόνα της περιοχής τόνι-
σε  είναι τριτοκοσμική και επιβάλλεται ο ευπρε-
πισμός και ο καθαρισμός της . Ήδη είπε συνερ-
γεία του Δήμου βρίσκονται και στην περιοχή και 
προσπαθούν να αναβαθμίσουν την εικόνα της 
περιοχής. Στις περιπτώσεις που οι ιδιοκτήτες δεν 

επιδεικνύουν ενδιαφέρον για τα υποστατικά τους και υπάρχει δημό-
σιος ή υγειονομικός κίνδυνος ο Δήμος όπως είπε μπορεί να επέμβει 
αποφασιστικά. 
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Πιέζονται τα οικοσυστήματα στην 
Πάφο 

Σ ε αυθαιρεσίες που γίνονται σε ζώνες προστασίας της παρα-
λίας στην Πάφο και στην Πέγεια αναφέρθηκε ο πρόεδρος 

της επαρχιακής επιτροπής του κινήματος 
Οικολόγων Ορέστης Μάτσας με αφορμή δη-
λώσεις του στο Radiocosmos για την παγκό-
σμια ημέρα περιβάλλοντος που είναι την 
Δευτέρα 5 Ιουνίου. Γενικότερα είπε τα οικο-
συστήματα στην επαρχία μας  δέχονται με-
γάλες πιέσεις και κάλεσε τις αρμόδιες αρχές 
να επιδεικνύουν μεγαλύτερη αυστηρότητα. 

Αναφερόμενος στην περίπτωση της Επισκοπής και την περιοχή 
που επιλέχθηκε για μεταφορά μπάζων που παράγονται από τις 
εκσκαφές στο έργο του αυτοκινητόδρομου ο κ. Μάτσας τόνισε 
ότι θα πρέπει να μελετώνται καλύτερα οι περιβαλλοντικές επι-
πτώσεις σε τέτοιας κλίμακας έργα και σίγουρα πρόσθεσε πρέπει 
να προηγείται διαβούλευση με τις επηρεαζόμενες κοινότητες. 
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Δ εν αποκλείεται, αλλά ούτε 
και αποδεικνύεται ότι η πυρ-
καγιά του Σαββάτου στην Πυ-

κνή προκλήθηκε από καλώδια της 
Αρχής Ηλεκτρισμού Κύπρου (ΑΗΚ), 
ανέφερε μιλώντας στο radiocosmos 
η εκπρόσωπος τύπου της ΑΗΚ Χρι-
στίνα Παπαδοπούλου. 
Όπως ανέφερε, από τους έως τώρα 
ελέγχους, δεν μπορεί να εξαχθεί 
με βεβαιότητα το συμπέρασμα ότι 
η πυρκαγιά προκλήθηκε από βρα-
χυκύκλωμα σημειώνοντας, ότι τα 
συγκεκριμένα καλώδια της αρχής 
βρίσκονται πάνω από άσφαλτο.  
Η ΑΗΚ είπε η κ. Παπαδοπούλου, 
όπου έχει γραμμές εντός δασικών 
περιοχών φροντίζει κάθε χρόνο να 
τις επιθεωρεί, να καθαρίζει τα ξηρά 
χόρτα και να κλαδεύει τα δένδρα 
σύμφωνα με υποδείξεις του Τμή-
ματος Δασών. 
Την Δευτέρα έγινε έρευνα στην 
περιοχή από την Αστυνομία, συ-
νεργείο της ΑΗΚ και της Ηλεκτρο-
μηχανολογικής Υπηρεσίας και ανα-
μένεται το πόρισμα. 

Κάτοικοι της περιοχής, είχαν δηλώ-
σει ότι το Σάββατο που ξέσπασε η 
πυρκαγιά είχαν δει σπινθήρες από 
τα καλώδια της ΑΗΚ λόγω των θυ-
ελλωδών ανέμων που έπνεαν στην 
περιοχή. 
Το σενάριο η πυρκαγιά να προκλή-
θηκε από τα καλώδια της ΑΗΚ υιο-
θετεί και το Τμήμα Δασών. 
Αυτό τουλάχιστον είχε δηλώσει στο 
Radiocosmos, o διευθυντής του 
Τμήματος Χαράλαμπος Αλεξάν-
δρου. 
Για την κατάσβεση της πυρκαγιάς 
που εκδηλώθηκε στις 3 το απόγευ-
μα τέθηκε σε εφαρμογή το Σχέδιο 
Ίκαρος 2 που αφορά τις επιχειρή-
σεις των πτητικών μέσων ενώ για 
την κατάσβεσή της επιχείρησαν 
συνολικά 7 πτητικά μέσα, 1 αερο-
σκάφος του Τμήματος Δασών, 4 μι-
σθωμένα αεροσκάφη και 2 μισθω-
μένα ελικόπτερα. Σημειώνεται πως 
ο Υπουργός Γεωργίας, Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος και 
ο Διευθυντής του Τμήματος Δασών, 
βρίσκονταν στην περιοχή όπου είχε 

στηθεί επιχειρησιακό κέντρο. 
Από την πυρκαγιά κινδύνευσε μία 
κατοικία. 
Ο Διευθυντής του Τμήματος Δα-
σών Χαράλαμπος Αλεξάνδρου, 
χαρακτήρισε πολύ δύσκολη την 
πυρκαγιά λόγω των θυελλωδών 
ανέμων που έπνεαν στην περιοχή, 
της ασυνήθιστα ψηλής θερμοκρα-
σίας για την εποχή, καθώς και της 
μορφολογίας του εδάφους αφού 
η φωτιά επεκτάθηκε σε 4 μεγάλες 
χαράδρες. 
Η κατάσβεση της φωτιάς ήταν πολύ 
δύσκολη ενώ κινδύνευσε και ομάδα 
δασοπυροσβεστών που επιχειρού-
σε σε δύσβατη περιοχή, ωστόσο 
όπως ανέφερε ο κ. Αλεξάνδρου, 
χάρη στον άμεσο σχεδιασμό και την 
κινητοποίηση των πυροσβεστικών 
δυνάμεων τέθηκε υπό έλεγχο. 
Η πυρκαγιά έκανε στάχτη έκταση 
περίπου 30 εκταρίων με δασική κυ-
ρίως βλάστηση. Από την πυρκαγιά 
απειλήθηκαν κατοικίες και υποστα-
τικά, καθώς και το κρατικό δάσος 
Πέγειας.
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ενοχοποιούν τα καλώδια της ΑΗΚ
Κινδύνευσε με αφανισμό το δάσος της Πυκνής
Κάτοικοι της περιοχής, είχαν δηλώσει ότι το Σάββατο που ξέσπασε η πυρκαγιά είχαν δει σπινθήρες 
από τα καλώδια της ΑΗΚ λόγω των θυελλωδών ανέμων που έπνεαν στην περιοχή. 

Ένα πλούσιο καλλιτεχνικό πρόγραμμα αλλά 
και τα παραδοσιακά θαλάσσια αγωνίσματα 

ετοιμάζει ο Δήμος Πάφου για το φετινό τετραή-
μερο του Κατακλυσμού, που φέτος άρχισε από 
την Παρασκευή.

Σάββατο 3 Ιουνίου
8:00 μ.μ. Πλατεία Κάστρου
Κυπριακοί παραδοσιακοί χοροί από το Πολιτι-
σμικό Λαογραφικό Εργαστήρι Κονιών.
Ποντιακοί παραδοσιακοί χοροί από το Χορευτικό 
Συγκρότημα «Ρωμιοσύνη».

Κυριακή 4 Ιουνίου
8:30 μ.μ. Πλατεία Κάστρου
Ελληνικοί χοροί από το Χορευτικό Συγκρότημα 
του Λαογραφικού Ομίλου «Κτήμα». Χαιρετισμός 
από τον Δήμαρχο Πάφου Φαίδωνα Φαίδωνος.
Μεγάλη Συναυλία από την Έλλη Κοκκίνου και το 
Μουσικό Συγκρότημα Kings.

Δευτέρα 5 Ιουνίου
5:00 μ.μ. Λιμανάκι

ΘΑΛΑΣΣΙΑ ΑΓΩΝΙΣΜΑΤΑ
Συνεργάζονται: 

- Δήμος Πάφου
- Ναυτικός Όμιλος Πάφου

ΚΑΛΛΙΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 
8:00 μ.μ. Πλατεία Κάστρου
Κυπριακοί παραδοσιακοί χοροί από τον Λαογρα-
φικό Όμιλο «Το Κάστρο».
Νησιωτικοί παραδοσιακοί χοροί από το Χο-
ρευτικό Συγκρότημα του Λαογραφικού Ομίλου 
«Αφροδίτη» Γεροσκήπου.
Μεγάλη Συναυλία Μουσικού Σχήματος Νικόλα 
Μαυρέση Τραγουδούν Μιχάλης Λεβέντης και 
Φρειδερίκη Τομπάζου.
Οι εκδηλώσεις άρχισαν από χτες Παρασκευή, με 
Κυπριακούς παραδοσιακούς χορούς από τον Λα-
ογραφικό Όμιλο Γιόλου «Στ1 Αχνάρκα της Παρά-
δοσης» και Ελληνικούς Νησιώτικους χορούς (Κυ-
κλάδων) από το Χορευτικό Συγκρότημα «Ιεροί 
Κήποι» Γεροσκήπου. μΟΙ δύο αυτές εκδηλώσεις 
πραγματοποιήθηκαν στο παραλιακό μέτωπο και 
όχι στην Πλατεία Κάστρου

Εκδηλώσεις Κατακλυσμός 2023

Η αυτονόμηση των νοσοκομείων μας 
είναι απαραίτητη και προς την ορθή 

κατεύθυνση δηλώνουν οι 
βουλευτές Πάφου Χρύσανθος 
Σαββίδης που ενέγραψε το 
σχετικό θέμα και Χαράλαμπος 
Πάζαρος μετά την πρόσφατη 
συνεδρία της Επιτροπής Υγεί-
ας της Βουλής.
Ο Βουλευτής του Δημοκρα-
τικού Κόμματος, Χρύσανθος 
Σαββίδης, σε δηλώσεις του 
ανέφερε πως η Υπουργός 
Υγείας, κ. Πόπη Κανάρη αντι-
κρίζει θετικά την συγκεκριμέ-
νη πρόταση νόμου και όπως 
έχει αναφέρει και η ίδια στην 
σημερινή συνεδρίαση της Κ.Ε 

Υγείας θα πραγματοποιήσει συνάντη-
ση με το νέο Διοικητικό Συμβούλιο του 
ΟΚΥπΥ,  για να συζητηθεί το ενδεχόμενο 
να δοθούν πρόσθετα κονδύλια, ώστε να 
εγκριθούν τρείς νέες θέσεις εκτελεστι-
κών διευθυντών.  
Συγκεκριμένα, εάν προχωρήσει προς 
ψήφιση η πιο πάνω πρόταση νόμου , τα 
νοσηλευτήρια Πάφου, Αμμοχώστου και 
Μακάριο, θα αποκτήσουν τον δικό τους 
εκτελεστικό διευθυντή.  
Ο κ. Σαββίδης, τόνισε ότι σκοπός της συ-
γκεκριμένης πρότασης νόμου είναι να 
βελτιωθεί η λειτουργικότητα των δημό-

σιων νοσηλευτηρίων και το καθένα να 
διοικείται αυτόνομα.  
Ο κ. Πάζαρος από την πλευρά του, επα-
νέλαβε για πολλοστή φορά ότι τα δημό-
σια νοσηλευτήρια αποτελούν τη ραχο-
κοκαλιά του Εθνικού Σχεδίου Υγείας και 
η προβληματική σημερινή δομή τους 
επιβάλλει πλέον την αυτονόμηση τους 
προκειμένου να μπορέσουν να αντιμε-
τωπίσουν τις τεράστιες προκλήσεις και 
να είναι ανταγωνιστικά.  
Η αυτονόμηση επιβάλλεται ανέφερε ο 
κ. Πάζαρος, αφού σε τέτοια περίπτωση, 
θα αποσυμφορηθούν οι ευθύνες και θα 
υπάρξει ευελιξία στους διευθυντές, αρά 
καλύτερος έλεγχος. Ήδη όπως αναφέρ-
θηκε από την Υπουργό Υγείας την κυρία 
Πόπη Κανάρη, τροχοδρομήθηκε η πρό-
σληψη εκτελεστικού διευθυντή για την 
Πάφο, για το Μακάρειο και για την Αμ-
μόχωστο. Να τονίσω πως ως Δημοκρα-
τικός Συναγερμός χαιρετίζουμε την από-
φαση αυτή και θεωρούμε ότι είναι προς 
την ορθή κατεύθυνση.  
Ως Δημοκρατικός Συναγερμός δηλώ-
νουμε και έτοιμοι και διατεθειμένοι να 
συζητήσουμε για την αυτονόμηση του 
κάθε νοσηλευτηρίου μας, νοουμένου 
όμως πάντα ότι η αυτονόμηση θα είναι 
προς την σωστή κατεύθυνση, δηλαδή 
για να τα καταστήσει πιο ευέλικτα, πιο 
λειτουργικά και πιο αποδοτικά.

Αυτονόμηση και για το Νοσοκομείο Πάφου
Τι δηλώνουν οι Βουλευτές Χρ. Σαββίδης και Χ. 
Πάζαρος μετά την συνεδρία της Επιτροπής Υγείας… 



Στα βάθη των θαλασσών υπάρχουν 
ψάρια παράξενα, τέρατα, δράκοι. 
Υπάρχουν πλάσματα αφανέρωτα που 

όταν κάποιος τα αντικρύσει 
τον κυριεύει φόβος που του 
γίνεται εφιάλτης εφ’ όρου 
ζωής να τον κατατρέχει στα 
όνειρα του.
Πολλοί πιστεύουν ότι η 

θάλασσα πραγματικά κρύβει πράγματα 
και θάματα, καθώς τα ανεξερεύνητα άδυ-
τα των βυθών, κανείς δεν τα έχει πλήρως 
χαρτογραφήσει. Όμως στα ρηχά κοντά στις 
στεριές, σπάνια φανερώνονται τέτοια πλά-
σματα, και γι’ αυτό κανείς δεν πιστεύει ότι 
θα του λάχει η μοίρα να τα συναντήσει. 
Μια ιστορία λοιπόν θα σας διηγηθώ, για 
έναν καλό ψαρά ο οποίος όταν συνάντησε 
ένα τέρας φοβήθηκε πολύ, και δεν ξανα-
κόντεψε τη θάλασσα που για μια ολόκλη-
ρη ζωή του ήταν πάθος, μάνα, μοίρα, αγα-
πητικιά.
Στον κόλπο του Πηλού στη Χλώρακα υπάρ-
χει μια πέτρα η Βουβαλόπετρα, ένας μεγά-
λος βράχος ριζωμένος στέρεος και ακίνητος 
από τις μεγάλες τρικυμίες, του οποίου το 
όνομα δόθηκε κατά το παρελθόν από κά-
τοικο ο οποίος γνώριζε τα εξωτερικά βοο-
ειδή βουβάλια, καθώς ο βράχος έμοιαζε 
με ράχη βουβαλιού. Όταν η θάλασσα ήταν 
ήρεμη η ράχη εξείχε από τα νερά, και οι ψα-
ράδες με τα καλάμια τους είχαν έγνοια από 
τα χαράματα να πιάσουν πόστο, καθώς στη 
περιοχή τα ψάρια ήταν άφθονα.
Ο Άντωνος ένας ξακουστός εργολάβος και 
φανατικός ψαράς, τις ημέρες της σχόλης 
του κατάφερνε πάντα να καταλαμβάνει 
πρώτος το πόστο, έτσι ο βράχος απόχτη-

σε ουρά, και τον ονόμασαν η Βουβαλόπε-
τρα του Άντωνου. Δεινός ψαράς με περίσ-
σια υπομονή, καθόταν στο βράχο υπό τον 
καυτό ήλιο ή το τσουχτερό κρύο, και με ένα 
καπέλο των καουμπόηδων, και φαντάζο-
ντας γραφική φιγούρα ζωγραφικού μαυρό-
ασπρου πίνακα, ψάρευε με τις ώρες. Ήταν 
ο καλύτερος ψαράς του χωριού και το παι-
νευόταν, αλλά όμως ήταν η πραγματικότης 
και όλοι οι χωριανοί το παραδέχονταν.
Τα βράδια στο μικρό ταβερνάκι με την πα-
ρέα του απολάμβαναν τηγανιτά ψάρια που 
ο Φκωνής ο ταβερνιάρης τηγάνιζε με πε-
ρίσσια τέχνη σε τρεμιχόλαο, και τους σερ-
βίριζε πάντα το ίδιο ποτό, κρασί στερκό ή 
κοκκινέλι. Στο φαγοπότι και στη μέθη του 
ποτού, ο καθένας έλεγε τα δικά του, και ο 
Άντωνος τους έλεγε ιστορίες για τη θάλασ-
σα και τα ψάρια που ψάρευε με το καλά-
μι εκεί στην Βουβαλόπετρα, την πέτρα που 
την θεωρούσε δικιά του.
Μιλούσε πολύ παραστατικά, και τους έλε-
γε καμιά φορά ιστορίες παράξενες, που οι 
συνδαιτημόνες του αν ήθελαν τις πίστευ-
αν, αλλά από ευγένεια μην τον κακοφανή-
σουν, δεν έφερναν αντίρρηση.
Τους είπε λοιπόν πώς μια μέρα ένιωσε το 
καλάμι βαρετό και δεν μπορούσε να το ση-
κώσει. Όμως με υπομονή, πείσμα και τέ-
χνη, κατάφερε σιγά αλλά σταθερά να ανε-
βάσει τη λεία του στην επιφάνεια. Άλλά ω 
Θεέ μου τι να δει, είδε ένα άσχημο και απο-
κρουστικό πράγμα χλωμό σε χρώμα ξέβα-
θου ροζ, που είχε μια κεφαλή ίδια του καρ-
χαρία γεμάτη κοφτερά δόντια, σώμα ίδιο 
ανθρώπου, σε μέγεθος ανθρώπου, με την 
κεφαλή δυσανάλογη, πολύ μεγάλη, ένα σι-
χαμερό τέρας, ένα ανατριχιαστικό όν. Το 

αντίκρυσε κάτω από την επιφάνεια που 
ανέβαινε και οι ματιές τους διασταυρώθη-
καν. Τον έλουσε κρύος φόβος καθώς αντί-
κρυζε ένα πράγμα ανακαττσιαστό που δεν 
είχε ματαδεί, ένα φοβερό τέρας που τον 
κοίταζε και τον έλκυε σαν μαγνήτης. Με 
το μυαλό να θέλει να αντιδράσει, αλλά το 
κορμί να μην μπορεί, τρόμος τον κυρίεψε, 
πίστεψε ήρθε το τέλος του. Ήθελε να αφή-
σει την πετονιά να τρέξει να γλυτώσει, αλλά 
παραλυμένος και μαγνητισμένος έμεινε να 
χάσκει το φοβερό θεριό που με το βλέμμα 
τον πάγωνε και τον παρέλυε κυριολεκτικά, 
ένα βλέμμα ίδιο της Γοργώς της μυθικής 
Μέδουσας του φρικτού τέρατος σύμβολο 
του κακού, που δεν τον άφηνε να αντιδρά-
σει. Τα απειροελάχιστα δευτερόλεπτα που 
διήρκησε το κακό συνάντημα, του φάνηκαν 
αιώνες αγωνίας και με αίμα παγωμένο, συ-
νειδητοποίησε το τέλος του καθώς πλήρως 
κατανόησε ότι μαγνητίστηκε, ότι ήθελε να 
σπεύσει να συναντήσει το θηρίο, να αντα-
μώσει το θάνατο του.

Άπελπισμένος αισθανόταν ότι η τρομακτι-
κή ματιά του όντος τον είχε υπνωτίσει. Στο 
στόμα τα κοφτερά δόντια έτοιμα να τον κα-
τασπαράξουν φαίνονταν απαίσια και τρο-
μακτικά. Το φοβερό βλέμμα διαπεραστι-
κό ένιωθε ότι τον είχε απολιθώσει, και δεν 
μπορούσε να αντιδράσει. Τελείως απελπι-
σμένος πίστεψε ότι σωτηρία δεν είχε, ότι ο 
Άντωνος τετέλεσται.
Και ξαφνικά το θεριό με ένα δυνατό σάλ-
το πετάχτηκε έξω από το νερό να τον κα-
ταβροχθίσει, να τον χάψει στα φοβερά του 
σαγόνια.
Άλλά φαίνεται η μοίρα διάβαινε με τον 
Άντωνο γιατί είχε Άγιο που τον πρόσεχε, 
καθώς εκείνη τη μικρή στιγμή, την απειρο-
ελάχιστη στιγμή που διήρκησε το σάλτο, 
το βλέμμα του θεριού ξεστράτισε και απε-
λευθερωμένος από την ύπνωση ο Άντωνος 
ασυναίσθητα έγειρε στο πλάι, και το θηρίο 
πέρασε ξυστά κτυπώντας τον με δύναμη 
ρίχνοντας το κάτω, και με φόρα έπεσε στο 
νερό, στην άλλη μεριά.
Έτσι παρατρίχα γλύτωσε ο καλός ψαράς, 
αλλά από το φόβο του δεν ξαναπήγε στη 
θάλασσα.
Και όταν είπε την ιστορία στους φίλους του 
μια νύχτα στην ταβέρνα του Φκωνή, λογικό 
ήταν να μην τον πιστέψουν, από την άλλη 
όμως δεν μπορούσαν να είναι εντελώς σί-
γουροι, καθώς κανείς τους δεν μπορούσε 
να εξηγήσει γιατί ο Άντωνος που είχε τη 
θάλασσα μάνα μοίρα κι αγαπητικιά, εδώ 
και μέρες είχε ξεκόψει μαζί της δίχως άλλο 
φανερό λόγο.

Από το βιβλίο του Κυριάκου 
Ταπακούδη «ΟΙ ΑΛΙΕΙΣ»

Η ΒουβαλόπετραΣυμβάλλοντας στον 
εμπλουτισμό του λεξιλογίου 
των νέων μας  

Ο Χρυσόστομος Π. Ρουσής, M.Ed., πρώην 
διευθυντής σχολείων Δημοτικής και Μέσης 
Εκπαίδευσης, παρουσιάζει τμηματικά 
μελέτη-έρευνα με 350 λέξεις από τις έγκριτες 
εφημερίδες «Ο Φιλελεύθερος»  και  «Το 
Βήμα». 

«Η γλώσσα δεν είναι απλές λέξεις, αλλά η σκέ-
ψη μας. Κάθε ποιότητα στη γλώσ-
σα είναι και ποιότητα στη σκέψη 
μας και τανάπαλιν».(Γ. Μπαμπινι-
ώτης,2018) Η εκμάθηση πλούσιου 
λεξιλογίου συμβάλλει σημαντικά 
στην ποιότητα τής έκφρασης (προ-

φορικής και γραπτής) και στην Κατανόηση Κειμέ-
νου. (Chall & Jacobs, 2003). 
Άκολουθούν, κατά αλφαβητική σειρά, σε επιλεγμέ-
νες προτάσεις, λέξεις (ουσιαστικά) που καταλαβαί-
νουμε, αλλά δεν τις χρησιμοποιούμε ενεργητικά:   
1. Eγρήγορση: «Οι ιατρικές υπηρεσίες τέθηκαν σε 
κατάσταση εγρήγορσης λόγω κορωνοϊού». - «Η κα-
τάσταση απαιτεί εγρήγορση έναντι των κινδύνων 
και των απειλών που μας περιβάλλουν». - «Άπαι-
τείται εγρήγορση σε όσους προσέβαλαν τη δημο-
κρατική λειτουργία των θεσμών, την ανθρώπινη 
αξιοπρέπεια, αλλά και την ιστορική παρακαταθήκη 
της Ελλάδας». - «Η δημοκρατία πρέπει να βρίσκε-
ται σε διαρκή εγρήγορση,  απέναντι στους εχθρούς 
της». Σημειώστε: εγρήγορση (vigilance) ετοιμότη-
τα,   επαγρύπνηση.  
2. Εγχείρημα: «Η αντιμετώπιση τής αποχής από 
τις ευρωεκλογές δεν είναι εύκολο εγχείρημα». – 
«Η εφαρμογή του Γενικού Σχεδίου Υγείας είναι 
ένα μεγάλο εγχείρημα, πρωτοφανές εγχείρημα». 
– «Ένα πολυσύνθετο εγχείρημα, όπως η Μικρα-
σιατική Εκστρατεία, θα έπρεπε να είχε αφεθεί στα 
χέρια του εμπνευστή της, του Ελευθέριου Βενιζέ-
λου». Σημειώστε: εγχείρημα (venture) δύσκολη 
ενέργεια.  
3. Eιρωνεία: «Η ειρωνεία μειώνει την αυτοεικόνα 
τού μαθητή και γεμίζει την ψυχή του με αισθήμα-
τα μίσους». - «Το κλίµα στη Βουλή  δεν σηκώνει ει-
ρωνείες και εξυπνάδες!»                    
«Γιατί ανέχεσαι τις ειρωνείες και τα υπονοούμε-
νά του;» - «Άυτό είναι ειρωνεία, να τον σώσει ο 
άνθρωπος τον οποίο είχε απολύσει». - «Με ειρω-
νεύεται για την προφορά μου». Σημειώστε: ειρω-
νεία (irony) έμμεση προσβολή, χλευασμός, σαρκα-
σμός, περιφρονητικός ή υποτιμητικός αστεϊσμός, 
εμπαιγμός σε βάρος άλλου. (Γ. Μπαμπινιώτης)
4. Εμβέλεια: «Η παγκόσμια εμβέλεια των οικο-
νομικών γεγονότων τής εποχής μας επαυξάνε-
ται». - «Ο Bill Gates είναι επιχειρηµατίας µεγάλης 
εµβέλειας, που τον υπολογίζουν όλοι». – «Τέτοιες 
ιδέες έχουν πολύ µικρό βεληνεκές στη σηµερινή 
κοινωνία». «Πρόκειται για επιστήµονα µεγάλου 
διαμετρήματος, που η αξία του αναγνωρίζεται 
διεθνώς». Σημειώστε: οι λέξεις εµβέλεια, (range) 
βεληνεκές, διαμέτρημα χρησιµοποιούνται µετα-
φορικά για να δηλώσουν το µεγάλο (ή το µικρό) 
εύρος των δυνατοτήτων, ικανοτήτων, προοπτικής, 
απήχησης κ.λπ. προσώπων κυρίως ή και πράξεων, 
καταστάσεων κ.λπ. (Γ. Μπαμπινιώτης)
5. Εμπλοκή:  «Ο  ΓΓ του ΟΗΕ είναι έτοιμος για ενερ-
γό εμπλοκή στο Κυπριακό».
«Έχει αποδειχθεί η εμπλοκή του δικηγορικού του 
γραφείου στο θέμα των διαβατηρίων».
Σημειώστε: εμπλοκή (involvement)  η συμμετοχή/
ανάμειξη σε υπόθεση (# απεμπλοκή)
Πηγές:  Μπαμπινιώτης Γ. ,  Λεξικό της Νέας Ελληνι-
κής Γλώσσας. - Το Βήμα online. -  Philenews.
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Την σελίδα Πολιτισμός φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Μ ια από τις πιο αγαπημένες και πολυα-
ναμενόμενες κάθε χρόνο γιορτές στο 

νησί μας είναι αναμφισβήτητα ο Κατακλυ-
σμός! Η γιορτή του Κατακλυσμού έχει τις ρί-
ζες της στην αρχαιότητα και πλέον έχει ταυ-
τιστεί με το μεγαλύτερο θρησκευτικό και 
λαϊκό πανηγύρι που διοργανώνεται στην 
Κύπρο. 
Μια εκδοχή της προέλευσης του ονόματός 
της μας παραπέμπει στη μυθολογία και σε 
ιστορίες όπου κυρίαρχη θέση είχε το νερό. 
Κάποιες από αυτές πιθανόν να σχετίζονται 
με φυσικά φαινόμενα και με την προσπά-
θεια των ανθρώπων να τα ερμηνεύσουν.
Τα έθιμα που τηρούνται συγκεκριμένα στον 
τόπο μας συνδέονται με τη λατρεία της Κύ-
πριδας Άφροδίτης και του Άδωνη. 
Την εποχή που η Άφροδίτη λατρευόταν 
στην Κύπρο, επικρατούσε πάντοτε το νερό 
ως σύμβολο της αναγέννησης της γης, της 
γονιμότητάς της και της καρποφορίας της, 
αλλά και της ανανέωσης της ίδιας της ζωής, 

μέσα από τον «αγιασμό» της ψυχής και του 
σώματος.
Στην πιο σύγχρονη εκδοχή τους, οι σχετικοί 
εορτασμοί συνδέονται με τον βιβλικό κατα-
κλυσμό και με τη βάπτιση του Χριστού. Ου-
σιαστικά, τη Δευτέρα του Κατακλυσμού, τι-
μάται το Άγιο Πνεύμα ως το τρίτο ομότιμο 
και ομοούσιο πρόσωπο της Άγίας Τριάδας.
Οι εκδηλώσεις για τη γιορτή του Κατακλυ-
σμού, που διοργανώνονται κυρίως στη Λάρ-
νακα αλλά και σε άλλες πόλεις παραθα-
λάσσιες και μη, ξεκινούν 50 ημέρες μετά 
το Πάσχα και διαρκούν 6 ολόκληρες μέρες. 
Κατά τη διάρκειά τους, στήνονται υπαίθρι-
οι πάγκοι με παραδοσιακά χειροτεχνήματα, 
εδέσματα και παιχνίδια. 
Οι εορτασμοί περιλαμβάνουν αγώνες κο-
λύμβησης, ιστιοπλοΐας, ποίησης, παραδο-
σιακών χορών, τραγουδιού κ.ά.
Ιδιαίτερο ενδιαφέρον έχουν, επίσης, οι δι-
αγωνισμοί των γνωστών «τσιαττιστών». 
Επίδοξοι ποιητάρηδες απ’ όλη την Κύπρο 
δημιουργούν αυτοσχέδια στιχάκια, με ζη-
τούμενο τη στιγμιαία έμπνευση. 
Τα θέματα είναι ερωτικά, κοινωνικά, επι-
καιρότητας και άλλα και οι διαγωνιζόμενοι 
συμμετέχουν με αγωνιστική και χιουμορι-
στική διάθεσή.
Ένα ακόμη χαρακτηριστικό, ίσως το πιο δι-
ασκεδαστικό, έθιμο που διατηρείται ως 
σήμερα είναι αυτό του νεροπόλεμου, με 
τις «πιτσίκλες» που μπορεί να θυμούνται 
οι παλαιότεροι και πλέον με νεροπίστολα, 
κουβάδες και με άλλα μέσα.

Κατακλυσμός - Έθιμα και παραδόσεις Ο κ. Nuttall έρχεται στην Πάφο

Ιδιαίτερα σημαντική για τον χώρο της εκπαίδευσης πρέπει να θεωρείται η επικεί-
μενη επίσκεψη στην Κύπρο και συγκεκριμένα στην πόλη μας του  Martin Nuttall 

επικεφαλής της επιχειρηματικής περιφέρειας Ευρώπης του Cambridge Assessment 
International Education.
Ο κ. Nuttall έρχεται στην Πάφο για να επιδώσει τα διαπιστευτήρια του Cambridge 
Assessment International Education, με τον πλέον επίσημο τρόπο, στην εταιρεία 
Digipro Education ως το μοναδικό online Cambridge school στην Κύπρο και το πέμπτο 
σε ολόκληρη την Ευρώπη.
Η εκδήλωση θα πραγματοποιηθεί την προσεχή Τρίτη 6 Ιουνίου και σίγουρα αποτελεί 
μεγάλη τιμή για την εταιρεία αλλά και την Πάφο η αναγνώριση αυτή, ειδικά την συ-
γκεκριμένη χρονική περίοδο που η πόλη της Πάφου προσπαθεί να μετατραπεί σε ένα 
διεθνές εκπαιδευτικό κέντρο με την παρουσία πανεπιστημίων αλλά και τέτοιων δια-
δικτυακών σχολών που φέρουν την σφραγίδα ποιότητας του Cambridge school. Η επί-
σκεψη του κ. Μάρτιν αποτελεί μια σπουδαία ευκαιρία για την Digipro και για την Κύ-
προ γενικότερα, να αναγνωριστούν στον χώρο της εκπαίδευσης και της τεχνολογίας.
Η Digipro, μέσω της καινοτόμας διαδικτυακής πλατφόρμας FUNecole®, κατάφερε να 
ξεχωρίσει παγκοσμίως, προσφέροντας στους μαθητές τη δυνατότητα να παρακολου-
θούν τα μαθήματά τους απευθείας από τον υπολογιστή τους, καθώς επίσης να απα-
ντούν σε ερωτήσεις και να ανεβάζουν τις ασκήσεις τους μέσω αυτής της πλατφόρ-
μας.
Η εταιρεία Digipro σε σχετική της ανακοίνωση αναφέρει πως αισθάνεται υπερήφανη 
για την επιτυχία της και τη συνεχή προσπάθειά της να προσφέρει καινοτόμες λύσεις 
στον τομέα της εκπαίδευσης. Η επίσκεψη του κ. Μάρτιν είναι η αναγνώριση των προ-
σπαθειών μας και μας δίνει ακόμη μεγαλύτερη ώθηση για το μέλλον.
Σχετικά με την Digipro:
Η Digipro είναι μια κορυφαία εταιρεία στην Κύπρο που ειδικεύεται στην παροχή και-
νοτόμων λύσεων στον τομέα της εκπαίδευσης. Η πλατφόρμα FUNecole® αποτελεί μια 
εξαιρετική πρωτοπορία στον τομέα της διαδικτυακής εκπαίδευσης και έχει κερδίσει 
την εμπιστοσύνη και την αναγνώριση παγκοσμίως.
Η FUNecole® έχει τιμηθεί με το Seal of Alignment for ISTE Standards for Students at 
the Proficiency level. Το International Society for Technology in Education (ISTE) ανα-
γνωρίζει την FUNecole® ως έναν αξιόπιστο φορέα που προσφέρει εκπαιδευτικά προ-
γράμματα που προάγουν τις δεξιότητες που απαιτούνται για την ψηφιακή καινοτο-
μία, την δημιουργικότητα και τη συνεργασία.
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Ο Τα ξέγνοιαστα παιδικά του χρόνια στην 
Πάφο, θυμάται ο συμπολίτης μας γιατρός 
Αντώνης Οικονομίδης. Στην συνέντευξη 

του στον «Αδέσμευτο» δηλώνει ότι ήθελε να γί-
νει πολιτικός μηχανικός αλλά τελικά τον κέρδισε 
η ιατρική την οποία υπηρετεί εδώ και χρόνια στην 
Πάφο. Θυμάται τα πρώτα του βήματα ως κλινι-
κάρχης, τις προσπάθειες  για λειτουργία Ιδιωτι-
κών κλινικών και την ανάμειξη του με τα αθλητικά 
δρώμενα της επαρχίας… 

Ερ.: Πού γεννηθήκατε και ποιες οι θύμισες από 
τα παιδικά σας χρόνια;
Απ.: Γεννήθηκα στην Πέγεια που υπηρετούσε ο 
πατέρας μου ως δάσκαλος και μεγάλωσα στην 
Πάφο, αφού αμέσως μετά την γέννηση μου ο πα-
τέρας πήρε μετάθεση για το Κτήμα. Φοίτησα τις 
τρεις πρώτες τάξεις του Γυμνασίου στο πρώτο Γυ-
μνάσιο με  διευθυντή τον Παυλίδη και ακολού-
θως στην τετάρτη τάξη όταν δημιουργήθηκε το 
πρακτικό, πήγα στο δεύτερο Γυμνάσιο (σημερι-
νό Λύκειο Κύκκου), με διευθυντή τον Σάββα Κου-
πάτο. Γενικά πέρασα πολύ ωραία παιδικά χρόνια. 
Θυμάμαι την Πάφο και ειδικά την περιοχή στο πα-
ζάρι που τότε έσφυζε από ζωή, ειδικά το Σάββα-
το, όμως και τις καθημερινές τα καταστήματα της 
Μακαρίου ήταν γεμάτα με κόσμο που ψώνιζε. Συ-
νήθως μετά το σχολείο τα απογεύματα, επισκε-
πτόμαστε τα ζαχαροπλαστεία της περιοχής και 
ακολούθως κάναμε περίπατο στη Λεωφόρο Γρίβα 
Διγενή μέχρι το Μουσείο και επιστρέφαμε πίσω. 
Στην Κάτω Πάφο πηγαίναμε το καλοκαίρι κάθε 

πρωί με λεωφορείο για θαλάσσιο μπάνιο «στα 
Μπάνια» και ακολούθως για γλυκό του αμυγδά-
λου και πορτοκαλάδα στο κεντράκι που λειτουρ-
γούσε απέναντι. Παίζαμε ποδόσφαιρο και βόλεϊ 
στον Ευαγόρα και τον ΑΠΟΠ και γενικά η ζωή για 
τους νέους τότε στην Πάφο ήταν πολύ καλή και 
ξέγνοιαστη και δεν το κρύβω ότι πεθυμώ εκείνη 
την εποχή και λυπούμε για τους σημερινούς μας 
νέους που είναι με ένα κομπιούτερ στο χέρι.  

Ερ.: Η ιατρική πως μπήκε στη ζωή σας, θέλατε 
από μικρός να γίνεται γιατρός;
Απ.: Εγώ δεν ήθελα να γίνω γιατρός. Από μικρός 
ήθελα να γίνω πολιτικός μηχανικός. Τότε για να 
μπεις στα πανεπιστήμια της Ελλάδας δεν χρεια-
ζόταν εξετάσεις παρά μόνο για το πολυτεχνείο, γι’ 
αυτό έδωσα εξετάσεις και πέρασα τοπογράφος 
μαζί με άλλους τρεις Παφίτες τον Κυριακού, τον 
Κρητιώτη και τον Κωνσταντινίδη και επειδή ήθε-
λα να γίνω πολιτικός μηχανικός ο πρύτανης του 
πανεπιστημίου μου υποσχέθηκε ότι θα μου έδινε 
μεταγραφή μετά από δυο –τρεις μήνες. Ενώ περί-
μενα για τη μεταγραφή συναντήθηκα μια μέρα με 
τον Κώστα Καμένο που είμασταν φίλοι από το Δη-
μοτικό Σχολείο και με έπεισε να πάρω μεταγραφή 
για την Ιατρική Σχολή και έτσι έγινα γιατρός.       
 
Ερ.: Η ουρολογία πώς προέκυψε;

Απ.: Με την ολοκλήρωση των σπουδών μου, άρ-
χισα ειδικότητα γενικής χειρουργικής, ακολούθως 
με παρότρυνση ενός εξαδέλφου μου αποφάσισα 
να πάω στην Αγγλία και αφού πέρασα τις σχετι-
κές εξετάσεις που ήταν αρκετά δύσκολες, άρχισα 
δουλειά σε νοσοκομείο της περιοχής αποκτώντας 
στη συνέχεια και την ειδικότητα της ουρολογίας. 
Στην Αγγλία έμεινα για οκτώ σχεδόν χρόνια και 
πέρασα πολύ ωραία και παρόλο που είχα προτά-
σεις για να εργαστώ σε άλλες χώρες, αποφάσι-
σα τελικά να έρθω στην Κύπρο και δεν το μετά-
νιωσα...

Ερ.: Γιατί επιλέξατε τον δύσκολο δρόμο του ιδι-
ώτη γιατρού και όχι το δημόσιο; 
Απ.: Παρόλο που είχα προτάσεις για διορισμό 
στο δημόσιο, επέλεξα να εργαστώ στον ιδιωτικό 
τομέα. Αρχικά έστησα την κλινική μου στον χώρο 

που λειτουργούσε την κλινική του ο γιατρός ο 
Μούντης στα ακίνητα Τσέλεπου, με τη βοήθεια 
μιας πολύ πεπειραμένης νοσοκόμας της κυρίας 
Ελένης.  

Ερ.: Το  Blue Cross πώς προέκυψε;
Απ.: Μαζί με μια ομάδα γιατρών, αποφασίσαμε 
να κάμουμε μια μεγάλη κλινική και με τη βοή-
θεια μάλιστα του συμπολίτη μας Ανδρέα Δημη-
τριάδη, καταφέραμε να εξασφαλίσουμε δάνειο 
από την Τράπεζα αναπτύξεως και φταίξαμε την 
κλινική Aγιος Γεώργιος. Στη συνέχεια λόγω κά-
ποιων προβλημάτων, εγώ και μια ομάδα γιατρών 

αποχωρήσαμε και κάναμε το Blue Cross. Πλέον οι 
δυο κλινικές ένωσαν τις δυνάμεις τους και προ-
φέρουν ολοκληρωμένη ιατρική φροντίδα στους 
κατοίκους της επαρχίας μας και όχι μόνο, αφού 
πολλοί ασθενείς από άλλες επαρχίες επιλέγουν 
γιατρούς που εργάζονται στις δυο κλινικές.

Ερ.: Ποιες υπηρεσίες προφέρονται στα δυο νο-
σηλευτήρια και ποια τα μελλοντικά σας σχέ-
δια;
Απ.: Το Blue Cross και ο Άγιος Γεώργιος διαθέ-
τουν Μικροβιολογικό και Αιματολογικό και Ακτι-
νολογικό εργαστήριο, καθώς και  γιατρούς  απ΄ 
όλες τις ειδικότητες, διαθέτουν επίσης χειρουρ-
γεία, Μονάδα Αιμοδιάλυσης, πλήρες κέντρο θε-

ραπείας λίθων του ουροποιητικού συστήματος, 
επεμβατικό κέντρο καρδίας, κέντρο μαστογραφί-
ας και ογκολογικό κέντρο, ενώ συνεχώς ενισχυό-
μαστε με πολύ κάλους νέους γιατρούς.  

Ερ.: Ο αθλητισμός  πώς μπήκε στη ζωή σας;
Απ.: Από μικρός ασχολούμουν με τον Αθλητισμό, 
θυμάμαι ότι από οκτώ χρονών, ήμουν σε ομά-
δα μπάσκετ, έπαιξα στα «τσικό» του Ευαγόρα, 
θυμάμαι μάλιστα ότι μετά από μια παρεξήγηση 
μαζί με τον φίλο μου τον Φαίδρο, φύγαμε και πή-
γαμε στον ΑΠΟΠ και ήρθε ο υπεύθυνος του Ευ-
αγόρα και μας επέστρεψε πίσω. Αργότερα, όταν 
επέστεψα στην Κύπρο έπαιζα ποδόσφαιρο σε 
μια ερασιτεχνική ομάδα γιατρών και νοσοκόμων 
«οι Λύκοι». Θυμάμαι ότι αρχηγός στην ομάδα 
και τερματοφύλακας ήταν ο μακαριστός Τάσος 
Αναστασίου, και συμπαίκτες μου ο οδοντίατρος  
Άκης Χρυσόμηλος, ο Σιαηλής ο αναισθησιολόγος 
και πολλοί άλλοι γιατροί της Πάφου. Ακολούθως, 
αναμείχθηκα και με τα Διοικητικά και το 1999 

μαζί με τον Περικλή Χρυσόμηλο πρωτοστατήσα-
με στην ενοποίηση των δυο ιστορικών σωματεί-
ων της Πάφου και τη δημιουργία της Αθλητικής 
Ένωσης Πάφου. Τα επόμενα χρόνια ασχολήθηκα 
με το Βόλεϊ και τον Παφιακό.  
  
Ερ.: Η μουσική σας αρέσει;
Απ.: Η μουσική μου αρέσει πολύ, από 8 χρονών 
ήμουν και στη Φιλαρμονική του «Ευαγόρα» και 
έπαιξα όλα τα όργανα εκτός από κλαρίνο, ενώ 
ξέρω και αρκετά καλή κιθάρα που ακόμα και σή-
μερα την έχω στο σπίτι μου. Ευτυχώς την αγάπη 
μου για τη μουσική την κληρονόμησαν τα εγγό-
νια μου… 

Ερ.: Έχετε ελεύθερο χρόνο και πως τον περνά-
τε;
Απ.: Έχω αρκετό ελεύθερο χρόνο και μου αρέ-
σει να επισκέπτομαι το σπίτι μου στο χωριό και 
ασχολούμαι στο χωράφι με τις μηλιές που φύτε-
ψα, το αμπέλι και τον λαχανόκηπο μου. 

Ερ.: Ποιο σημείο της πόλης ή της επαρχίας σας 
αρέσει να επισκέπτεστε;
Απ.: Μου αρέσει πάρα πολύ η περιοχή του λιμα-
νιού και το εκκλησάκι του Αγίου Γεωργίου στην 
Πέγεια, ίσως επειδή γεννήθηκα στην Πέγεια 
αφού εκεί ήταν τότε δάσκαλος ο πατέρας μου. Τα 
αδέλφια μου, που γεννήθηκαν σε άλλες περιοχές 
της επαρχίας, όταν ήμουν μικρός με κορόιδευαν 
ότι έχω το πιο μικρό χωριό και πριν λίγο καιρό σε 
μια επίσκεψη μας με τον αδελφό μου τον Σωτή-
ρη, του είπα ότι πλέον εγώ έχω ως χωριό μου το 
μεγαλύτερο χωριό της Πάφου…  

Ερ.: Η απόφαση σας τελικά να μείνετε στην 
Πάφο ήταν σωστή;
Απ.: Ήταν σωστή και δεν μετάνιωσα που επέ-
στρεψα στην Πάφο. Ιατρικά είχα πάρα πολλά πε-
ριστατικά, ενώ έχω πελάτες που ήρθαν από το 
εξωτερικό γιατί άκουσαν για μένα από άλλους 
συμπατριώτες τους. 

Ερ.: Στη μνήμη σας έμεινε χαραγμένο κάποιο 
περιστατικό που σας συγκλόνισε;
Απ.: Πολλά ήταν τα περιστατικά που έμειναν χα-
ραγμένα στην μνήμη μου όμως πρόσφατα θυμη-
θήκαμε με τον Ανδρέα Δημητρίου ένα περιστα-
τικό που συνέβη πριν από αρκετά χρόνια και μια 
Αγγλίδα  ασθενή μου που τη δάγκωσε ο σκύλος 
της και έπαθε μια σπάνια μόλυνση που προκα-
λεί θρόμβωση σε όλα τα αγγεία, ψάξαμε, βρή-
καμε θεραπεία η ασθενής επέζησε και το περι-
στατικό ανακοινώθηκε από γνωστό ξένο ιατρικό 
περιοδικό. 

ΣυνΕνΤΕυξΗ ΑννΑ ΚυριΑΚΟυ. 

Δρ. Αντώνης ΟικΟνΟμιΔης

«Πώς με κέρδισε η ιατρική…»
Ο δρ. Αντώνης Οικονομίδης μιλά στον Αδέσμευτο για τα παιδικά του χρόνια, την πορεία του στην 
ιατρική, την αγάπη του στη μουσική και στο αθλητισμό, θυμάται και νοσταλγεί την Πάφο των 
παιδικών και νεανικών του χρόνων…

«Θυμάμαι την Πάφο και ειδικά την περι-
οχή στο παζάρι που τότε έσφυζε από ζωή, 
ειδικά το Σάββατο, όμως και τις καθημε-
ρινές τα καταστήματα της Μακαρίου ήταν 
γεμάτα με κόσμο που ψώνιζε…»

«Εγώ δεν ήθελα να γίνω γιατρός. 
Από μικρός ήθελα να γίνω πολιτικός μηχα-
νικός…»

«Η μουσική μου αρέσει πολύ, από 8 χρο-
νών ήμουν και στη Φιλαρμονική του «Ευ-
αγόρα» και έπαιξα όλα τα όργανα εκτός 
από κλαρίνο, ενώ ξέρω και αρκετά καλή 
κιθάρα…»



Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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Καλύτερη ποιότητα ζωής και πιο λίγα έξο-
δα, αυτός θα πρέπει να είναι ο στόχος 

του κάθε ανθρώπου στη σημε-
ρινή δύσκολη εποχή. Ειδικά για 
τους νέους που βρίσκονται στο 
στάδιο δημιουργίας της δικής 
τους οικογένειας. Το ερώτη-
μα είναι: αξίζει σήμερα να ζει 

κάποιος εντός του Δήμου Γεροσκήπου, του 
αυριανού Δήμου Ανατολικής Πάφου; 
Η απάντηση για πολλούς ειδικούς επί του 
θέματος: «Κοιτάξτε πόσα παιδιά και ηλικιω-
μένοι κυκλοφορούν στους δρόμους και στις 
πλατείες. Μια πόλη αξίζει να ζεις αν σέβεται 
την ανθρώπινη διάσταση, αν υπάρχει απα-
σχόληση, υγεία και διασκέδαση».
Οι ευκαιρίες απασχόλησης και επιχειρη-
ματικής δημιουργίας είναι καθοριστικός 
παράγοντας για πολλούς ανθρώπους. Η με-
τατροπή της Γεροσκήπου σε πόλη όπου θα 
στεγάζονται επαγγελματίες, μεταξύ άλλων 
αρχιτεκτονικά, λογιστικά και δικηγορικά 
γραφεία, ιατρεία, χώροι διασκέδασης για 
τους κατοίκους αλλά και ντόπιους και ξέ-
νους επισκέπτες, είναι βασική παράμετρος 
επιτυχίας.
Η υγεία αποτελεί ένα διαρκές ζήτημα στις 
πόλεις και αφορά όλους: όχι μόνο όσον 
αφορά τις θεραπείες, αλλά και όσον αφορά 
την πρόληψη. Η έννοια «Υγεία» δεν περιο-
ρίζεται στη στενή της ερμηνεία, τη σωματι-
κή υγεία, αλλά περιλαμβάνει επιπρόσθετα, 
την ψυχική, την πνευματική, την οικονομι-
κή, την κοινωνική, την περιβαλλοντική υγεία 
κ.α. Υγεία υπάρχει δηλαδή όταν κάποιος ζει 
σε ένα σωστά συνδυασμένο φυσικό και δο-
μημένο περιβάλλον, όταν εργάζεται και δη-
μιουργεί αποδοτικά, όταν απολαμβάνει τη 
ζωή σε συνθήκες ασφάλειας, κοινωνικής και 
οικονομικής ευημερίας. Υγεία είναι επίσης 
ο κάθε άνθρωπος να διασκεδάζει. 
Η υγεία από την άλλη, τίθεται σε κίνδυνο 
όταν προκύπτουν συνθήκες φτώχειας, όταν 
το περιβάλλον επιβαρύνεται συνεχώς, όταν 
υπάρχει άναρχη ανάπτυξη, όταν ακόμα δεν 
δύναται κάποιος να ησυχάσει στο σπίτι του, 
είτε λόγω παράνομων ανθρώπινων δραστη-
ριοτήτων π.χ. οχληρίες από μεμονωμένους 
κατοίκους ή επιχειρήσεις, από σκύλους ή 
άλλα οικόσιτα ζώα. Η υγεία είναι επιπλέον 
υπό αμφισβήτηση όταν οι νέοι εγκαταλεί-
πουν την πόλη τους λόγω έλλειψης προο-
πτικής για απασχόληση. Επίσης όταν οι ηλι-
κιωμένοι ζουν με συντάξεις πείνας ή όταν 
ακόμη η κοινωνία τους καταδικάζει να ζουν 
στο περιθώριο. 
Η Γεροσκήπου κατάφερε πρόσφατα να γί-
νει πλήρες μέλος του Ευρωπαϊκού Δικτύου 
Υγιών Πόλεων, σαν το πρώτο και μοναδικό 
μέχρι στιγμής μέλος από την Κύπρο! Μια 
ομολογουμένως τεράστια επιτυχία. Ως εκ 
τούτου προσφέρεται ευρύς ορίζοντας δρά-
σης, φτάνει να εγκαταλειφθεί η διαχρονική 
εσωστρέφεια και αντ’ αυτού να κυριαρχή-
σει η εξωστρέφεια, με στόχο να υιοθετη-
θούν καινοτόμες λύσεις για αναβάθμιση 
της ζωής που μπορούν να αντληθούν από 
πόλεις εκτός Κύπρου. 

Γεροσκήπου: υγεία, 
απασχόληση, διασκέδαση!

Εδώ και αρκετά χρόνια εμφανίζο-
νται κατά καιρούς δημοσιεύματα 

για κακοδιαχείριση των 
τουρκοκυπριακών πε-
ριουσιών, γεγονός που 
επιβεβαιώνεται και από 
σχετικές εκθέσεις του 
Γενικού Ελεγκτή. Η τε-

λευταία  έκθεση του για το θέμα κατα-
λήγει ως εξής: 
«Η αναθεώρηση/εκσυγχρονισμός των 
κριτηρίων παραχώρησης τουρκοκυπρι-
ακών περιουσιών, η οποία βρίσκεται σε 
εξέλιξη, να περιλαμβάνει, μεταξύ άλλων, 
την εισαγωγή αντικειμενικών και μετρή-
σιμων κριτηρίων και να προωθηθεί κατά 
προτεραιότητα».
Στις συζητήσεις που γίνονται για το σο-
βαρό αυτό θέμα των Κριτηρίων, παρα-
λείπεται συνήθως μια κρίσιμη πολιτική 
παράμετρος: Το γεγονός ότι όσοι κατέ-
χουν τουρκοκυπριακές  περιουσίες θεω-
ρούνται χρήστες των περιουσιών αυτών, 
με βάση τις συγκλίσεις οι οποίες έχουν 
επιτευχθεί στις συνομιλίες για επίλυση 
του κυπριακού. Συνεπώς σε περίπτωση 
κατάληξης σε συμφωνία, όλοι αυτοί θα 
έχουν κάποια προνόμια, στον βαθμό που 
θα συμφωνηθεί. Το γεγονός αυτό υπήρξε 
διαχρονικά ένα σημαντικό κίνητρο στην 
προσπάθεια πολλών συμπατριωτών μας 
να χρισθούν χρήστες περιουσιών, με νό-
μιμα ή μη νόμιμα μέσα.

Υπενθυμίζω ότι η παράμετρος του πλαι-
σίου Γκουτέρες που αναφέρεται στο πε-
ριουσιακό προβλέπει ότι «στις περιοχές 
που δεν θα υπόκεινται στο καθεστώς 
εδαφικών αναπροσαρμογών θα δίδεται 
προτεραιότητα στους τωρινούς χρήστες 
αλλά όχι στο 100% των περιπτώσεων».  
Αυτό σημαίνει ότι τόσο στις ελεύθερες 
περιοχές όσο και στις περιοχές οι οποίες 
τώρα κατέχονται από τα τουρκικά στρα-
τεύματα και δεν θα επιστραφούν υπό 
ελληνοκυπριακή διοίκηση ο χρήστης θα 
έχει μια (σχετική έστω) προτεραιότητα. 
Εννοείται ότι τα ίδια κριτήρια θα ισχύ-
σουν τόσο για τους Ελληνοκύπριους όσο 
και για τους Τουρκοκύπριους χρήστες πε-
ριουσιών.
Μπορεί ο Πρόεδρος Χριστοδουλίδης να 
δηλώνει ότι δεν αποδέχεται τη συγκε-
κριμένη παράμετρο του πλαισίου του ΓΓ, 
όμως για λόγους που έχω εξηγήσει σε 
σχετικά άρθρα μου, δεν έχει άλλη επι-
λογή από το να υιοθετήσει ολόκληρο το 
πλαίσιο, αν όντως εννοεί τη δέσμευση 
του ότι επιθυμεί τη συνέχιση των συνο-
μιλιών από το σημείο στο οποίο έμειναν. 
Συνεπώς, σε μια περίοδο που γίνονται 
συζητήσεις για αναθεώρηση των κριτη-
ρίων για την «παραχώρηση» τουρκοκυ-
πριακών περιουσιών είναι άκρως ση-
μαντικό να έχουμε κατά νουν ότι αυτοί 
που θα εξασφαλίσουν τέτοιες περιουσί-
ες, σαν αποτέλεσμα αυτής της αναθεώ-

ρησης, θα έχουν, κατά πάσα πιθανότη-
τα, και προτεραιότητα στην απόκτηση 
της ιδιοκτησίας αυτών των περιουσιών, 
μετά την λύση του κυπριακού.
Μπορεί για πολλούς το Κυπριακό να έχει 
λυθεί επί του εδάφους και να θεωρείται 
άσκοπη οποιαδήποτε συζήτηση για θέ-
ματα τα οποία θα προκύψουν μετά την 
λύση. Επειδή, ωστόσο, είναι πολύ πιθα-
νό να γίνει σύντομα μια νέα (ίσως τελευ-
ταία) προσπάθεια θα πρέπει σε όλες μας 
τις αποφάσεις να έχουμε κατά νουν την 
επόμενη μέρα. 
Ακούγεται συχνά ότι ο Ντενκτάς «κα-
τένειμε» δικαιότερα τις ελληνοκυπρια-
κές περιουσίες στα κατεχόμενα από ότι 
εμείς τις τουρκοκυπριακές. Είναι γνωστό 
ότι στο ψευδοκράτος η αρχική κατανο-
μή των περιουσιών έγινε αποκλειστικά 
στους εκτοπισμένους Τουρκοκύπριους 
με βάση ένα point system και με μονα-
δικό κριτήριο την αξία της  περιουσίας 
που αυτοί είχαν εγκαταλείψει στις ελεύ-
θερες περιοχές. Στη συνέχεια βέβαια, εκ-
μεταλλευόμενος το γεγονός ότι οι εκτά-
σεις των ελληνοκυπριακών περιουσιών 
ήσαν υπερτριπλάσιες από τις εκτάσεις 
των τουρκοκυπριακών  περιουσιών στις 
ελεύθερες περιοχές (και οι αξίες ίσως και 
δεκαπλάσιες) ο Ντενκτάς παραχώρησε 
βεβαιώσεις  χρήσης όχι μόνο σε Τουρκο-
κύπριους εκτοπισμένους αλλά και σε μη 
εκτοπισμένους, σε «μαχητές», σε συγγε-

νείς «μαρτύρων», Τούρκους που πολέ-
μησαν το 1974, βετεράνους που είχαν 
τραυματιστεί στον πόλεμο, εποίκους και  
ξένους  υπηκόους. Εννοείται ότι ποιοι εί-
ναι οι πραγματικοί χρήστες οι οποίοι θα 
δικαιούνται να αξιοποιήσουν την «προ-
τεραιότητα» του πλαισίου Γκουτέρες θα 
πρέπει να συμφωνηθεί στις διαπραγμα-
τεύσεις. 
Αντίθετα, στα κριτήρια που η δική μας 
πλευρά εφαρμόζει για τη διάθεση των 
τουρκοκυπριακών περιουσιών, η περιου-
σία των εκτοπισμένων  στα κατεχόμενα 
αποτελεί ένα δευτερεύον κριτήριο, ανά-
μεσα σε πολλά άλλα και είναι αμφίβολο 
εάν λαμβάνεται καθόλου υπόψη. 
Έχω την άποψη ότι με την αναθεώρηση 
των κανονισμών θα πρέπει α) να δοθεί 
ουσιαστική και όχι πλασματική προτε-
ραιότητα στους εκτοπισμένους έναντι 
των μη εκτοπισμένων συμπατριωτών 
μας και β) η αξία της περιουσίας των 
στα κατεχόμενα να είναι το βασικότερο 
κριτήριο για την παραχώρηση των περι-
ουσιών. Με αυτό τον τρόπο απονέμε-
ται, έστω και αργά, δικαιοσύνη, αλλά 
και αποφεύγεται το ενδεχόμενο να γίνει 
σφετερισμός των τουρκοκυπριακών πε-
ριουσιών από επιτήδειους μετά την λύση 
του κυπριακού. 

Τα νέα κριτήρια για τους «χρήστες του Νότου» και η λύση του Κυπριακού  

Αντώνης Τρακκίδης, Διορισμένος Δημοτικός Σύμβουλος 
Γεροσκήπου, Κίνηση Σωτηρία της Πάφου.

Τ ο ζήτημα της ολοφάνερης κρίσης στο Κυπριακό 
ποδόσφαιρο ως μέρος της ευρύτερης κρίσης θε-
σμών και αξιών αποτελεί αντικείμενο δημοσίου 

διαλόγου μετά τα όσα λέχθηκαν στη 
Βουλή για «στημένους αγώνες» και 
«κόκκινους φακέλους». Τόσο γιατί επι-
βάλλεται να θέσουμε όλοι επειγόντως 
«το δάκτυλον επί τον τύπον των ήλων» 
όσο και γιατί θα πρέπει να τροχιοδρο-

μηθεί χωρίς άλλη καθυστέρηση η λήψη μέτρων για την 
ανακοπή της σημερινής επικίνδυνης πορείας.
Ο Αθλητισμός είναι μια κοινωνική λειτουργία, στην 
οποία όλοι έχουν δικαίωμα συμμετοχής και στην οποία 
όλοι πρέπει να έχουν το χρόνο, τα μέσα και τις προϋπο-
θέσεις για να συμμετέχουν. Όμως το ιδεώδες του αθλη-
τισμού παραμερίζεται στο βωμό οικονομικών συμφε-
ρόντων μιας ασυγκράτητης εμπορευματοποίησης αλλά 
και πολιτικών και κομματικών σκοπιμοτήτων.
Δυστυχώς στην Κύπρο η δομή του αθλητισμού δεν είναι 
όσο θα έπρεπε δημοκρατική. Υπάρχουν κλειστά σωμα-
τεία και κλειστές ομοσπονδίες που δεν μπορεί ο οποιοσ-
δήποτε πολίτης ή σωματείο να ενταχθεί. Είτε λόγω 
πολιτικής και κομματικής τοποθέτησης είτε λόγω παρά-
λογων οικονομικών επιβαρύνσεων. Μερικοί Γυμναστι-
κοί Σύλλογοι είναι κλειστά κυκλώματα, δεν εγγράφουν 
νέα μέλη, δεν εγκρίνουν αιτήσεις εγγραφής και υπάρχει 
κομματικός έλεγχος και μονοκομματική πλειοψηφία.
Πιο ειδικά, το ποδόσφαιρο, το μαζικότερο και πιο δημο-
φιλές άθλημα στον κόσμο, ο αποκαλούμενος βασιλιάς 
των σπορ, περνά στην Κύπρο τη δυσκολότερη καμπή της 
ιστορίας του.
Η κομματικοποίηση Σωματείων, η βία στα γήπεδα που 

εξικνούνται μέχρι και απόπειρες δολοφονίας, η αμφι-
βολία και η αμφισβήτηση που επικρατεί για τίμια πρω-
ταθλήματα, η οικονομική ανέχεια των σωματείων που 
οδήγησε στην εισδοχή στο χώρο ατόμων με μοναδικό 
προσόν το γεμάτο πορτοφόλι, οδηγούν το ποδόσφαιρο 
στην ανυποληψία και το μαρασμό.
Είναι τέτοια η πραγματικότητα που αποστερεί από το 
άθλημα του ποδοσφαίρου τη δυνατότητα να παίξει σω-
στά το δημιουργικό του ρόλο. Σήμερα χρησιμοποιείται 
σαν χώρος εκτόνωσης, εμπορίου, ανταγωνισμού και 
κομματικής ανέλιξης και προβολής.
Το Κυπριακό ποδόσφαιρο, ή καλύτερα ο Κυπριακός 
αθλητισμός δεν έμεινε απρόσβλητος από τη βαθιά κρί-
ση που διαπερνά την  Κυπριακή κοινωνία. Η κρίση έχει 
υπερβεί τα όρια του συναγερμού και η συνείδηση των 
φορέων άσκησης πολιτικής στον αθλητισμό παραμένει 
αδρανής και ανίκανη να αντιδράσει.
Η προκατάληψη, η αναξιοπιστία, η βία στα γήπεδα, η 
τυφλή οπαδοποίηση, ο κομματικός παρεμβατισμός, 
ο παραγοντισμός, η οικονομική ανέχεια και κύρια το 
αθλητικό νομικό πλαίσιο που τη διέπει οδήγησαν στη 
σημερινή κρίση. Η κοινωνία βοά και δεν μπορούμε να 
παριστάνουμε τους ανήξερους και τους αδιάφορους 
στο βωμό οποιασδήποτε σκοπιμότητας.
Το ότι δεν υπάρχει επαρκές νομικό πλαίσιο επιτρέπει σε 
κάποιους να γίνονται ιδιοκτήτες σωματείων, ιδιοκτήτες 
ποδοσφαιριστών, να υποθηκεύουν και να απομονώ-
νουν περιουσιακά στοιχεία που ανήκουν ή έπρεπε να 
ανήκουν  ιδιοκτησιακά σε σωματεία.
Πολλοί εισέρχονται στο χώρο του ποδοσφαίρου όχι από 
αγάπη αλλά για να τον χρησιμοποιήσουν σαν εφαλτή-
ριο προβολής, ανάδειξης σε πολιτειακά αξιώματα και 
κοινωνική προβολή. Οι αθλιότητες των χούλιγκανς, η 
προβολή και ο ευτελισμός των εθνικών συμβόλων, τα 
απίστευτα πολιτικά συνθήματα δεν είναι κεραυνός εν 
αιθρία. Είναι αποτέλεσμα όλων αυτών των λόγων που 

οδηγούν το ποδόσφαιρο στην πιο βαθιά κρίση της ιστο-
ρίας του. Είμαστε όλοι μάρτυρες της αδυναμίας της δι-
οίκησης της ΚΟΠ, να επιβάλει αξιόπιστες λύσεις. Ακόμα 
και έντονες υποψίες ότι και η ίδια εμπλέκεται στα φαι-
νόμενα διαφθοράς.
Το πρώτο που πρέπει να γίνει και για το οποίο ευθύνη 
έχουμε όλοι είναι η δημιουργία αθλητικού νόμου που 
θα επιβάλλει όχι μόνο στο ποδόσφαιρο αλλά στο σύ-
νολο του αθλητισμού μας τη δημοκρατία, τη διαφάνεια 
και τον κοινωνικό έλεγχο.
Νόμο που θα απελευθερώνει τον αθλητισμό από τον 
εναγκαλισμό οικονομικών κυκλωμάτων και αυστηρό οι-
κονομικό έλεγχο των Εταιρειών. Υιοθέτηση και εφαρμο-
γή κινήτρων για προώθηση συμμετοχής Κυπρίων ποδο-
σφαιριστών στα πρωταθλήματα.
Μέχρι όμως την ώρα που οι νέοι νομικοί κανόνες και 
θεσμοί του κράτους θα αρχίσουν να λειτουργούν, είναι 
επιτακτική ανάγκη να οδηγηθεί η Κυβέρνηση σε απο-
φάσεις μεταβατικού χαρακτήρα για την εξυγίανση του 
αθλητισμού και ειδικότερα του ποδοσφαίρου, για την 
αποκατάσταση  των αδικιών, για την προώθηση πολιτι-
κών που θα αλλάζουν το τοπίο στον αθλητισμό.
Έχουμε χρέος να τολμήσουμε. Ρήξη με το παρελθόν και 
άλμα προς το μέλλον, σημαίνουν εξυγίανση τώρα, αυ-
τοδιοικούμενο αθλητικό κίνημα τώρα, προγραμματι-
σμός και εθνικός αθλητικός σχεδιασμός τώρα, ιεράρχη-
ση αθλημάτων και αναγκών τώρα.
Ο αγώνας για αναβαθμισμένο αθλητισμό θα συμβάλει 
αποφασιστικά στη δημιουργία μιας νέας κοινωνίας, εί-
ναι αγώνας διάρκειας για την αθλητική κοινωνία. Η ιδέα 
του ευ αγωνίζεσθαι συνοδεύεται από τον κανόνα αεί 
αγωνίζεσθαι.
Σημ: Η Επιτροπή Δεοντολογίας και προστασίας του 
Αθλητισμού οφείλει να διερευνήσει τάχιστα όλες τις κα-
ταγγελίες που περιέχονται στους «κόκκινους φακέλους» 
και να εκδώσει πόρισμα αξιόπιστο και τεκμηριωμένο.

Η κρίση στο ποδόσφαιρο και το δέον γενέσθαι
Του Γιαννάκη Ομήρου
Πρώην Προέδρου της Βουλής
των Αντιπροσώπων

Ανδρέας Δ. Συμεού
LLB, MSc (ULA), ARICS
Νομικός, Τεχνοκράτης
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Α νήκει στην οικογένεια Saxi-fraga-ceae. 
Είναι φυλλοβόλος θάμνος με καταγω-

γή από την Ιαπωνία ύψους μέχρι και 2.5 
μέτρα, με φύλλα μεγάλα, αντίθετα σε σχή-
μα καρδιάς, οδοντωτά. 
Ανθικές δέσμες σφαιρικές σαν κεφάλια 
τα οποία εμφανίζονται στην κορυφή των 
βλαστών του έτους συνήθως μεγάλες που 
αποτελούνται από πολλά στείρα άνθη 
στην περιφέρεια με μεγάλα σέπαλα, έντο-
να χρωματισμένα και με ασήμαντα γόνιμα 
άνθη στο κέντρο.
Έχουν δημιουργηθεί πολλές ποικιλίες κα-
τάλληλες για καλλιέργεια σε γλάστρες, 
πολλές από τις οποίες μπορούν να γίνουν 
καλά και στο ύπαιθρο, σε περιοχές ευνοϊ-
κές για την ανάπτυξη της ορτανσίας. Η ορ-
τανσία έχει μεγάλη εμπορική αξία όπου 
έρχεται στο εμπόριο ως ανθοφόρο φυτό 
από το Χειμώνα μέχρι τα τέλη Μαΐου.  
Είναι φυτό ανθεκτικό στις χαμηλές θερμο-
κρασίες. Θέλει εδάφη χωρίς ασβέστη, α-
φράτα και κατά το δυνατό πλούσια σε ορ-
γανική ουσία όταν φυτεύεται είτε σε γλά-
στρες, είτε απευθείας στο έδαφος. 
Η άνθηση γίνεται από Μάιο-Ιούνιο και ε-

παρκεί για 4-5 εβδομάδες. 
Όμως οι ανθοταξίες διατηρούν μία ορι-
σμένη διακοσμητική αξία για μεγαλύτερο 
χρονικό διάστημα. 
Για να σχηματιστούν τα ανθοφόρα μάτια 
το φυτό αυτό πρέπει να περάσει μια περί-
οδο χαμηλών θερμοκρασιών 4-5 βαθμών 
Κελσίου τον Χειμώνα ώστε να μπει στη πε-
ρίοδο λήθαργου.  

Πολλαπλασιασμός 
Η ορτανσία πολλαπλασιάζεται κυρίως με 
χλωρά μοσχεύματα κορυφής, με δύο κό-
μπους ματιών η φύτευση των μοσχευ-
μάτων μπορεί να γίνει τον Ιανουάριο-
Φεβρουάριο καθώς και μέσα Απριλίου-
μέσα Μαΐου αναλόγως αν θα ριζωθούν 
στο θερμοκήπιο ή έξω. 
Μετά τη ριζοβολία τους τα νοερά φυτά με-

ταφυτεύονται σε γλάστρες που γεμίζονται 
με φυτόχωμα και πιτ-μος. 
Μόλις ξεκινήσουν να αναπτύσσονται τα 
νοερά φυτά γίνονται κορυφολογήματα για 
να αποκτηθούν φυτά με τρεις βλαστούς 
και να έχουν εμπορευσιμότητα. Τα φυτά 
πρέπει να τοποθετούνται σε ημισκιερές 
θέσεις και με υγρασία στην ατμόσφαιρα. 
Η υπερβολική υγρασία στις ρίζες προκαλεί 
χλώρωση.
Τα ρόδινα άνθη της ορτανσίας μπορεί εύ-
κολα να γίνουν μπλε σε όξινο έδαφος. Τα 
λευκά άνθη δεν γίνονται μπλε. Απαραίτη-
τη λοιπόν προϋπόθεση είναι η διατήρη-
ση στο χώμα χαμηλού πεχά για να έχουμε 
μπλε άνθη στις ροζ ορτανσίες. 
Ένας τρόπος να διατηρήσουμε το έδαφος 
σε χαμηλό πεχά είναι να κάνουμε λίπανση 
με θεϊκή αμμωνία. Xρειάζεται κατά τακτά 
χρονικά διαστήματα σίδηρο που βοηθά το 
φυτό να έχει βαθύ πράσινο χρώμα και κα-
λή άνθηση.  
Κατά το κλάδεμα που γίνεται τον Ιανου-
άριο θα αφαιρέσουμε τα ξερά και παλιά 
κλαδιά και θα αφήσουμε άθιχτα τα βλα-
στάρια του έτους.

Φυτά με ιδιαίτερο ενδιαφέρον

Ορτανσία - Hydranzea hortensis
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Μ ε ιδιαίτερα μεγάλη επιτυχία 
την 26-27/05/23 έλαβε χώρα 
στο ξενοδοχείο Coral Beach 

Hotel & Resort στην Πάφο,  διήμερο επι-
στημονικό Συνέδριο με θέμα  «Σύγχρο-
νες Προκλήσεις για το Ποινικό Δικαίο». 
Το επιστημονικό Συνέδριο διοργανώθη-
κε από τη Νομική Σχολή του Πανεπιστη-
μίου Νεάπολις Πάφος, το Εργαστήριο 
Ποινικού & Ποινικού Δικονομικού Δικαί-
ου NUP και την έδρα Jean Monnet, σε 
συνεργασία με τη Νομική Σχολή του Δη-
μοκριτείου Πανεπιστημίου Θράκης, τον 
Παγκύπριο Δικηγορικό Σύλλογο και την 
Ένωση Ποινικολόγων και Μαχόμενων 
Δικηγόρων Ελλάδος. 
Το Συνέδριο ήταν αφιερομένο στη μνή-
μη των Πέτρου Αρτέμη, τέως Προέδρου 
του Ανωτάτου Δικαστηρίου της Κύπρου 
και Στέφανου Πάυλου Καθηγητή Ποινι-
κού Δικαίου της Νομικής Σχολής του Δη-
μοκριτείου Πανεπιστημίου Θράκης, αμ-
φοτέρων σημαντικών ανθρώπων για το 
Πανεπιστήμιο Νεάπολις Πάφος, αφού ο 
μεν πρώτος διετέλεσε διδάσκοντας στη 
Νομική Σχολή του Πανεπιστημίου ενώ ο 
δέυτερος έθεσε τα θεμέλια  για τη Συ-
νεργασία της Νομικής Σχολής του Πανε-
πιστημίου Νεάπολις με τη Νομική Σχο-
λή του ΔΠΘ, συνεργασία η οποία τελε-
σφόρησε πρόσφατα με την υπογραφή 
μνημονίου συνεργασίας για εκπόνηση 
κοινών διδακτορικών διατριβών.  Και 

τα δύο τιμώμενα πρόσωπα  συνέβαλαν 
και διαμόρφωσαν τη νομική επιστήμη 
στην Κύπρο και την Ελλάδα, αντίστοιχα. 
Για το έργο των τιμωμένων μίλησαν ο κ. 
Μύρων Νικολάτος, τ. Πρόεδρος του Α-
νωτάτου Δικαστηρίου της Κύπρου, μέ-
λος του διδακτικού προσωπικού της Νο-
μικής Σχολής ΠΝΠ και ο Καθηγητής Ιω-
άννης Μπέκας, καθηγητής Νομικής Σχο-
λής ΔΠΘ, Διευθυντής του Τομέα Ποινι-
κών και Εγκληματολογικών Επιστημών 
Νομικής ΔΠΘ και επισκέπτης Καθηγη-
τής Νομικής Σχολή ΠΝΠ. 
Το Συνέδριο χαιρέτησαν ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου του Πανεπιστημίου Νε-
άπολις Πάφος κ. Γ. Μ. Λεπτός, ο Πρύτα-
νης του Πανεπιστημίου καθηγητής Π. 
Σκλίας, η κα Ρέα Λιμνατήτου, Πρόεδρος 
του Ε. Δ. Πάφου και από 01/07/23 Πρό-
εδρος του Εφετείου Κύπρου,  εκ μέρους 
του Ανωτάτου Δικαστηρίου της Κύπρου 
και του Προέδρου κ. Α. Λιάτσου, ο Γενι-
κός Εισαγγελέας της Δημοκρατίας κ. Γ. 
Σαββίδης, ο Δρ Χρήστος Κληρίδης Πρόε-
δρος του Παγκύπριου Δικηγορικού Συλ-
λόγου, ο κ. Ευ. Γκιγκιλίνης Γ. Γραμματές 
της Ένωσης Ποινικολόγων και Μαχόμε-
νων Δικηγόρων Ελλάδος. Όλοι χαιρέτη-

σαν την πρωτοβουλία διοργάνωσης ε-
νός τόσο υψηλού επιπέδου επιστημονι-
κού συνεδρίου, με παρουσία διακεκρι-
μένων ομιλητών, οι οποίοι καταθέτουν 
εξειδικευμένες γνώσεις και την επιστη-
μοσύνη τους για επίκαιρα θέματα που 
απασχολούν το ποινικό δίκαιο και αυτά 
θα αποτελέσουν πολύτιμο εργαλείο για 
το νομικό κόσμο της Κύπρου και του ε-
ξωτερικού.
Τις εισηγήσεις τους για θέματα που α-
πασχολούν το Ποινικό Δίκαιο ανέπτη-
ξαν 18 διακεκριμένοι ομιλητές, καθηγη-
τές Νομικών Σχολών από την Ελλάδα και 

την Κύπρο, Εισαγγελείς και πρώην Δικα-
στές.
Το συνέδριο παρακολούθησαν Δικα-
στές, Εισαγγελείς, Δικηγόροι της Δη-
μοκρατίας και Δημόσιοι Κατήγοροι της 
Νομικής Υπηρεσίας του Κράτους, Δικη-
γόροι μέλη του Δικηγορικού συλλόγου 
Πάφου και των δικηγορικών συλλόγων 
Λευκωσίας, Λεμεσού, Λάρνακας και α-
σκούμενοι Δικηγόροι, μέλη της πανεπι-
στημιακής κοινότητας,  φοιτητές/φοιτή-
τριες. 
Κηρύσσοντας τη λήξη των εργασιών του 
Συνεδρίου, η Δρ Α. Σαββίδου, Επικ. Κα-
θηγήτρια Ποινικού Δικαίου και Ποινικής 
Δικονομίας της Νομικής Σχολής του Πα-
νεπιστημίου Νεάπολις και συντονίστρια  
του Συνεδρίου ανακοίνωσε την δημοσί-
ευση των εισηγήσεων σε εκτενέστερη 
μορφή σε ειδικό τόμο, η έκδοση του ο-
ποίου θα ακολουθήσει ως επιστημονικό 
επιστέγασμα των πορισμάτων του συ-
νεδρίου.
Την οργανωτική επιτροπή του συνεδρί-
ου αποτελούσαν οι: καθηγ. Α. Χαραλα-
μπάκης, Κοσμήτορας Νομικής Σχολής 
NUP, Δρ Γ. Παυλίδης, Αναπλ. Καθηγ. Νο-
μικής Σχολής NUP, Έδρα Jean Monnet 
και Δρ Α. Σαββίδου, Επικ. Καθηγήτρια 
Νομικής Σχολής NUP,  Διευθύντρια Ερ-
γαστηρίου Ποινικού & Ποινικού Δικονο-
μικού Δικαίου NUP. 
Πάφος, 29/05/23.

Νομική Σχολή Πανεπιστημίου ΝΕΑΠΟΛΙΣ Πάφος: 
Επιστημονικό Συνέδριο «Σύγχρονες Προκλήσεις για το Ποινικό Δίκαιο»
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels  ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):
Νυχτοφύλακα 
Περιγραφή Εργασίας: 
•Επίβλεψη της εισόδου, εξόδου προσωπικού. 
•Επίβλεψη της φύλαξης της περιμέτρου των ξενοδοχείων.
Προσόντα:
•Δίπλωμα ιδιώτη φύλακα θα θεωρηθεί επιπλέον προσόν.
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής. 
•Καθαρό ποινικό μητρώο.                                                                                                                                
•Προηγούμενη εμπειρία επιθυμητή αλλά όχι απαραίτητη.          
Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                
Εκπαίδευση στα πρωτόκολλα της εταιρίας.                                                               
Ολόχρονη εργοδότηση.                                                                                           
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας. 
Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην κάτωθι 
διεύθυνση:
e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com

Η εταιρία Paphian Blue Travel στην Πάφο της Κύπρου ζητεί να προσλάβει 

προσωπικό για τη στελέχωση του γραφείου της.

Λειτουργό Ταξιδιωτικού Γραφείου

Περιγραφή Εργασίας:

•Διαχείριση Ταξιδιωτικού Γραφείου

•Κρατήσεις: αεροπορικών εισιτηρίων, ξενοδοχείων, εκδρομών.

•Προώθηση πωλήσεων. 

Απαραίτητα προσόντα:

•Άριστη γνώση της αγγλικής και ελληνικής γλώσσας.

•Ικανότητα εργασίας σε ομάδα.

•2-3 χρόνια εμπειρία σε ταξιδιωτικό γραφείο. 

Η εταιρία προσφέρει:

•Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρίας

•Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον

•Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης

•Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην 

κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com

Constantinou Bros Hotels

Human resources department

Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος

www.cbh-cyprus.com

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):

Head Barman
Barman
Bar Waiter

Προσόντα:
•Δίπλωμα τριτοβάθμιας εκπαίδευσης σε συναφή κλάδο                                                                        
θα θεωρηθεί επιπρόσθετο προσόν.                                                                                          
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής.                                                                                                                                    
•3 χρόνια προηγούμενη εμπειρία σε 4 ή 5 αστέρων ξενοδοχείο. 

Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                                                              
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας 

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται 
στην κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com
ΤΗΛ: 26 964898, ΦΑΞ: 26 964503

Η εταιρία Constantinou Bros Property Management Ltd  στην Πάφο, Κύπρο, 
ζητεί για εργοδότηση 

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗ ΠΩΛΗΣΕΩΝ

Περιγραφή Εργασίας
• Οργάνωση, επίβλεψη και λειτουργία, ομάδας πωλήσεων ακινήτων και των μετά την πώληση, 
πωλήσεων και διαδικασιών. 
• Προγραμματισμός και επίβλεψη της συντήρησης των ακινήτων της εταιρίας. 

Απαραίτητα Προσόντα Υποψηφίου
• Πανεπιστημιακό δίπλωμα στην Διεύθυνση Επιχειρήσεων ή συναφή κλάδο.                                                                                           
• Άριστη γνώση Ελληνικής και Αγγλικής γλώσσας                                                                                                                                    
• Άριστη γνώση χειρισμού ηλεκτρονικού υπολογιστή ( windows, XL, power point, etc.)                                                                                                    
• 2 χρόνια προηγούμενη εμπειρία.         

Η Εταιρία Προσφέρει
• Ελκυστικό πακέτο απολαβών
• Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον
• Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης
• Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης
• Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρίας
Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση:

Email: hr@cbh-cyprus.com
           manager@aa-cbh.com
Constantinou Bros Property Management Ltd
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
          www.cbh-cyprus.com

Για διαγωνίσματα 10 ευρώ την ώρα. 

ΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΝΤΑΙ ΜΕΤΑΦΡΑΣΕΙΣ 

σε όλες τις γλώσσες 

και η επιμέλεια και ΕΚΠΟΝΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 

όλων των ειδών σε όλα τα θέματα από έμπειρο προσωπικό. 

`Για πληροφορίες 99567680 & 99571542

ΠΑΡΑΔΙΔΟΝΤΑΙ ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΑ 
ΚΑΙ ΦΥΣΙΚΗ 



Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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ΜΝΗΜΟΣΥΝΟ
Τελούμε την Κυριακή 4/6/2023 στον Ιερό Ναό Αγίου Θεοδώρου στην 

Πάφο 
το εξάμηνο μνημόσυνο του πολυαγαπημένου μας συζύγου, πατέρα, 

παππού 
και αδελφού

ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΜΑΛΙΕΤΖΗ
(από τον Κάθηκα, τέως κάτοικο Πάφου) 

και καλούμε όσους τιμούν την μνήμη του να παραστούν. 

Οι τεθλιμμένοι:
Σύζυγος, παιδιά, εγγόνια, αδέλφια και λοιποί συγγενείς

Το Πετρίδειο ίδρυμα ανακοινώνει ότι 
δέχεται προσφορές για την ενοικίαση του 
καταστήματος με αριθμό 21, στην οδό 
Αλφρέδου, στην Πάφο της Επαρχίας Πάφου, 
το οποίο δύναται να χρησιμοποιηθεί για 
έναν από τους πιο κάτω σκοπούς:
1. Κατάστημα πώλησης και/ή διάθεσης και/ή 
παρασκευής τροφίμων.
2. Σνακ μπάρ,
3. Κέντρο διασκέδασης (club),
4. Κατάστημα παρασκευής και/ή πώλησης 
ειδών χειροτεχνείας κα/ή παραδοσιακών 
προϊόντων.
5. Οιανδήποτε άλλη χρήση για την  οποία 
μπορούν να εξασφαλιστούν οι απαραίτητες 
άδειες από τις αρμόδιες αρχές.
Νοείται ότι η εξασφάλιση των 
προβλεπόμενων από την κείμενη 
Νομοθεσία αδειών αποτελεί υποχρέωση 
του ενοικιαστή.
Οι ενδιαφερόμενοι πρέπει να υποβάλουν 
την προσφορά τους με επιστολή προς 
το Πετρίδειο ίδρυμα. Στην επιστολή 
πρέπει να αναγράφονται τα στοιχεία του 
ενδιαφερόμενου και το ποσό ενοικίου που 
προσφέρει για κάθε χρόνο. Το κατάστημα 
θα ενοικιαστεί για δύο χρόνια αρχίζοντας 
από την 1ην Αυγούστου 2023 και λήγοντας 
την  31ην Ιουλίου 2025.
Κάθε προσφορά πρέπει να είναι καλά 
κλειστή (σφραγισμένη) σε φάκελο έξω από 
τον οποίο θα αναγράφονται μόνο τα πιο 
κάτω:

«ΠΕΤΡΙΔΕΙΟ ΙΔΡΥΜΑ»
ΓΙΑ ΕΝΟΙΚΙΟ ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΟΣ ΑΡ. 21 ΣΤΗΝ 
ΟΔΟ ΑΛΦΡΕΔΟΥ.

Ο φάκελος αυτός πρέπει απαραίτητα να 
τοποθετηθεί στο γραμματοκιβώτιο που 
βρίσκεται στα γραφεία του Πετριδείου 
Ιδρύματος, στην οδό Νικόλα Νικολαΐδη 19, 
Πετρίδειο Μέγαρο, το γραμματοκιβώτιο 
βρίσκεται στην είσοδο του Πετριδείου 
Μεγάρου και βρίσκεται σε αυτό επικολλημένη 
πινακίδα με την ονομασία Πετρίδειο Ίδρυμα. 
Αυτός είναι ο καθορισμένος τρόπος. 
Διαφορετικά η προσφορά θα θεωρηθεί 
άκυρη.
Τελευταία μέρα υποβολής προσφορών 
Παρασκευή 30 Ιουνίου 2023 και ώρα 
12:00μ.μ.
Σημειώνεται ότι τα κριτήρια τα οποία θα 
αξιολογήσει το Πετρίδειο Ίδρυμα, είναι 
μεταξύ άλλων τα ακόλουθα:
1. Φερεγγυότητα υποψηφίου ενοικιαστή.
2. Δυνατότητα υποψηφίου ενοικιαστή για 
παραχώρηση εγγυητικής επιστολής προς 
όφελος του Ιδιοκτήτη.
3. Σκοπός ενοικίασης.
Επισημαίνεται ότι θα υπογραφεί 
ενοικιαστήριο έγγραφο οι όροι του οποίου 
θα καθοριστούν ανάλογα.
Το Πετρίδειο Ίδρυμα δεν είναι υπόχρεο να 
δεχτεί την υψηλότερη ή οποιαδήποτε άλλη 
προσφορά.
Για οποιεσδήποτε διευκρινίσεις μπορείτε 
να αποταθείτε στον κ. Γεώργιο Στενιώτη με 
αριθμό τηλεφώνου 99983693 και/ή στον κ. 
Μιχαλάκη Μαραθεύτη με αριθμό τηλεφώνου 
99655679

Από το Πετρίδειο Ιδρυμα. 
30/05/2023

  ΔΗΜΟΣ ΠΟΛΕΩΣ ΧΡΥΣΟΧΟΥΣ

Στο λιμάνι του Λατσιού Σάββατο 03 Ιουνίου 2023: 
8:00μ.μ. - 12:00μ.μ. Μουσική με D] Κυριακή 04 Ιουνί-
ου 2023:  8:30μ.μ. Συναυλία με τον Γιώργο Τσαλίκη και 
την Μαρία Καρλάκη Δευτέρα 05 Ιουνίου 2023: 4:00μ.μ. 
- 6:00μ.μ. Δωρεάν ψυχαγωγία παιδιών με σκάφη α-
πό το Latchi Water Sports 6:00μ.μ. - 7:00μ.μ. Θαλάσ-
σια Αγωνίσματα: Ανεύρεση μήλων, ανεύρεση φιάλης 
και ολισθηρός ιστός (χρηματικό έπαθλο €50) 7:00μ.μ. 
- 8:00μ.μ. Χοροί από την Ομάδα Χορού Διαμάντως Νε-
οφύτου (Diamond Teapn) και το Χορευτικό Συγκρότη-
μα Δράκου Λτδ
8:00μ.μ. Συναυλία με την Μαρία Καρλάκη και 
τον Παναγιώτη Χατζηαντώνη

ΠΡΟΣΦΟΡΕΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΝΟΙΚΙΑΣΗ ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΟΣ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ

ΠΑΝΚΟΙΝΟΤΙΚΗ ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ  ΜΕ ΘΕΜΑ ΤΗΝ ΑΝΑΘΕΩΡΗΣΗ ΤΩΝ

    ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΚΩΝ ΖΩΝΩΝ

Τσάδα,
02/06/2023

 Το Κοινοτικό Συμβούλιο Τσάδας ενημερώνει τους ενδιαφερόμενους , ότι την ΤΕΤΑΡΤΗ 
21/06/2023 και ΩΡΑ 6:00 μ.μ. στην αίθουσα εκδηλώσεων της εκκλησίας  , θα διεξαχθεί 
Πανκοινοτική συνάντηση με θέμα την Αναθεώρηση των Πολεοδομικών Ζωνών , παρου-
σία των διορισθέντων από το Κοινοτικό Συμβούλιο Τσάδας , Πολεοδόμων.

Εκ του Κ.Σ. Τσάδας,

Παύλος Χ’’Νικόλα
    Πρόεδρος 



Δ ίχως διακοπή, ο θίασος της Formula 1 
συνεχίζει στις αγωνιστικές του υποχρε-
ώσεις, με το έβδομο αγωνιστικό τριήμε-

ρο της περιόδου να είναι το Grand Prix Ισπανί-
ας, το τριήμερο 2-4 Ιουνίου. Ομάδες και οδηγοί, 
έπειτα από τον αγώνα στο Μονακό, ταξίδευσαν 
στην Ισπανία για έναν ιδιαίτερης σημασίας 
αγώνα. Ο αγώνας στη Βαρκελώνη πραγματο-
ποιήθηκε για πρώτη φορά το 1991 κι έκτοτε εί-
ναι αναπόσπαστο κομμάτι στο πρόγραμμα της 
Formula 1. Φέτος, η χάραξη επιστρέφει στην 
παραδοσιακή της μορφή που έχει μήκος 4.657 
μέτρα. Πλέον δεν υπάρχει το αργό σικέιν στον 
τελευταίο τομέα της πίστας και στη θέση του 
είναι δύο γρήγορες δεξιές στροφές. Η χάραξη 
αυτή χρησιμοποιούνταν έως το 2006.  
Ο αριθμός των γύρων που θα καλύψουν οι οδη-
γοί παραμένει 66, ενώ η πίστα θα έχει δύο ζώ-
νες DRS. Τις περισσότερες νίκες στο Grand Prix 
Ισπανίας έχουν οι Lewis Hamilton και Michael 
Schumacher με 6, ενώ νικητής το 2022 ήταν ο 
Max Verstappen.  Ο επίσημος προμηθευτής 
ελαστικών της Formula 1, Pirelli, θα διαθέσει 
στις ομάδες τις C3 (μαλακή), C2 (μεσαία) και C1 
(σκληρή) γόμες ελαστικών στη Βαρκελώνη.
ανέβηκε τελικά στην δεύτερη θέση του βάθρου 

αφού ταλαιπωρήθηκε σε όλο τον αγώνα σημει-
ώνοντας όμως τον πρώτο χρόνο σε επτά από 
της δεκατρείς ειδικές διαδρομές.
Το βάθρο συμπλήρωσε ο Κουβετιανός Meshari 
Al-Thefiri. Με ένα Mitsubishi Lancer evo X που 
κέρδισε και την κατηγορία MERC2 σημειώνο-
ντας την τρίτη του νίκη σε ισάριθμους αγώνες 
του πρωταθλήματος. Στον αγώνα τερμάτισαν 
τελικά 11πληρώματα. Επόμενος αγώνας του 
πρωταθλήματος το 45ο ράλλυ του Λιβάνου που 
θα διεξαχθεί 15 με 17 Σεπτεμβρίου 2023.
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F1 – 7ος γύρος: 
Grand Pr ix  Ισπανίας

Ο Max Verstappen αναδείχθηκε νικη-
τής στο GP Μονακό, σε έναν αγώ-
να που η βροχή και οι στρατηγικές 

έπαιξαν μεγάλο ρόλο στο αποτέλεσμα.
Ο Max Verstappen αναδείχθηκε ο μεγάλος 
νικητής στον ιστορικό αγώνα της Formula 
1 στους δρόμους του Μονακό. Ο Ολλαν-
δός έκανε τρομερή διαχείριση στα ελαστι-
κά του με αποτέλεσμα όταν η βροχή έφε-
ρε την ανατροπή στην στρατηγική των pit 
stops κράτησε παρά τις δύσκολες συνθή-
κες την κυριαρχία του αγώνα. 
Ο Fernando Alonso με μια ακόμα εκπλη-
κτική εμφάνιση σημείωσε το 5ο του βά-

θρο στη σεζόν και τερμάτισε στη 2η θέση. 
Το πρώτο του βάθρο στο Πρωτάθλη-
μα, και το 3ο στην καριέρα του σημείω-
σε μετά από πολύ καιρό ο Esteban Ocon 
που κλείδωσε την τριάδα των νικητών.                                                                                                                                         
Ο Γάλλος έδωσε σκληρές μάχες με τους 
Carlos Sainz και Lewis Hamilton αλλά κατά-
φερε να κρατηθεί στην 3η θέση. 
Την βαθμολογική δεκάδα συμπλήρωσαν οι 
Hamilton, George Russel, Charles Leclerc, 
Pierre Gasly, Carlos Sainz και οι δυο οδηγοί 
της McLaren Lando Norris και Oscar Piastri. 
Τον επιπλέον βαθμό για τον ταχύτερο γύρο 
του αγώνα κέρδισε ο Hamilton

GP Μονακό:
Νίκη Verstappen σε αγώνα χάους!

Έ νας από τους ιδρυτικούς γύρους από την 
έναρξη του πρωταθλήματος το 1973, το  

WRC της Ιταλίας ήταν παλαιότερα ένας αγώνας 
μικτής επιφάνειας με έδρα το Σαν Ρέμο πριν με-
τακομίσει στο νησί της Σαρδηνίας της Μεσογεί-
ου το 2004.
Γρήγορες αλλά στενές ειδικές με θάμνους, δέ-
ντρα ή βράχους στην άκρη δεν αφήνουν περι-
θώρια για λάθη, ενώ οι δρόμοι με σκληρή βάση 
καλύπτονται από μια αμμώδη επιφάνεια που 
παρασύρεται κατά το πρώτο πέρασμα για να 
αφήσει πιο σκληρές και ρωγμές συνθήκες για 
τη δεύτερη διαδρομή.
Στην πρόκληση προστίθενται οι θερμοκρασίες, 
που μπορεί να ξεπεράσουν τους 30°C. Θα είναι 
άβολο στα αυτοκίνητα με υψηλότερη από την 
κανονική πίεση στους κινητήρες και τα κιβώτια 
ταχυτήτων. Στα αξιοσημείωτα του αγώνα η ειδι-
κή διαδρομή του Monte Lerno, που τρέχει δύο 
φορές την Παρασκευή και φέτος έχει μεγαλώσει  

στα 49,92 χιλιόμετρα σε μήκος! Το Micky’s Jump 
- μια από τις εμβληματικές τοποθεσίες του WRC 
- εμφανίζεται επίσης στη ειδική  Monte Lerno. 
Τα αυτοκίνητα πετούν πολύ ψηλά και ο δρόμος 
κυριολεκτικά πέφτει από κάτω τους.
Το Ράλλυ Σαρδηνίας είναι ο 6ος  αγώνας του 
παγκοσμίου πρωταθλήματος και θα διεξαχθεί 
μεταξύ 1ης και 4 Ιουνίου. Στον αγώνα δήλω-
σαν συμμετοχή 74 πληρώματα που έχουν να 
αντιμετωπίσουν 19 ειδικές διαδρομές μήκους 
320,22 χλμ σε ένα αγώνα  1168,22 χλμ.
Ο Sébastiens Loeb και ο Ogier βρίσκονται στην 
κορυφή της λίστας που έχουν κερδίσει τον αγώ-
να τέσσερις φορές με τη σημερινή του μορφή 
(από τότε που μετακόμισε στη Σαρδηνία το 
2004). Ο Sébastiens Loeb συμμετέχει στον αγώ-
να ως αιχμή της Toyota και θέλει την 5η του 
νίκη. Στον αγώνα όλες οι εργοστασιακές ομά-
δες με πληρώματα που θα πολεμήσουν για μια 
θέση στο βάθρο.

Το Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Ράλλυ Χώ-
ματος συνεχίζεται το διήμερο 3 και 4 

Ιουνίου με το Ράλλυ Στερεάς Ελλάδας, το 
οποίο συγκέντρωσε 55 πληρώματα.
Η λίστα περιλαμβάνει 55 συμμετοχές, με τις 
μάχες σε όλες τις κατηγορίες να είναι ενδια-
φέρουσες και να προβλέπεται μεγάλος συ-
ναγωνισμός. 
Ο αγώνας προσμετράει επίσης στο Πρωτά-
θλημα Ράλλυ Ιστορικών αυτοκινήτων, στο 
Κύπελλο Ράλλυ Χώματος Ιστορικών αυτοκι-
νήτων και στο Κύπελλο Legends.  Τέσσερις 
Κύπριοι οδηγοί συμμετέχουν στον δεύτερο 
αγώνα του Ελληνικού πρωταθλήματος. 
Οι Πρωταθλητές Ελλάδας του 2021 και νικη-
τές της πρεμιέρας του πρωταθλήματος στον 
Πύργο, Αλέξανδρος Τσουλόφτας-Στέλιος 
Ηλία, με το Νο 1 στις πόρτες στα πηδάλια 
του γνωστού Volkswagen Polo R5, θα αγω-
νιστούν στη Θήβα με στόχο για το καλύτερο 
στο φετινό πρωτάθλημα. Με Citroen DS3 R5 
θα αγωνιστούν στη Ελλάδα και οι Πέτρος 
Παντελή-Πάμπος Λαός με στόχο το καλύτε-
ρο αποτέλεσμα. Το δίδυμο   Φοίβος Νικο-
λάου-Σάββας Ζάκου με το Mitsubishi Lancer 

Evo IX επιστρέφουν μετά μεγάλη απουσία 
και ευελπιστούν σε ένα θετικό αποτέλεσμα. 
Στη κατηγορία Ν. με Subaru Impreza N12 
συμμετέχει και  ο  Γιάγκος Γιάγκου, έχοντας 
στο μπάκετ του συνοδηγού τον  Ανδρέα Χρι-
στοδουλάκη. 
«Μεγάλη μάχη» αναμένεται να γίνει και 
στα δικίνητα, με τέσσερις συνδυασμούς να 
είναι ικανοί για την νίκη με τον  Πανίκο Πο-
λυκάρπου που θα έχει συνοδηγό τον Γιώρ-
γο Βότση με το Peugeot 208 Rally4 να  έχει 
της εμπειρίες και μπορεί να πετύχει πολλά. 

Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Ράλλυ Σαρδηνίας

Με 55 ΠληΡώΜατα 
Το Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Ράλλυ Χώματος



Σ τον διορισμό ερευνώντων λειτουργών για 
τους κόκκινους φακέλους που σχετίζονται 
με τις αναμετρήσεις των τελευταίων δεκα-

πέντε ημερών προχώρησε η Επιτροπή Δεοντολο-
γίας και Προστασίας Αθλητισμού σε συνεδρίασή 
της και άλλοι δύο ερευνώντες λειτουργοί αναφο-
ρικά με τους 16 κόκκινους φακέλους που κατήγ-
γειλε ο πρώην Γραμματέας της Επιτροπής, Χάρης 
Σαββίδης στη Βουλή.
Ο Αντιπρόεδρος της Επιτροπής, Ευθύμιος Ευ-
θυμίου, σε δηλώσεις του μετά την ολοκλήρωση 
της συνεδρίασης, ανέφερε ότι οι αποφάσεις της 
Επιτροπής ήταν ομόφωνες και αφορούν στον δι-
ορισμό ερευνώντων λειτουργών για τους εξής 
αγώνες: για τον αγώνα Ομόνοια-ΑΕΚ Λάρνα-
κας διορίστηκε ο Ηλίας Λαμπίδης, για τον αγώ-
να Ολυμπιακός Λευκωσίας-Ακρίτας Χλώρακας η 
Άννα Σωτήρη, για τον αγώνα Ολυμπιακός Λευ-
κωσίας-Δόξα Κατωκοπιάς ο Χαρίλαος Χρυσάν-
θου και για τον αγώνα Ένωση Νέων Παραλιμνί-
ου-ΑΕΛ Λεμεσού ο Νικόλας Κουρσάρης. Επίσης, 
σημείωσε ότι αποφασίστηκε ο διορισμός ερευ-
νώντων λειτουργών για τους 16 κόκκινους φα-
κέλους. «Δεν θα ανακοινώσω τα ονόματά τους, 
γιατί πριν τον διορισμό τους είχαμε ακούσει για 
αρκετή ώρα τον κ. Χάρη Σαββίδη, ο οποίος μας 
έδωσε πάρα πολύ υλικό και βάση του υλικού πρέ-
πει να καθορίσουμε τους όρους εντολής και αυτό 

θα γίνει την Παρασκευή η ώρα 5 το απόγευμα», 
αφού συγγραφούν οι όροι εντολής τους, ανέ-
φερε. Ο κ. Ευθυμίου πρόσθεσε επίσης ότι έχει 
ολοκληρωθεί η κατάθεση του Χάρη Σαββίδη, «η 
οποία ήταν πολύ ενδιαφέρουσα, μας έχει δώσει 
ένα τεράστιο υλικό, το οποίο κι εμείς με τη σειρά 
μας θα το δώσουμε στους ερευνώντες λειτουρ-
γούς για να προχωρήσουμε».
Με τη σειρά του, ο πρώην Γραμματέας της Επι-
τροπής, Χάρης Σαββίδης, μετά την κατάθεσή του, 
δήλωσε ότι παρέδωσε στην Επιτροπή όλους τους 
κόκκινους φάκελους στους οποίους είχε αναφερ-
θεί στη Βουλή, μαζί με πρόσθετα στοιχεία και 
ένα δικό του υπόμνημα, «το οποίο εξηγεί ακρι-
βώς όλα όσα ανέφερα και υποστήριξα ενώπιον 
της Βουλής». Απαντώντας σε ερώτηση δημοσιο-

γράφου, ο κ. Σαββίδης σημείωσε ότι τα επιπλέ-
ον στοιχεία αφορούν τη μη διαχείριση κόκκινων 
φακέλων, ενώ σημείωσε ότι έδωσε και τα στοι-
χεία του αξιωματούχου της UEFA και ό,τι έγγρα-
φα είχε στην κατοχή του, αναφορικά με το ζήτη-
μα των στημένων.
Απαντώντας για ποιο λόγο δεν υπήρχε στα πρα-
κτικά η διερεύνηση που είχε κάνει ο κ. Σαββίδης 
σε σχέση με τους 16 κόκκινους φακέλους, είπε 
ότι το θέμα συζητήθηκε με την Επιτροπή. «Υπήρ-
χε ενημέρωση από εμένα προς την Επιτροπή 
όταν ανέλαβα ότι είχα ξεκινήσει και αυτή τη διε-
ρεύνηση. Το ζήτημα ήταν εν γνώση της Επιτροπής 
και στην παρούσα φάση, αυτό που έγινε ήταν η 
παράδοση σε μια περίοδο που ωρίμασε η διαδι-
κασία, έτσι ώστε να προχωρήσει κανονικά» είπε.

κόκκινόι φακέλόι: 
έρευνώντες λειτουργοί ψάχνουν να βρουν άκρη
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Την αθλητική επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Το σχόλιο της εβδομάδας

Έρχονται ανακοινώσεις
Μ έσα στην εβδομάδα αναμένονται οι πρώτες ανακοινώ-

σεις στην Πάφος fc. Κάπου έχει κουράσει το θέμα με τον 
τεχνικό διευθυντή και τον προπονητή. Εάν όντως είναι κλει-
στοί να ανακοινωθούν και να ξεκινήσει άμεσα ο προγραμματι-
σμός. Ένας προγραμματισμός που πρέπει να γίνει πολύ προσε-
κτικά, καθώς πλέον δεν υπάρχουν περιθώρια για άλλα λάθη. Η 
Πάφος fc επιβάλλεται να κυνηγά πρωτάθλημα και κύπελλο. 

Σύμφωνα με δημοσιεύματα στη Βραζιλία, τον 
Απρίλιο του 2023, πριν ένα μήνα δηλαδή, ο 

Ματέους Νταβό ήταν κοντά στην ένταξή του στην 
Πάφος fc. Ο ποδοσφαιριστής δεν καθιερώθηκε 
στην ομάδα του, την Κρουζέιρο, και σύμφωνα με τα 
δημοσιεύματα, έρχεται δανεικός στην Πάφος fc έως 
το τέλος του 2023.  Πρόκειται για βραζιλιανό κεντρι-
κό επιθετικό ηλικίας 24 ετών και ύψους 1,76, με τη 
χρηματιστηριακή αξία του να είναι στο 1.5 εκατομ-
μύρια ευρώ. Εάν όντως είναι κλειστός στην Πάφο, 
αυτός θα είναι ο τρίτος Βραζιλιάνος στην ομάδα 
μετά τους Μπρούνο και Ζάιρο. 

Απ΄ εκεί και πέρα, ακούστηκε το όνομα του 
Γκανέζου μέσου Κιγκσλει Σαρφό, ποδοσφαι-

ριστής που ανήκει στον ΑΠΟΕΛ, με την Πάφο, εάν 
θέλει τον παίκτη, να πληρώνει και να τον παίρνει. 
Άλλωστε, η ομάδα της Λευκωσίας έχει ανάγκη από 
ρευστό. 

Από τον ΑΠΟΕΛ ακούγεται και το όνομα του 
κύπριου ακραίου επιθετικού Σταύρου Γαβρι-

ήλ, ο οποίος κατά την τελευταία αγωνιστική περί-
οδο ήταν στον Ακρίτα αφήνοντας πολύ καλές εντυ-
πώσεις (11 συμμετοχές 4 τέρματα). 

Τελευταία, αφήσαμε το θέμα με τον Αμρ Ου-
άρτα. Ο Αιγύπτιος ψάχνει νέα ποδοσφαιρική 

στέγη με την Πάφο να μην μένει αδιάφορη για τον 
ποδοσφαιριστή που μπορεί να έχει περίεργη συ-
μπεριφορά, αλλά δεν παύει από το να είναι παικτα-
ράς. 

Όλα αυτά τα θέματα αναμένεται να ξεκαθαρί-
σουν σύντομα, όταν πρώτα και κύρια ανακοι-

νωθεί ο προπονητής και ο τεχνικός διευθυντής. 

Κανείς δεν έπεσε από τα σύννεφα όταν ακούστηκε ο πρώτος κόκ-
κινος φάκελος. Η ιστορία έχει παρελθόν και απ’ εκεί πρέπει να ξε-
κινήσουν οι έρευνες για τα στημένα. 

Σπόντες. . .
Ψάχνουν όλοι 

επενδυτές 
Αφού βλέπουν ότι τα κου-

κιά τους είναι λίγα είπαν 
να ψάξουν για επενδυτές. 
Ο λόγος για μερικούς προέ-
δρους που ενώ λίγες ημέρες 
πριν τα έβαζαν με τους επεν-
δυτές του κυπριακού ποδο-
σφαίρου, τώρα θυμήθηκαν 
ότι είναι καιρός να ψάξουν και αυτοί για επενδυ-
τή. Θυμίζουμε ότι, Ομόνοια, Άρης, Πάφος, Ακρί-
τας, Καρμιώτισσα είναι οι ομάδες με επενδυτές, 
ενώ όλες οι άλλες χωρίς επενδυτή και με οικονο-
μικά προβλήματα. Συνεπώς, η εξεύρεση επενδυτή 
είναι η μοναδική λύση για όλους. 

Στην τέταρτη θέση τερμάτισε 
η Πάφος fc στον βαθμολογι-

κό πίνακα και δεν κατάφερε να 
πάρει ένα από τα εισιτήρια για 
έξοδο στην Ευρώπη. Μπορεί τα 
ατυχεί αποτελέσματα να ήταν 
πολλά, ωστόσο, αυτό που στοί-
χησε περισσότερο στην παφια-
κή ομάδα ήταν το ματς με την ΑΕΚ που ενώ προηγεί-
το με 1-0 ισοφαρίστηκε στο 90+2, δύο λεπτά πριν τη 
λήξη της αναμέτρησης. 

Για δυο λεπτά...

Δ εν πάει πουθενά η Πάφος fc και επιμένει να μεί-
νει στο Στέλιος Κυριακίδης. «Πεταμένα λεφτά» 

θα είναι όσα θα ξοδευτούν για να μετατραπεί ένα 
στάδιο της Πάφου σε κατάλληλο για αγώνες πρώτης 
κατηγορίας είτε αυτό είναι της Πέγειας, είτε της Γε-
ροσκήπου μιας και χρειάζονται αρκετά έργα για να 
φτιαχτούν όπως πρέπει. 
Έτσι, η λύση που λέγεται «Τσίρειο στάδιο» δεν είναι 
κατάλληλο, κάτι που αναγκάζει την παφιακή ομάδα 
να ψάξει σε άλλη λύση… Άλλη λύση όμως καλύτερη 
από το Στέλιος Κυριακίδης δεν φαίνεται να υπάρχει. 
Άρα, αυτό που μένει είναι να βρεθεί χρυσή φόρμου-
λα για να παραμείνει η Πάφος fc στο Στέλιος Κυριακί-
δης και να μην αναγκαστεί να πάει σε άλλη επαρχία 
που φαντάζει ως εξαιρετικά δύσκολο να γίνει. Εξάλ-
λου, η ΑΕ Ζακακίου που ανέβηκε φέτος στο πρωτά-
θλημα Α’ κατηγορίας δεν επέλεξε για έδρα το γειτο-
νικό Τσίρειο, που πλέον είναι ακατάλληλο, αλλά το 
μακρινό Αμμόχωστος Επιστροφή στη Λάρνακα. Θυ-
μίζουμε ότι η ΑΕΖ παλαιότερα είχε αγωνιστεί για ένα 
πρωτάθλημα στο Στέλιος Κυριακίδης. 

ΠαφόΣ FC:
Ούτε Πέγε ια,ούτε 

Τσίρε ιο…

Παιδιά έκανα ότι μπο-
ρούσα... Για δύο λεπτά 
μείναμε εκτός Ευρώπης



Η χρονιά στην Πάφος fc χαρακτηρίζεται αποτυ-
χημένη, διότι είχε τις δυνατότητες να πάρει 
ένα τίτλο και ένα απ’ τα εισιτήρια που οδη-

γούν στην Ευρώπη. Η κατηφόρα που ξεκίνησε από 
τον Ιανουάριο και μετά, περίπου έως το τέλος του 
πρωταθλήματος είναι η κύρια αιτία της αποτυχίας 
αυτής. 
Ενώ, λοιπόν, η ομάδα ξεκίνησε πολύ εντυπωσιακά 
στο πρωτάθλημα με τον Χένινγκ Μπεργ στον πάγκο 
και μέχρι τον Δεκέμβριο είχε εντυπωσιακά στατιστι-
κά, όπως κορυφαία επίθεση, άμυνα και πρώτο σκό-
ρερ, απ’ εκεί και ύστερα για κάποιους λόγους, πήρε 
αντίθετη πορεία. Να δούμε έναν προς έναν τους λό-
γους, χωρίς να σημαίνει ότι αυτοί ήταν οι κύριες αιτί-
ες της αποτυχημένης χρονιάς. 

Φυγή Σεμέδο 
Η πώληση του Γουίλι Σεμέδο, που είχε χαρακτηρι-
σθεί ως η ακριβότερη του σωματείου, ήταν ένας από 
τους κύριους λόγους. Ο Σεμέδο έκανε αρκετή βρώμι-
κη δουλειά στην επίθεση και βοηθούσε τα μέγιστα 
τον Ζάιρο στην επίθεση. Ήταν ηλίου φαεινότερο ότι 
ο ακραίος επιθετικός από το Πράσινο Ακρωτήρι προ-
καλούσε ρήγματα στις αντίπαλες άμυνες, κάτι που 
βοηθούσε αφάνταστα τον Ζάιρο. 
Ο Γουίλι Σεμέδο δέχθηκε αρκετές φορές τα πυρά των 
φίλων της παφιακής ομάδας, για τα πολλά άτσαλα 
τελειώματα που είχε. Κακά τα ψέματα, κανείς δεν 
είχε στεναχωρηθεί τότε στο άκουσα ότι θα πωληθεί 
ο ποδοσφαιριστής στην Αλ Φαϊσαλί της Σαουδικής 
Αραβίας. 

Φελίπε Μπρούνο 
Την ώρα που γίνονταν οι διαπραγματεύσεις για τον 
Γουίλι Σεμέδο, «έπαιζε» το όνομα του αντικατα-
στάτη του, του Βραζιλιάνου Φελίπε Μπρούνο της 
Ομόνοιας, ο οποίος ήταν και δεύτερος σκόρερ του 
πρωταθλήματος. Όλα έδειχναν ότι ο Βραζιλιάνος 
θα κάλυπτε και με το παραπάνω το κενό του Σεμέ-
δο. Εν τέλει, ο Μπρούνο δεν βοήθησε καθόλου. 

Ενίσχυση Ιανουαρίου
Τότε η ομάδα είχε ένα πλήρες ρόστερ με σχεδόν 
22 ισάξιους ποδοσφαιριστές. Μεταγραφές ήταν ο 
Μπρούνο, ο Ίβουσιτς, που προκλήθηκε «ίλιγγος» 
στο παγκύπριο με την απόκτησή του, και του Χεφτέ 
Μπετανκόρ που ήρθε στην ομάδα ως ένας ποδο-

σφαιριστής που είχε το εύκολο γκολ. Η διοίκηση, 
ορθά θεώρησε ότι δεν χρειάζονται άλλες μεταγρα-
φές. Ίβουσιτς και Μπετανκόρ δεν βοήθησαν όσο 
όλοι περίμεναν, που μαζί με τον Μπρούνο, θα έκα-
ναν, υποτίθεται, πιο δυνατή την ομάδα. 

Μπεργκ τέλος 
Με την πάροδο του χρόνου ξεκίνησε και η μουρ-
μούρα του κόσμου για το γινάτι του Χένινγκ 
Μπεργκ να μην κάνει αλλαγές. Αγωνιστική με αγω-
νιστική ο Νορβηγός δεχόταν όλο και πιο σκληρή 
κριτική, γιατί ενώ η ομάδα είχε σχεδόν 22 ισάξι-
ους ποδοσφαιριστές έπαιζε με τους ίδιους έντεκα. 
Ίσως και να αποτελεί παγκόσμιο φαινόμενο ένας 
προπονητής να μην κάνει αλλαγές, ενώ είχε στον 

πάγκο ποδοσφαιριστές ίσως και καλύτερους από 
τους βασικούς.  
Με τον Χένινγκ Μπεργκ, λοιπόν, η ομάδα έχασε ση-
μαντικούς βαθμούς, με τον κόσμο να ρίχνει την ευ-
θύνη αποκλειστικά στον προπονητή για κακή δια-
χείριση του ρόστερ. 
Εν τέλει, ο Χένινγκ Μπεργκ αποτέλεσε παρελθόν 
πληρώνοντας την κακή πορεία της ομάδας από 
τον Ιανουάριο έως και τον Απρίλιο, με τον Μίτσελ 
Σαλκάδο που είχε αφήσει καλές εντυπώσεις όταν 
πρωτοκάθησε στον πάγκο της ομάδας να αναλαμ-
βάνει να βγάλει τα κάστανα από τη φωτιά. Ο Σαλ-
κάδο ξεκίνησε εντυπωσιακά. Νίκησε την ΑΕΚ με 4-0 
και ακολούθως τον Απόλλωνα με 1-0. Η συνέχεια 
ωστόσο, δεν ήταν η αναμενόμενη, με αποκορύφω-
μα τον αποκλεισμό από το κύπελλο. 

Η ανεξήγητη πτώση 
Από τον Ιανουάριο και ύστερα, που συνέπεσε με τη 
φυγή Σεμέδο και τον ερχομό του Μπρούνο, υπήρξε 
μια ανεξήγητη πτώση της απόδοσης σχεδόν όλων 
των ποδοσφαιριστών. Ξεχώριζαν όλοι κι’ όλοι 3-4 
ποδοσφαιριστές ανά αγώνα.  
Η ανεξήγητη πτώση ήταν αυτή που ήρθε ταφόπλα-
κα στα όνειρα της διοίκησης και των φιλάθλων ότι 
η Πάφος fc μπορούσε να έπαιρνε ένα τίτλο. 
Συνεπώς, η φυγή Σεμέδο, ο ερχομός Μπρούνο, η 
αλλαγή προπονητή και η ανεξήγητη μειωμένη από-
δοση των πλείστων ποδοσφαιριστών στέρησαν 
από την ομάδα την κατάκτηση ενός τίτλου, αλλά 
και ενός ευρωπαϊκού εισιτηρίου.  

Γιατί έμεινε χωρίς τίτλο 
και εκτός Ευρώπης η Πάφος fc
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